
Remont powiatowej ulicy Staszica ma być największą tegoroczną inwestycją drogową miasta i powiatu.  
Niestety w ostatnich dniach modernizacja drogi stanęła pod znakiem zapytania. Starostwo nie otrzymało pieniędzy na ten  
cel z tak zwanych ,,schetynówek". Miasto nadal jest gotowe na udzielenie finansowego wsparcia
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Już w niedzielę zagra  
Wielka Orkiestra

Powiatowy budżet  
na przetrwanie

W niedzielę na ulice 
miasta znów wyjdą 
setki wolontariuszy, 
aby zbierać pienią-

dze dla noworod-

ków i seniorów. 
Będzie uliczna 
kwesta, koncert na 
placu Kościuszki, 
dyskoteki i zawody 
sportowe. Jak co 
roku na zakoń-

czenie zbiórki 
Sochaczew odpali 
Światełko do Nieba

Na niewiele w tym 
roku będzie stać 
powiatowy samo-

rząd. Jak wytykali 
opozycyjni radni 
wszystkiemu winna 
polityka. Gdyby nie 
polityczne stanowi-
ska, więcej byłoby 
na inwestycje  
i na oświatę.  
Mimo krytycznych 
opinii budżet został 
przyjęty głosami 
koalicji 

więcej str. 11 więcej str. 2
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Tuż przed sylwestrem 
radni powiatu sochaczew-
skiego zebrali się, by de-
batować nad przygotowa-
nym przez zarząd projektem 
uchwały budżetowej. Mimo 
pozytywnych, choć niejed-
nogłośnych opinii komisji 
rady powiatu, przedstawiony 
projekt budżetu spotkał się z 
ostrą krytyką radnych opozy-
cji, którzy wytykali jego wady 
i niedoskonałości. 

Zanim do tego doszło, 
dowiedzieliśmy się, że pla-
nowane dochody powiatu na 
rok 2013 to 68.888.863 zł, zaś 
wydatki - 69.633.983 zł. De-
ficyt w wysokości 745.120 
zł ma zostać pokryty z wol-
nych środków, czyli nadwyż-
ki na rachunku powiatu z lat 
ubiegłych - 230.000 zł oraz 
z zaciągniętych pożyczek - 
515.120 zł. Niestety docho-
dy powiatu to głównie celowe 
subwencje, w których znacz-
ną część stanowią wydatki na 
oświatę. Dochody własne to 
zaledwie 16.5 mln zł.

- Tak słabego budżetu nie 
pamiętam - rozpoczął swo-
je wystąpienie radny Tadeusz 
Głuchowski - a dość długo je-
stem w radzie powiatu.

Radny skupił się na 
oświacie, twierdząc, że bu-
dżet w tym zakresie jest wy-
jątkowo mizerny. Skoro na 
przykład, jak cytował, na za-
kup pomocy naukowych, dy-
daktycznych i książek dla jed-
nej ze szkół przeznaczonych 
jest 1.706 zł, to co można za 
to kupić? Na osiem placówek 
na zakup pomocy dydaktycz-
nych przewidziano niecałe 20 
tys. zł. Podobną sumę prze-
znaczono na zakup usług re-

montowych, więc nie daj 
Boże, twierdził radny, aby się 
coś w jakiejś szkole popsuło.

 - Tłumaczono nam pod-
czas obrad komisji - konty-
nuował radny Głuchowski 
- że nie stać nas na więcej. 
Zatem na co nas stać? Stać 
nas na kolejne etaty? Na 
przykład na etat wicedy-
rektora do spraw kształce-
nia ustawicznego w  szkole, 
w której takiego kształcenia 
nie ma? Taki etat to 50-60 
tysięcy zł rocznie, czyli wię-
cej niż na pomoce nauko-
we i remonty we wszystkich 
szkołach. Na co nas jeszcze 
stać? Na inne dodatkowe 
etaty w powiatowym zespo-
le edukacji, który miał przy-
nosić oszczędności. Robi się 
to wszystko kosztem dzieci i 
normalnej pracy w szkołach. 
Gdybym więc jako nauczy-
ciel zagłosował za tym bu-
dżetem, źle bym się czuł wo-
bec uczniów, ich rodziców i 
nauczycieli.

Podobnego zdania był 
radny Józef Chocian. - Budżet 
jest fatalny i jest to zła infor-
macja dla mieszkańców po-
wiatu - mówił radny. - Ekono-
mii nie da się oszukać. Wiem 
to, bo wiele lat prowadzę dużą 
firmę. My każdą złotówkę 
kilkakrotnie oglądamy, a tu, 
w starostwie, wiele środków 
roztrwoniono, zwłaszcza na 
niepotrzebne polityczne etaty. 
Polityka ma znaczący wpływ 
na budżet. Natomiast braku-
je środków na bezpieczeń-
stwo. Straż pożarna dostała o 
50 tys. zł mniej niż powinna, 
a potrzeby są dużo większe, 
nie ma na dodatkowe patro-
le w policji. Liczyłem po ci-

chu, że chociaż przed wybo-
rami w budżecie znajdzie się 
ul. Trojanowska, bo tamtędy 
przemieszcza się wiele osób 
i ja się przed nimi za jej stan 
wstydzę. Ale widzę, że nie ma 
na to szans.

Starosta Tadeusz Koryś 
zapewniał, że mimo niedo-
statków zarząd powiatu zrobi 
wszystko, aby przez pozyski-
wanie środków zewnętrznych 
deficyt budżetowy wyrów-
nać. 

Z polemiką wystąpił rad-
ny Dariusz Dobrowolski: 
- Z jednej strony powinie-
nem być za tym budżetem, 
bo znalazły się w nim dwie 
sztandarowe inwestycje, a 
mianowicie ulica Staszica i 
nowa siedziba Komendy Po-
wiatowej Policji w Sochacze-
wie - mówił. - Tylko zdałem 
sobie sprawę, że te i inne in-
westycje z braku środków 
własnych uzależnione są od 
sprzedaży majątku. A to bę-
dzie bardzo trudne do zre-
alizowania ze względu na 
sytuację kryzysową w kraju, 
co sprawia, że ciężko znaleźć 

nabywców. Dochody wła-
sne starostwa są na poziomie 
16,5 mln zł i wydaje się, że 5 
proc. z tej sumy to jest mini-
mum, które powinniśmy na 
inwestycje przeznaczyć. A 
jest to niewiele, bo około 800 
tys. zł.

Kontynuując radny przed- 
stawił swoje obliczenia, z któ-
rych wynikało, że  5 proc., 
czyli 800 tys. zł starostwo mo-
głoby wygospodarować, rezy-
gnując z obsadzania zbęd-
nych etatów. Radny stanął też 
w obronie szpitala twierdząc, 
że w projekcie budżetu nie ma 
żadnych środków na wsparcie 
tej powiatowej instytucji, co 
jego zdaniem może skutko-
wać przekształceniem jej w 
spółkę.

Projektu budżetu bronił 
natomiast radny Jerzy Żeli-
chowski: - Nie odnoszę wra-
żenia, że jest to budżet tak fa-
talny, jak by to wynikało ze 
słów poprzedników. Jest to 
budżet ostrożny. Ostrożnie 
planowane są dochody mająt-
kowe, by nie sprzedawać mie-
nia publicznego po zbyt ni-

skich cenach. Tu widzę raczej 
gospodarność.

Radny przyznał jednak, 
że przeznaczenie z subwen-
cji oświatowej prawie 900 tys. 
zł na zespół edukacji jest błę-
dem, bo jest to uszczuplenie 
pieniędzy dla szkół. Jednak 
nadal bronił budżetu twier-
dząc, że tak krawiec kraje, jak 
materii staje.

O marnej perspektywie 
dla powiatowej oświaty mó-
wił też radny Andrzej Gra-
barek twierdząc, że jest to dla 
niej jedynie budżet przetrwa-
nia, prorokujący źle na przy-
szłość. Z kolei radny Szymon 
Ziółkowski zaznaczył, że za-
planowane finanse pozwalają 
jedynie na administrowanie 
powiatem, a do tego wystar-
czy skarbnik i sekretarz

Ponad godzinna dysku-
sja nad projektem budżetu, 
mimo wielu obaw i zastrze-
żeń, zakończyła się dla koali-
cji sukcesem. Budżet popar-
ło bowiem 11 radnych, przy 7 
przeciwnych i 2 wstrzymują-
cych się od głosu.

Sławomir Burzyński 

Z PIERWSZEJ RĘKI2

ZNANI I NIEZNANI

W OBIEKTYWIE 

FO
T.

 S
ŁA

W
O

M
IR

 B
U

R
ZY

Ń
SK

I

FO
T.

 A
R

C
H

IW
U

M

F
O

T
. 
A

G
N

IE
S

Z
K

A
  
P

O
R

Y
S

Z
E

W
S

K
A

Żywa szopka  
w Niepokalanowie

Już siódmy raz w sąsiedztwie 
bazyliki w Niepokalanowie stanęła 
żywa szopka przygotowana przez 
ojców franciszkanów. Oprócz 
słynnej „panoramy tysiąclecia” sta-
je się ona kolejnym bożonarodze-
niowym symbolem tej parafii. 

Wszystkie figury są natural-
nej wielkości. Towarzyszą im zwie-
rzęta wypożyczone od okolicznych 
gospodarzy: owca, kucyk, osiołek, 
koza oraz  ptactwo domowe. Po-
jawiły się nawet pawie. Dla nich 
wszystkich przygotowano specjal-
ne, wyściełane słomą  kojce. Szop-
kę oglądać można do połowy stycz-
nia. (ap)

Udany miejski 
Sylwester 

Ponad 3 godziny trwała sylwestro-
wa zabawa na placu Kościuszki zorganizo-
wana przez sochaczewski ratusz i Miejski 
Ośrodek Kultury. 

Pożegnać stary i powitać nowy, 2013 
rok, przyszło kilkaset osób. O dobrą zaba-
wę zadbali DJ Włodzimierz Gerasik i Mar-
cin Stencel. 

Tuż przed północą życzenia noworocz-
ne złożył mieszkańcom burmistrz Piotr 
Osiecki, który zaznaczył, że nasz kraj cze-
ka trudny rok, ale wierzy, że wspólnie uda 
się przejść przez kryzys. Życzył, by żadna 
rodzina w Sochaczewie nie odczuła jego 
skutków, a w przyszłość patrzyła z radością 
i optymizmem. 

Była lampka szampana, wspólne odli-
czanie ostatnich sekund roku, a chwilę póź-
niej w niebo wystrzeliły fajerwerki... 

Iwona  
Woźnicka-Pietrzak

Od 6 lat kierownik ogniska 
wychowawczego Towarzystwa 
Przyjaciół Dzieci w Borysze-
wie, placówki skupiającej dzie-
ci z rodzin dysfunkcyjnych. Z 
TPD związana od 13 lat. Z za-
wodu nauczycielka przedmio-
tów przyrodniczych, od 1990 
r. pracująca w Zespole Szkół w 
Chodakowie. Społeczny Rzecz-
nik Praw Dziecka.

Mężatka, mama 15-letniej 
Oli. W wolnych chwilach, któ-
rych miewa niewiele, lubi czytać 
klasykę romansu i thrillery psy-
chologiczne. (sos)

Marek Orzechowski
Absolwent historii i nauk 

politycznych na Uniwersyte-
cie Warszawskim. Przez 10 lat 
był dziennikarzem w rozgło-
śniach Niepokalanów, Victoria 
i Fama, gdzie prowadził audy-
cje o tematyce regionalnej. Od 
2000 r. pracuje jako nauczyciel 
historii w Gimnazjum w Mło-
dzieszynie, gdzie założył gazet-
kę historyczną  „Młodziesz”. Jest 
także współpracownikiem por-
tali: bkwiatkowski.pl i bohatero-
wie1939.pl.

W 2010 r. wydał monogra-
fię wsi Mokas, pod koniec 2012 r. 
„Kapliczki z Młodzieszyna”.

Prywatnie mąż oraz tata 
siedmioletniej Mai i zapalo-
ny motocyklista. Mieszkaniec 
dzielnicy Rozlazłów. (sos)

Wszystkie głosowania wyglądały podobnie - 11 za

Budżet przetwania
 ■ Opozycja nie zostawiła na projekcie budżetu 

powiatu na 2013 rok suchej nitki, koalicja zaś 
złudzeń, kto ma więcej głosów w radzie.
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* W styczniu rozpocznie się 
procedura konkursowa, w 
której podzielone zostanie 
ponad 800 tysięcy złotych 
przeznaczonych na sport 
i działalność sochaczew-

skich organizacji pozarzą-

dowych. 

Mimo kryzysu ratusz 
nie ograniczył wydatków 
na zajęcia sportowe, dzia-
łalność świetlic środowi-
skowych, przeciwdziałanie 

narkomanii czy wakacyjne 
wyjazdy dzieci z niezamoż-
nych rodzin. 

W 2012 roku, w otwar-
tych konkursach ofert, do 
podziału było 420 tys. zł 
na projekty kulturalne, ak-
tywizację seniorów, pro-
filaktykę, organizację za-
jęć rekreacyjnych, a także 
400 tys. na szeroko rozu-
miany sport. W tym roku 
burmistrz zaproponował 
korektę tych kwot, to jest 

wydzielenie na sport 435 
tys., a na dotację dla orga-
nizacji pozarządowych 385 
tys. zł. 

- Utrzymujemy finanso-
wanie sportu i zadań mia-
sta realizowanych przez 
organizacje pozarządowe 
na poziomie z 2012 roku. 
Uważam to za nasz sukces, 
gdyż w dobie kryzysu  wie-
le miast i gmin ostro tnie 
wydatki na ten cel. Tu naj-
łatwiej zaoszczędzić kilka-

set tysięcy złotych i zamiast 
1 mln przeznaczyć do po-
działu 30 proc. tej kwoty - 
mówi naczelnik Wydziału 
Promocji i Aktywizacji UM 
Robert Małolepszy. 

W konkursie sporto-
wym 435.000 podzielą mię-
dzy siebie stowarzyszenia i 
Uczniowskie Kluby Sporto-
we zajmujące się promocją 
zdrowego stylu życia przez 
sport i rekreację, sport ma-
sowy uprawiany przez dzie-

ci i młodzież oraz wyczy-
nowo przez dorosłych. 
Udzielone dotacje przezna-
czone zostaną na realizację 
programów szkolenia, za-
kup sprzętu, udział drużyn 
lub zawodników we współ-
zawodnictwie sportowym, 
transport na zawody, ubez-
pieczenie zawodników, wy-
nagrodzenia kadry szkole-
niowej. Ratusz pokryje do 
80 proc. całkowitych kosz-
tów realizacji zadania.

W drugim konkur-
sie 385.000 zł przeznacza 
się dla fundacji, stowarzy-
szeń kulturalnych, oświa-
towych i świetlic udziela-
jących wsparcia dzieciom z 
niewydolnych wychowaw-
czo rodzin. To pieniądze 
m.in. na organizowanie fe-
rii w mieście i wakacyjne-
go wypoczynku, aktywiza-
cję seniorów, promowanie 
uzdolnionych artystów oraz 
walkę z narkomanią. (dw)

Środki na działalność pozarządową na poziomie 2012 r.

31 grudnia opublikowa-
no zatwierdzoną przez wo-
jewodę mazowieckiego Jac-
ka Kozłowskiego wstępną 
listę rankingową wniosków 
o dofinansowanie.  Wniosek 
naszego powiatu  uplasował 
sie na 22 pozycji, uzysku-
jąc 31 pkt. Liderzy rankin-
gu otrzymali ich około 35. 
Przyznanych dofinanso-
wań byłoby więcej, gdy-
by nie zmiana zasad, która 
nastąpiła w trakcie nabo-
ru. Początkowo Narodo-
wy Program Przebudowy 
Dróg Lokalnych finanso-
wał 30 proc. kosztów przed-
sięwzięcia. Potem, pod pre-
sją niektórych aplikujących 
samorządów, procent dofi-
nansowania wzrósł do 50. 
Nie zmieniła się przy tym 
pula środków do rozdyspo-
nowania. W efekcie, pienią-
dze przyznano mniejszej 
liczbie wniosków.

Ambitny projekt
Po tym, jak w czerwcu wła-

dze miasta i powiatu podpisa-
ły umowę o wspólnej realiza-
cji inwestycji, prace ruszyły z 
miejsca. Dzięki pieniądzom 
miasta (85 tys.) przygotowano 
projekt przebudowy, która ma 
kompletnie odmienić wizeru-
nek tej zaniedbanej ulicy. 

- Stan ulicy Staszica 
od pierwszego dnia moje-
go urzędowania w ratuszu 

spędzał mi sen z powiek. 
Bardzo się cieszę, że staro-
stwo przyjęło naszą pomoc 
i ofertę wspólnej realiza-
cji tego ważnego nie tylko 
dla Sochaczewa, ale i całe-
go powiatu zadania - mó-
wił wtedy burmistrz Piotr 
Osiecki.

Przebudowa ma być po-
dzielona na dwa etapy. W 
2013 roku wyremontowa-
ny powinien zostać odci-
nek od ul. Warszawskiej do 
Gimnazjum nr 2. Rok póź-
niej modernizacja ma ob-
jąć fragment do al. 600-le-
cia. Łącznie to niemal 1,8 
km nowej nawierzchni. I 
nie tylko. Na ul. Staszica 
powstać ma ścieżka rowe-
rowa, zatoczki dla autobu-
sów, miejsca parkingowe 
z prawdziwego zdarzenia, 
sieć kanalizacji deszczowej, 
odwodnienia, nowe chod-
niki, a także sieć energe-
tyczna. Jak ustaliliśmy, w tej 
ostatniej sprawie ratusz po-
czynił już pierwsze ustale-
nia z PGE. W najbliższych 
dniach ma zostać podpisa-
na umowa o partnerstwie, 
dotycząca właśnie wspólnej 
realizacji tego zadania. 

- Zakładamy powstanie 
nowego oświetlenia ulicz-
nego, podobnego do tego, 
które mamy na ul. War-
szawskiej. Do każdej pose-
sji wykonano by nowe przy-

łącze energetyczne - mówi 
Krystyna Woźniak z wy-
działu inwestycji i moderni-
zacji UM. 

Miasto chce 
remontować

Przypomnijmy, że pier-
wotnie koszty remontu ulicy 
Staszica miały wziąć na siebie: 
w 30 proc. budżet państwa 
oraz solidarnie po 35 proc. 
miasto i powiat. Kilkanaście 
dni przed ostatecznym ter-
minem składania wniosków 
o dotację starostwo zapropo-
nowało, by miasto wzięło na 
siebie połowę ciężaru finan-
sowego, budżet państwa po-
kryłby 30 proc,  a powiat je-
dynie 20 proc. Rada miasta, 
na wniosek burmistrza, przy-
stała na taki sposób sfinanso-
wania inwestycji powiatowej, 
choć w kuluarach różnie ko-
mentowano posunięcie sta-
rostwa. 

Jak się dowiedzieliśmy, w 
oparciu o powyższe ustalenia, 
burmistrz Piotr Osiecki nadal 
chce realizować to przedsię-
wzięcie. Podtrzymuje deklara-
cje złożone wspólnie z władza-
mi powiatu pół roku temu. 

Dyrektor Powiatowego Za-
rządu Dróg Małgorzata Dębow-
ska o nieprzyznaniu dofinanso-
wania dowiedziała się od nas.

- Lista miała być ogłoszo-
na 15 stycznia. Zwykle ran-
king nie jest upublicznia-
ny wcześniej. Niezależnie od 
daty jego ogłoszenia, jestem 
bardzo niemile zaskoczona 
- powiedziała nam.  - Uwa-
żam, że nasz wniosek był bar-
dzo dobrze skonstruowany. 
Duża jest też ranga naszej in-
westycji. Ulica Staszica to bar-

dzo istotny ciąg komunika-
cyjny, który łączy się nie tylko 
z drogami miejskimi, ale też 
z drogą krajową. Znajduje się 
tam siedziba straży pożarnej, 
szkoła, przedszkola, lecznica 
weterynaryjna, a wiec insty-
tucje, z których korzysta spo-
łeczność całego powiatu. 

Ruch należy 
do starosty

Zdaniem Małgorzaty Dę-
bowskiej, podczas przyznawania 
pieniędzy w ramach „schetynó-
wek” doszło do kilku krzywdzą-
cych dla samorządów zdarzeń. 
Najpierw pulę środków ogra-
niczono z miliarda złotych do 
500 milionów. Potem zwięk-
szono procent dofinansowania. 
Wszystko to działo się już w trak-
cie naboru. Ostatecznie, o sukce-
sie lub porażce danej dokumen-
tacji decydował punkt lub dwa. 

- Wnioskodawcy poczyni-
li wcześniej pewne ustalenia, tak 
jak my z władzami miasta. Poza 
tym, moim zdaniem, niespra-
wiedliwe jest to, że mniej punk-
tów przyznaje się drogom po-
łożonym w miastach. Osoby 
oceniające aplikacje wychodzą 
z założenia, że z takich ulic nie 
będą korzystali mieszkańcy wsi. 
Tymczasem, tak kluczowa droga, 
jaką jest ul. Staszica, służyć będzie 
mieszkańcom Sochaczewa a tak-
że ościennych gmin - mówi.

Niewiadomo jeszcze czy 
powiat będzie odwoływał się 
od decyzji o nieprzyznaniu 
dofinansowania. Okaże się to 
dopiero po spotkaniu przed-
stawicieli PZD z zarządem po-
wiatu. Nie wyznaczono jeszcze 
jego terminu. O dalszych lo-
sach tej sprawy na bieżąco bę-
dziemy informować na łamach 
„Ziemi Sochaczewskiej”. 

Agnieszka Poryszewska

Staszica bez 
dofinansowania

 ■ Remont powiatowej ul. Staszica ma 
być najważniejszą tegoroczną inwestycją 
drogową w mieście i powiecie. Wniosek 
przygotowany przez starostwo nie 
zakwalifikował się jednak do dofinansowania 
w ramach programu tzw. „schetynówek”. 
Burmistrz Osiecki nie wycofuje się z planów 
wsparcia powiatu w tej inwestycji. 

Burmistrz Piotr Osiecki
Z punktu widzenia miasta nic się nie zmieniło. 
Nadal chcemy przeprowadzić remont ul. Staszica. 
Mamy zabezpieczone pieniądze na ten cel.  
Liczę na to, że powiat, pomimo fiaska starań  
o dofinansowanie, podejmie wysiłek finansowy 
i razem wyremontujemy tę drogę. Przypomnę, że podobnie było 
z ostatnim etapem remontu ulicy Gawłowskiej. Wówczas powiat 
także nie otrzymał dofinansowania z programu „schetynówek”, 
a mimo to razem sfinansowaliśmy tę inwestycję. Teraz powinno 
być tak samo. Na kompleksowy remont ul. Staszica miasto jest 
gotowe wyłożyć  1.125.000 zł. Nawet jeżeli starostwu nie udało 
się pozyskać środków z budżetu państwa, dokładając drugie tyle, 
może wykonać remont jednej ze swoich  najważniejszych ulic.  
I będzie to remont za pół ceny. Taka okazja może się  
już nie powtórzyć. 

Nie wiadomo jeszcze czy powiat będzie odwoływał się od decycji o nieprzyznaniu środków

F
O

T
. 
A

G
N

IE
S

Z
K

A
 P

O
R

Y
S

Z
W

S
K

A



8 stycznia 2013

nr 1 (1114) ziemiasochaczewska@gmail.com ZIEMIA SOCHACZEWSKAWIEŚCI Z RATUSZA4

n 96 km  sieci kanaliza-
cyjnej za 107 mln złotych. 

n Budowa sygnalizacji 
świetlnej i przebudowa skrzy-
żowań ulic Gawłowskiej i 
Płockiej (435 tys.) oraz Płoc-
kiej i Łowickiej (188 tys.).

n Przebudowa powia-
towej ulicy Staszica. W 2012 
roku miasto zapłaciło za do-
kumentację techniczną 85.300 
zł, w 2013 roku przekaże sta-
roście 1.125.000 zł na realiza-
cję projektu wykonywanego  
ramach Narodowego Progra-
mu Przebudowy Dróg Lokal-
nych.

n Kontynuacja remontu 
i rozbudowy kramnic u zbie-
gu ulic 1 Maja i Warszawskiej. 
Projekt wart ponad 9 mln zł 
zyskał 85-procentowe dofi-
nansowanie unijne. 

n „Drogi zamiast błota”. 
W 2011 roku tłuczniem lub 
gruzem utwardzono ok. 10 
km dróg, m.in: Wypalenisko, 
Langiewicza, Tuwima, Polna, 
Piaszczysta, Sobolewskiego, 
Wierzbowa, Dolna, Przyla-
sek, Miła, Wiśniowa, łączniki 
na osiedlu Boryszew między 
Bojowników i Wyzwolenia, 
poprawa nawierzchni ulicy 
Lechickiej, Lazurowej, Gór-
nej, Bema, Przyszłej, Tartacz-
nej, Kuźmińskiego, Gagari-
na, Energetycznej, Brzechwy, 
Kubusia Puchatka, Chodkie-
wicza, Karwowskiej, Malino-
wej, Polnej, Podchorążych, 
Kawalerzystów, Maczka,  
Wspólnej, Topolowej, Wy-
spiańskiego, Bortnowskiego 
i Krzywoustego.Częściowo 
zrekultywowano ulice: Smol-
ną, Modrzewiową, Bukową, 
Jesionową, Dębową, Chabro-
wą i Tęczową.

n „Drogi zamiast bło-
ta”. W 2012 tłuczniem lub 
gruzem utwardzono pra-
wie 15 km na 59 ulicach: Sa-
dowa, Lazurowa, Perłowa, 
Przylasek, Twardowskiego, 
Popiela, Profilowa, Zalewo-
wa, Bojowników, Południo-
wa, Robotnicza, Wiśniowa, 
Wołodyjowskiego, Bartni-
cza, Dewajtis, Medyczna, 
Nadrzeczna, Połaniecka, 
Radosna, Rybna (Płocka-
-Zamkowa), Rybna (Zam-
kowa-Zagłoby), Spacerowa, 
Spokojna, Zagłoby, Zieleń-
cza, Cisowa, Krzywoustego, 
Królewska, Skotnickiego, 
Kościńskiego, Szajnowicza, 
Zamoyskiego, Lipowa, So-
snowa, Akacjowa, Olchowa, 
Leśna, Bajeczna, Wiejska, 
Powstańców W-wy, Chło-
pickiego, Chodkiewicza, 
Kasprowicza, łączniki od 

ul. 15 Sierpnia, Sikorskie-
go, Piękna, Jana Kazimie-
rza, Ostrzeszewska, Dewaj-
tis, łączniki 11 Listopada, 
Równoległa, Koralowa, Ma-
linowa, Grzybowa, Jaworo-
wa, Planowa, Karwowska, 
Asnyka, Wczasowa.

n W 2011 roku oświetle-
nie uliczne pojawiło się przy 
ulicach: Zygmunta Starego, 
Bolesława Śmiałego, Dewajtis, 
Spacerowej, Żwirowej, Dział-
kowej, Wróblewskiego i Ja-
giellońskiej. Przebudowano 
oświetlenie przy ul. Żerom-
skiego.

n W 2012 roku oświetle-
nie uliczne pojawiło się przy 
ulicach: Torowej, Pietrzaka, 
Spacerowej, Rolniczej, Nowej, 
Dąbrowskiego, Żytniej, Ma-
tejki, Mieszka I (204.000).

n W 2011 roku na bu-
dowę kanalizacji deszczo-
wej wydano 1.100.000 zł. Za 
te pieniądze zbudowano sieć 
lub wyloty na osiedlu Asnyka 
(V etap), w ul. Reja, Rybnej i 
Zamkowej. 

n W 2012 roku na bu-
dowę kanalizacji deszczo-
wej wydano 1.162.000. Za te 
pieniądze zbudowano sieć 
na osiedlu Asnyka, w ul. 
Spółdzielczej, Zamiejskiej, 
Karwowskiej i Muszkiete-
rów.

n W 2011 roku asfalt 
ułożono na ul. Reja (457,2 
tys.), Tadeusza Jasińskiego 
(714,5 tys.), Tadeusza Ku-
trzeby (831,6 tys.), Okręż-
nej etap II (474,5 tys.); prze-
budowano ul. Słowackiego 
(452,4 tys.); zbudowano za-
tokę parkingową przy ul. Że-
romskiego (68,8 tys.). 

n W 2012 roku asfalt 
ułożono na ul. Kościńskie-
go (1.517.000), Spółdziel-
czej (469.000), Nowowiej-
skiej (303.000), Zamiejskiej 
(210.000) oraz Muszkieterów 
(176.000).

n Za 510.000 zł kom-
pleksowo wyremontowa-
no ul. Batalionów Chłop-
skich (asfalt i przebudowa 
chodnika) stanowiącą do-

jazd do szpitala. Wymiana 
nawierzchni była jednym z 
elementów projektu współ-
finansowanego przez Naro-
dowy Program Przebudo-
wy Dróg Lokalnych (lider 
- gmina Młodzieszyn).  

n Termomodernizacja 
części Gimnazjum nr 1 po-
legająca na ociepleniu ścian 
zewnętrznych i fundamen-
towych styropianem, wymia-
nie okien i drzwi zewnętrz-

nych oraz ociepleniu dachu 
(220.000).

n Rozpoczęcie budowy 
Integracyjnego Żłobka Miej-
skiego. Szacowany koszt to ok. 
3 mln zł. Powstanie tam 80 
miejsc dla dzieci, cały obiekt 
dostosowany do potrzeb nie-
pełnosprawnych. 

n Remont dachu budyn-
ku Zespołu Szkół przy ul. 
Chodakowskiej 4 - realizacja 
rok 2011, koszt inwestycji 603 
882,25 zł. 

n Remont dachu budyn-
ku Przedszkola nr 7 - realiza-
cja rok 2011, koszt inwestycji  
44 548,22.

n Budowa placów zabaw 
przy Szkole Podstawowej nr 3 
w ramach programu Radosna 
Szkoła (130.000, w tym 65 000 
środki własne), SP nr 4 (40 000 
środki własne), SP nr 7 (40 000 
środki własne). 

n Wdrożenie projek-
tu „Oszczędność energii w 
obiektach użyteczności pu-
blicznej”, na który ratusz po-
zyskał 1.365.000 zł dotacji 
NFOŚiGW składającego się z 
kilku elementów, m.in: 

a. ocieplenie Przedszkola 
nr 6 (prace ukończone, koszt 
569.000 zł)

b. wymiana centralne-
go ogrzewania w starej części 
Szkoły Podstawowej nr 4 (re-
alizacja w 2013 roku)

c. wymiana oświetlenia w 
Przedszkolach nr 1, 3 i 4 oraz 
Gimnazjum nr 1 (realizacja 
grudzień 2012 - marzec 2013)

d. wymiana palników 
na gazowe w hali sportowej 
Kusocińskiego (realizacja  
w 2013 roku)

e. wymiana instalacji c.o w 
Zespole Szkół w Chodakowie 
- planowany koszt 220.979 zł,  
realizacja 2013. 

n Przygotowano doku-
mentację techniczną budowy 
sali gimnastycznej przy Szkole 
Podstawowej nr 4, wraz z bo-
iskiem wielofunkcyjnym na 
tyłach hali. Inwestycja ruszy 
w 2013 roku, a zakończy się 
w 2014. W budżecie na przy-
szły rok odłożono na ten cel 
1.500.000 zł.  

n Przebudowa ulicy Ko-
ścińskiego. Zadanie wykona-
ne w całości. Miasto zapłaci-
ło za remont nawierzchni 900 
tys., firma WAVIN dołożyła 
600 tys. Zadanie ma ułatwić 
prowadzenie biznesu w tej 
przemysłowej dzielnicy mia-
sta. 

n Projekt parkingu przy 
stacji PKP „Parkuj i Jedź”. 
W 2013 roku ratusz zapłaci 
za wykonanie dokumentacji 
technicznej. Wstępny koszt to 
50 tys. zł. 

n Mleczarnia - ratusz po-
magał właścicielowi w znale-
zieniu inwestora, udzielił też 
wydatnej pomocy przy do-
stosowaniu planu zagospoda-
rowania przestrzennego do 
oczekiwań nabywcy - z zacho-

waniem przepisów o ochronie 
zabytków. 

n Burmistrz skutecz-
nie zabiegał o sprzedaż te-
renu dawnej Uniceramiki 
Boryszew, działki wraz z za-
budowaniami niszczejącymi 
od kilkunastu lat. Inwestor 
planuje uruchomić działal-
ność na szeroką skalę z branż 
komputerowej, logistycznej i 
medycznej. Projekt miastu za-
pewni podatki, przemysłowa 
dzielnica miasta zyska kolej-
nego inwestora.

n Budowa miejsc posto-
jowych przy ul. 1 Maja, na-
przeciw poczty. Docelowo w 
tym rejonie miasta, przy pla-
cu Armii Ludowej, powstanie 
158 miejsc dla samochodów 
osobowych. Zadanie będzie 
kontynuowane w 2013 roku, a 
planowane wydatki na ten cel 
to 400 tys. zł. 

n Remont i moderni-
zacja MOK, filia Boryszew  
(580.000 zł).

n Od ponad roku trwa-
ją intensywne zabiegi o utwo-
rzenie w Sochaczewie pod-
strefy Łódzkiej Specjalnej 
Strefy Ekonomicznej. Pusty 
dotychczas teren tzw. pól czer-
wonkowskich zostałby zago-
spodarowany, do kasy miasta 
płynęłyby podatki, spadłoby 
bezrobocie. 

n Pomysł na odbudowę 
południowej pierzei rynku. 
Trwają zaawansowane prace 
nad uchwaleniem planu za-
gospodarowania przestrzen-
nego dla tego fragmentu So-
chaczewa, co ma pozwolić na 
stworzenie prawdziwego cen-
trum miasta. 

n Burmistrzowi zale-
ży na uporządkowaniu ar-
chitektury centrum miasta, a 
szczególnie na wyglądzie uli-
cy Warszawskiej. Z właścicie-
lami kamienic przy ul. War-
szawskiej, Traugutta, Staszica, 
Farnej i kilku innych leżących 
w granicach historycznego 
centrum miasta przeprowa-
dzono już dwa razy konsulta-
cje społeczne. 

n Organizacja I i II So-
chaczewskiego Forum Inwe-
stycyjnego z udziałem ok. 100 
ekspertów, prezesów firm, 
właścicieli atrakcyjnie poło-
żonych działek. Kolejne fo-
rum będzie miało zasięg wo-
jewódzki.

n W 2011 roku do użyt-
ku oddano dwa budynki ko-
munalne: kompleksowo wyre-
montowany przy ul. Towarowej 
6 (24 mieszkania) oraz zbudo-
wany od podstaw blok przy ul. 
Fabrycznej (31 mieszkań).

Inwestycje na półmetku
 ■ Przełom roku to dobry czas na podsumowania, tym bardziej, że w połowie grudnia minęły dwa lata kadencji burmistrza Piotra Osieckiego. 

Półmetek pracy skłania do  przyjrzenia się, co do tej pory udało się pod rządami burmistrza zrealizować.  
W tym tygodniu przedstawiamy miejskie inwestycje. 

Na nowoczesny żłobek miasto czeka od lat. Planowany koniec inwestycji - grudzień 2013

Remont ulicy Kościńskiego to wspólna inwestycja miasta i firmy Wavin

25 km
Tyle dróg ziemnych 
udało się utwardzić 

przez dwa lata w 
ramach programu 

„Drogi zamiast błota”
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Na naszym terenie coraz 
częściej dochodzi do ogra-
biania budynków po zmar-
łych, którzy samotnie w 
nich zamieszkiwali. Ostat-
nio taki incydent wydarzył 
się przy ul. 15 Sierpnia. 

Zmarły nagle 85-letni 
mężczyzna pozostawił po 
sobie niewiele rzeczy. Żył 
skromnie z niewielkiej eme-
rytury. „Niebieskie ptaki” z 
tego terenu często korzysta-
ły z jego dobroci, wyłudza-
jąc pieniądze, kiedy dosta-
wał emeryturę.

To prawdopodobnie 
oni już dwa dni po pogrze-
bie rozpruli siatkę ogrodze-
niową i weszli na teren nie-
ruchomości, aby dokonać 
rozeznania, jak rodzina za-

bezpieczyła skromny do-
mek. Po kilku dniach wybi-
li szyby w oknach i włamali 
się do pomieszczeń domku. 

Prawdopodobnie szu-
kali pieniędzy, które mógł 
gdzieś schować niebosz-
czyk. Zdemolowali całe po-
mieszczenie, rozbili szaf-
ki, wyrzucili nawet jabłka 
ze skrzynek, myśląc że 
może tam jest ukryta go-
tówka. Zabrali wózek, na 
który załadowali metalo-
we przedmioty, w tym sil-
nik elektryczny, zapewne z 
zamiarem sprzedania go w 
skupie złomu. 

W sprawie włamania, 
kradzieży i dewastacji po-
mieszczeń dochodzenie 
prowadzi policja. (jw)

Ograbili budynek 
po zmarłym

21 grudnia w godzi-
nach nocnych skradziony 
został zaparkowany przy 
ul. Łowickiej ciągnik sio-
dłowy DAF wraz z nacze-
pą chłodniczą. Chłodnia 
była pusta. Właściciel, so-
chaczewski przedsiębiorca, 
wycenił stratę na 400 tys. 
zł. Niestety, jak do tej pory, 
nie ustalono żadnych tro-
pów. Trwają działania ope-
racyjne policji.

Jak powiedział nam na-
czelnik wydziału krymi-

nalnego sochaczewskiej 
komendy komisarz Ma-
rek Jabłoński, kradzie-
że TIRów to rzadkie przy-
padki. Łatwiej skraść auto 
osobowe i gdzieś w gara-
żu czy komórce rozebrać je 
na części. TIR jadący bocz-
ną drogą bardzo rzuca się 
w oczy, a na głównej może 
być poszukiwany. Stąd też 
przestępcy raczej nie krad-
ną TIRów, prędzej ich za-
wartość. Ten był rzadkim 
wyjątkiem. (bus)   

Nie kradnie się TIRów

Dzień przed Wigi-
lią policjanci zatrzyma-
li pijanego kierowcę BMW. 
34-latek próbował wręczyć 
funkcjonariuszom łapów-
kę. Teraz odpowie przed 
sądem.

34-letni mieszkaniec po-
wiatu grodziskiego został 
zatrzymany do kontroli dro-
gowej przez funkcjonariuszy 
z Posterunku Policji w Tere-
sinie. Okazało się, że męż-
czyzna jest nietrzeźwy - miał 
ponad 2 promile alkoholu w 
organizmie. W trakcie gdy 

mundurowi wykonywali 
niezbędne czynności, męż-
czyzna zaproponował poli-
cjantom łapówkę w zamian 
za odstąpienie od czynno-
ści służbowych. Munduro-
wi o zdarzeniu natychmiast 
poinformowali dyżurnego 
jednostki. Mężczyznę za-
trzymano i osadzono w po-
licyjnym areszcie. Teraz 
odpowie za usiłowanie wrę-
czenia korzyści majątkowej, 
które jest zagrożone karą od 
roku do 10 lat pozbawienia 
wolności.

Próbował przekupić 
policjantów

W Nowy Rok pija-
na matka opiekowała się 
dwójką małych dzieci. Ko-
bieta miała ponad 3 promi-
le alkoholu. Sprawą zajmie 
się sąd rodzinny.

 Policjanci z sochaczew-
skiej komendy otrzymali 
informację, że pijana kobie-
ta opiekuje się dwoma ma-
łymi chłopcami. Na miejsce 
udali się funkcjonariusze 
referatu patrolowo - inter-

wencyjnego. Matkę dzieci 
zbadano na zawartość al-
koholu w organizmie, które 
wykazało ponad 3 promile. 
Z uwagi na stan nietrzeź-
wości, kobieta nie mogła 
dalej opiekować się chłop-
cami. Maluchy (4,5 r. oraz 
8 m-cy) zostały przekazane 
pod opiekę członka rodzi-
ny. Materiały w tej sprawie 
przekazane zostały do sądu 
rodzinnego.

Pijana matka

22.12.2012
Kierująca fiatem CC nie 

udzieliła pierwszeństwa prze-
jazdu i doprowadziła do zde-
rzenia z pojazdem marki 
Mercedes Benz. Sprawczyni 
oddaliła się z miejsca zdarze-
nia. Do kolizji doszło na ulicy 
Warszawskiej.

23.12.2012
Kierujący pojazdem marki 

Opel Vectra zatankował około 
27 litrów paliwa i odjechał nie 
uiszczając opłaty. Do zdarze-
nia doszło w Andrzejowie Du-
ranowskim.

24.12.2012
W drogerii ujęto mężczy-

znę, który kradł kosmetyki. Pa-
trol na miejscu zastał sprawcę, 
którego ukarał mandatem. Po 
sprawdzeniu mężczyzny w poli-

cyjnym systemie okazało się, że 
jest on poszukiwany w celu od-
bycia kary pozbawienia wolności 
w zakładzie karnym. Do zatrzy-
mania doszło na ulicy Pokoju.

23-letni mężczyzna kie-
rujący pojazdem marki Hon-
da Civic na prostym odcin-
ku drogi K-50 nieprawidłowo 
przeprowadził manewr omija-
nia i doprowadził do zderzenia 
z opelem astrą, który następ-
nie wpadł do rowu. Kierują-
cy oplem z obrażeniami trafił 
do szpitala w Sochaczewie. Do 
zdarzenia doszło w Andrzejo-
wie Duranowskim.

26.12.2012
Kilka minut po godz. 2 w 

nocy policjanci otrzymali zgło-
szenie o zdarzeniu drogowym, 
do którego doszło w miejscowo-
ści Kuznocin. Wstępnie ustalo-
no, że jadący od strony Płocka 
mężczyzna, kierujący pojazdem 
marki VW Passat, najechał na 
rondo, a następnie wpadł do 

rowu melioracyjnego. Mężczy-
znę w stanie ciężkim przetrans-
portowano śmigłowcem do 
szpitala w Warszawie.

Do kolejnego zdarzenia 
doszło w miejscowości Ka-
mion na trasie K-50. Wstępnie 
ustalono, że 19-letni kierujący 
samochodem marki Fiat CC 
nie ustąpił pierwszeństwa prze-
jazdu ciągnikowi siodłowemu 
marki Daf  z naczepą. W wy-
niku zderzenia obrażeń doznał 
kierowca fiata oraz pasażer.

28. 12. 2012
Kierujący fiatem CC wjechał 

na skrzyżowanie na czerwonym 
świetle i doprowadził do zderze-
nia z pojazdem marki Renault 
Laguna. Na sprawcę kolizji nało-
żono mandat karny. Do zderze-
nia doszło w al. 600-lecia.

31. 12. 2012
Policjanci otrzymali in-

formację, że na ulicy 15 Sierp-

nia przed blokiem leży mło-
da dziewczyna. Okazało się, 
że 17-letnia mieszkanka mia-
sta miała blisko 3 promile alko-
holu w organizmie. Materiały 
w jej sprawie trafiły już do sądu 
rodzinnego. 

2. 01. 2013 
Kilka minut po godzinie 7 

rano w al. 600-lecia doszło do po-
trącenia pieszej. Wstępnie ustalo-
no, że kierujący samochodem 
marki Renault Megane uderzył 
w przechodzącą na przejściu 
dla pieszych mieszkankę Socha-
czewa. Kobietę z urazem głowy 
przewieziono do szpitala. Policja 
prowadzi postępowanie.

52-letni mężczyzna kierował 
samochodem marki Honda bę-
dąc w stanie nietrzeźwości z wy-
nikiem blisko 2,5 promila. Męż-
czyznę osadzono w policyjnym 
areszcie. Do zatrzymania zwo-
lennika jazdy na tzw. „podwój-
nym gazie” doszło na ulicy War-
szawskiej.

KRONIKA 

POLICYJNA

Przez wiele lat istniał w 
naszym mieście bardzo po-
pularny wśród mieszkańców 
sklep ze swoim niepowta-
rzalnym klimatem i wystro-
jem wnętrza. Wchodząc tam 
znajdowaliśmy się jak gdyby 
w innym świecie przedwojen-
nych sklepików, gdzie każdy 
towar miał w wielkim regale 
oddzielną szufladkę. Było ich 
bardzo wiele, co sugerowało 
wszechstronne zaopatrzenie 
w najrozmaitsze drobiazgi. 
Niestety czas biegnie i dziś w 
tym miejscu sprzedaje się zu-
pełnie coś innego.

Ale wróćmy do dziw-
nej kradzieży. Otóż, jak do-
wiedzieliśmy się od rzecz-
nika sochaczewskiej policji 
Agnieszki Skórzyńskiej, ro-
dzina ta, dwie starsze siostry 
i syn jednej z nich, wynaj-
mowała czasem do pomocy 
w mieszkaniu zaufaną ko-
bietę. Niestety przed ostat-
nimi świętami tamta pani 
przyjść nie mogła. Wobec 
tego, z czyjegoś polecenia, 
poproszono inną kobietę o 
pomoc w sprzątaniu. Nowa 
pomoc sprawiła się dobrze, 
tyle tylko, że jakiś czas po-
tem właścicielka zauważyła 
brak cennego przedmiotu. 
Sprawdziła więc wszystkie 

miejsca, w których warto-
ściowe rzeczy trzymała i ku 
swemu przerażeniu odkry-
ła, że brakuje wielu precjo-
zów, biżuterii i pieniędzy. A 
ponieważ nie było żadnych 
śladów włamania, zaczęła 

podejrzewać nową pomoc 
domową i  z tą myślą złoży-
ła zawiadomienie na policji.

Policja przesłuchała po-
dejrzaną, która nie przyzna-

je się do winy. Niczego też 
w jej mieszkaniu nie znale-
ziono. Zaś z okradzionego 
domu zniknęły: złoty zega-
rek kieszonkowy z dewizką, 
kilka sztuk złotych monet 
polskich, amerykańskich i 

rosyjskich, złoty naszyjnik 
z plecionki, złoty łańcuszek 
z krzyżykiem, cztery złote 
bransolety, pięć złotych pier-
ścieni, złota broszka z trze-

ma oczkami z aleksandrytu, 
złoty sygnet męski, 900 do-
larów amerykańskich i 300 
złotych polskich. Przedmio-
ty te znajdowały się w bar-
dzo różnych miejscach, jed-
nak ogólnie dostępnych.

W wyniku dalszych ze-
znań poszkodowana przy-
znała, że dawno do tych 
miejsc nie zaglądała, na-
wet kilka miesięcy. Prawdo-
podobne jest też więc, jak 
twierdzą pracownicy docho-
dzeniówki, że kradzież na-
stąpiła wcześniej. A niewy-
kluczone także, iż nie było 
to jednorazowe włamanie, 
zwłaszcza że nie ma takich 
śladów, ale przedmioty mo-
gły być podbierane sukce-
sywnie na przestrzeni dłuż-
szego czasu. Nie wskazuje to 
oczywiście od razu na człon-
ków rodziny, bowiem w 
domu tym bywało wiele in-
nych osób. Ale to tylko teo-
ria. Jak powiedziała nam 
pani rzecznik, postępowa-
nie policyjne nadal trwa i są 
pewne przesłanki, by sądzić, 
że zakończy się sukcesem. 
Na razie jednak skradzione 
przedmioty, które, oprócz 
pieniędzy, były bardzo cha-
rakterystyczne, nigdzie „nie 
wypłynęły”. (bus)

Tajemnicza 
kradzież

 ■ Nestorka bardzo znanej od lat w Sochaczewie rodziny jeszcze przed świętami zgłosiła  
na policję domową kradzież bardzo cennych, unikatowych przedmiotów oraz znacznej  
sumy pieniędzy.
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GM. SOCHACZEW

O G Ł O S Z E N I E 
Na podstawie art.37 i art.38 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami  

( tekst jednolity Dz. U. Nr 261 poz.2603 z 2004 r. ze zm.) Wójt Gminy Nowa Sucha ogłasza 
III przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż  nieruchomości 

położonej w miejscowości  Nowa Sucha 

Przedmiotem sprzedaży jest  działka  zabudowana  nr 165 położona w miejscowości Nowa Sucha   o powierzchni 0,45  ha. Uregulowana w  KW  PL 1O/00016290/8 prowadzonej przez 
Sąd Rejonowy w Sochaczewie Wydział Ksiąg Wieczystych. Działka zabudowana budynkiem mieszkalnym i dwoma budynkami  gospodarczymi. Dla działki tej występuje sytuacja prawna braku 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Budynek mieszkalny nadaje się do zamieszkania. Działka ma dostęp do drogi powiatowej.  Jest wolna od obciążeń.

Cena  wywoławcza  wynosi  110 000 zł (sto dziesięć tysięcy złotych) plus VAT.  Postąpienie ceny nie może wynosić mniej niż 1 % ceny wywoławczej tj. (1 100 zł tysiąc sto złotych). Przetarg 
odbędzie się w dniu 21 lutego 2013 r. o godz. 9.00, pokój nr 10. Wysokość wadium  11 000 zł (jedenaście tysięcy złotych). Termin wpłaty wadium do 18 lutego 2013 r.   

Pierwszy przetarg odbył się w dniu 19 września 2012 r., a drugi przetarg odbył się w dniu 31 października 2012 r. 

Warunki  udziału w przetargu: 
1.Wadium należy wpłacić w terminie wyżej  podanym na konto Urzędu Gminy nr 73928300060031009520000030  lub w kasie Urzędu Gminy. 
Na dowodzie wpłaty  należy podać, że wadium dotyczy  przetargu na sprzedaż nieruchomości. 
2. Przed otwarciem przetargu jego uczestnik winien przedłożyć komisji przetargowej dowód wpłaty wadium oraz dowód tożsamości. W przypadku, gdy uczestnikiem przetargu jest osoba prawna, osoba 
upoważniona do reprezentowania uczestnika powinna przedłożyć do wglądu  aktualny wypis z Krajowego  Rejestru Sądowego, a osoba prowadząca działalność gospodarczą zaświadczenie o wpisie do 
ewidencji działalności gospodarczej. Jeżeli uczestnik jest reprezentowany przez pełnomocnika, konieczne jest przedłożenie oryginału pełnomocnictwa upoważniającego do działania na każdym etapie 
postępowania przetargowego.
3. W przypadku uczestnictwa w przetargu jednego z małżonków wymagane  jest  przedłożenie pisemnego pełnomocnictwa drugiego małżonka lub oświadczenia, że  będzie  nabywał nieruchomość z majątku 
odrębnego. 
4. Wpłacone wadium przez osobę która wygra przetarg, zaliczone zostanie  na poczet ceny nabycia nieruchomości. Pozostałym osobom, które przetargu nie wygrały wadium zwraca się w terminie 3 dni od dnia 
zamknięcia przetargu. 
5. Przetarg może być odwołany z ważnych powodów. 
6. Miejsce i termin zawarcia  umowy sprzedaży zostanie podany osobie ustalonej jako nabywca nieruchomości w pisemnym  zawiadomieniu, najpóźniej w ciągu 21 dni od dnia rozstrzygnięcia przetargu.
7. Jeżeli osoba ustalona jako nabywca nieruchomości nie przystąpi bez usprawiedliwienia do zawarcia umowy w miejscu i terminie  podanym w w/w zawiadomieniu, Wójt Gminy może odstąpić od zawarcia  
umowy, a wpłacone wadium nie podlega zwrotowi. Cena  nieruchomości ustalona w przetargu płatna jest w całości przed zawarciem umowy notarialnej.
8. Nabywca ponosi koszty zawarcia umowy notarialnej oraz opłaty sądowe. 
9. Dodatkowe informacje można uzyskać w Urzędzie Gminy w Nowej Suchej lub pod nr telefonu  861 20 51 wew. 22.

Wójt Gminy Nowa Sucha 
ZS-82 

Tuż po sylwestrze, 2 stycz-
nia tego roku, uroczyście 
otwarto strategiczną przeprawę 
na Bzurze w Kamionie - jedną 
z większych ostatnio inwestycji 
mostowych na Mazowszu. Na-
tomiast kilkanaście dni wcze-
śniej, w wigilię 24 grudnia, po 
dwóch latach od zamknię-
cia poprzedniego, oddany zo-
stał do użytku kolejny most na 
Bzurze, tyle że w Kozłowie Szla-
checkim. W tym samym mniej 
więcej czasie udostępniono kie-
rowcom całkowicie nowy, ale 
mniejszy, most w Nowej Suchej.

Most z patronem
Na uroczystości w Kamio-

nie zjawiło się wielu przedsta-
wicieli samorządów z marszał-
kiem Adamem Struzikiem, 
radnym sejmiku mazowieckie-
go Adamem Orlińskim, któ-
ry, co podkreślano, szczegól-
nie przyczynił się do powstania 
nowego mostu, bo dzięki jego 
zabiegom udało się pozyskać 
z kasy marszałka i wojewo-
dy łącznie 15 mln zł, tyle bo-
wiem kosztowała ta inwestycja. 
W uroczystości wzięli również 
udział burmistrz Piotr Osiec-
ki, starosta Tadeusz Koryś, wój-
towie powiatowych gmin, a 
wśród nich oczywiście gospo-
darz terenu - wójt Młodzie-
szyna Joanna Szymańska. Zja-
wili się także samorządowcy z 

ościennych powiatów i przed-
stawiciele wojewody mazo-
wieckiego. Zaproszono też ks. 
biskupa diecezji łowickiej An-
drzeja Franciszka Dziubę, któ-
ry w swym przesłaniu mówił o 
symbolice mostu jako potrze-
bie zbliżenia się do siebie ludzi i 
który nową przeprawę poświę-
cił.

Uroczystość uświetniła 
także obecność pocztów sztan-
darowych ochotniczych stra-
ży pożarnych, kombatantów 
AK Grupy Kampinos a także 
Muzealnej Grupy Rekonstruk-
cji Historycznej II batalionu 18 
pułku piechoty. Przemówie-
niom i podziękowaniom nie 
było końca.

Wójt gminy Joanna Szy-
mańska powiedziała m.in.: - 
Mostu nie było tu przez wiele 
miesięcy ze względu na tragicz-
ny stan jego poprzednika. Spo-
łeczność gminy podzieliła się 
na dwa obozy. Wielu musia-
ło pokonywać kilkanaście ki-
lometrów, aby dotrzeć do ko-
ścioła czy na cmentarz. Brak 
mostu bardzo utrudniał akcje 
powodziowe. Piechotą trzeba 
było transportować worki z pia-
skiem do ochrony wałów. Lu-
dzie radzili sobie jak mogli. Ser-
decznie dziękuję, że podjęto w 
odpowiednim momencie decy-
zję, która spowodowała budo-
wę nowego, większego i moc-

niejszego mostu. 
Historia przeprawy w Ka-

mionie jest długa, bo zaczyna 
się w roku 1915. Na przestrzeni 
lat był on kilkakrotnie niszczo-
ny, w wyniku powodzi i działań 
wojennych, ale też zawsze od-
budowywany, bo znajduje się w 
bardzo strategicznym komuni-
kacyjne miejscu. Tak było i te-
raz.

Nowym akcentem takich 
uroczystości, poza przecięciem 
wstęgi, było nadanie przepra-
wie patrona, którym został Jó-
zef Krzyczkowski, ps. „Szy-
mon”, jeden z dowódców AK 
Grupy Kampinos. Ciężko ran-
ny w 1944 i odznaczony orde-
rem Virtuti Militari V klasy.

Syrena nad Bzurą
W wigilijne przedpołudnie 

24 grudnia, po dwóch latach 
od zamknięcia, otwarty został 

nowy most na Bzurze w Kozło-
wie Szlacheckim. Most ten za-
mknięto w grudniu 2010 roku 
po decyzji powiatowego in-
spektora nadzoru budowlane-
go z powodu złego stanu tech-
nicznego, grożącego katastrofą. 
Skorodowana konstrukcja za-
grażała bezpieczeństwu zarów-
no pieszych, jak i poruszających 
się pojazdami. Decyzja ta, choć 
słuszna, rozdzieliła dwie czę-

ści gminy Nowa Sucha i wiel-
ce skomplikowała życie miesz-
kańców, którzy, aby dojechać 
do swych pól, musieli nadrabiać 
wiele kilometrów przez most w 
Kozłowie Biskupim.

Po przeanalizowaniu kil-
ku koncepcji, ostatecznie zde-
cydowano się na wystąpienie 
do władz stolicy o udostępnie-
nie jednego elementu konstruk-
cji rozebranego w sierpniu 2010 

roku warszawskiego mostu Sy-
reny. Intensywne działania 
władz gminy, mimo początko-
wej bierności starostwa, które 
jest zarządcą mostu, przyniosły 
skutek i Hanna Gronkiewicz-
-Waltz przęsło obiecała. Zmniej-
szyło to znacznie przewidywane 
koszty budowy nowego mo-
stu. Obok wójta gminy Macie-
ja Mońki bardzo aktywnie w tę 
sprawę zaangażował się radny 
Alfred Nowiński. Również dziś 
jego staraniom mieszkańcy za-
wdzięczają wcześniejsze warun-
kowe udostępnienie mostu dla 
pojazdów do 3,5 tony. To prezent 
na święta dla czekających dwa 
lata ludzi.

W styczniu zaplanowany 
jest odbiór całkowity przepra-
wy i oficjalne przekazanie jej 
do użytkowania, wówczas już 
dla pojazdów do 15 ton. Przy-
pomnijmy też, że inwestycja ta 
sfinansowana została z trzech 
źródeł: budżetu gminy - ok. 
870 tys. zł, powiatu - prawie 1,2 
mln zł i rezerwy ministra infra-
struktury - niecałe 2 mln zł.

W przedświątecznych 
dniach oddano również kolej-
ny nowy most, tym razem we 
wsi Nowa Sucha. Pochłonął on 
znacznie mniejsze koszty, bo 
około 500 tys. zł, które zostały 
wyasygnowane z budżetu gmi-
ny. Inwestycja ta przywróciła 
łączność Nowej ze Starą Suchą 
przez rzekę Nidę, zmieniając 
zniszczony drewniany mostek 
na nowy betonowy.

Sławomir Burzyński

Sezon na mosty
 ■ W okresie świątecznym na terenie  

powiatu sochaczewskiego oddano  
do użytku aż trzy mosty.

Otwarcie mostu w Kamionie odbyło się z pełnymi honorami

W Kozłowie Szlacheckim most otwarty jest warunkowo

REKLAMA

Aktywność 
z GOPS

Gminny Ośrodek Pomocy 
Społecznej w Sochaczewie pro-
wadzi nabór kandydatów do 
drugiej edycji projektu ,,Czas na 
aktywność”. Oferta skierowana 
jest do osób bezrobotnych bez 
prawa do zasiłku i korzystają-
cych z pomocy ośrodka.

Program finansowany jest 
z Europejskiego Funduszu Spo-
łecznego. W jego ramach GOPS 
zawrze kontrakty socjalne z 11 
bezrobotnymi, mieszkańcami 
gminy Sochaczew. Zaplanowa-
ne zostaną dla nich kursy za-
wodowe. Poza tym uczestnicy 
będą mogli liczyć na wsparcie 
specjalistów z wielu dziedzin. 
Wszystkie osoby otrzymają za-
siłki celowe. 

Zainteresowani mogą zgła-
szać się do GOPS w Sochacze-
wie przy ulicy Warszawskiej 
115. Aby włączyć się do projek-
tu, w pierwszej kolejności na-
leży zdeklarować preferowa-
ny kurs zawodowy. Telefon do 
ośrodka to 46 864-26-20. (ap)
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Dopadły mnie nagle, 
jak tylko wyszedłem z furt-
ki cmentarza w Kozłowie Bi-
skupim. Dwa mniejsze (je-
den rudy, drugi biały) i jeden 
duży (rudoczarny wilczur). 

Kiedyś mówiło się, że jak 
się stanie bez ruchu, to pies 
nie zaatakuje. Ale nie w tym 
wypadku. Mimo mojego bez-
ruchu, wszystkie trzy zaata-
kowały mnie z furią, gryząc 
po nogach. Dobrze, że mia-
łem buty zimowe, ale za to 
grube spodnie dżinsowe po-
cięły jak żyletką. Żeby nie inni 
ludzie wychodzący z cmenta-
rza (za co im bardzo dzięku-
ję), którzy krzykami odpędzi-
li bestie, to nie wiem, jak by 
się to skończyło. A gdyby na 
moim miejscu było dziecko?! 
Strach nawet myśleć.

Czy to były bezpańskie 
psy, czy raczej pańskie, jak 
zawsze puszczone luzem, bez 
kagańców, nie wiem, bo za-
raz zniknęły w przycmentar-
nym lasku i dalej na polach. 
Proponuję je odpowiednim 
służbom namierzyć i uniesz-
kodliwić. Te same psy wcze-
śniej zaatakowały na cmen-
tarzu innego mężczyznę, 
który ustrzegł się pogryzie-
nia wskakując na wysoki po-
mnik. Jeśli one atakują ludzi, 
to znaczy, że coś jest z nimi 
nie tak.

Od razu po zdarzeniu 
udałem się do Oddziału Ra-
tunkowego naszego szpita-
la. Tu znany chirurg spode 
łba łypnął na moje rany i bez 
słowa dał znać pielęgniar-
ce, a ta już wiedziała co ro-
bić - „na dziewiątkę z dru-
giej strony”. W przypadku 
pogryzienia przez nieznane 
zwierzę, czas odgrywa wiel-
ką rolę. Idę więc pod dzie-
wiątkę, czyli do szpitalnej 
przychodni, a tam... czarno 

od ludzi. Wychodząca z ga-
binetu pielęgniarka poinfor-
mowała, że jak na razie to 
lekarza jeszcze nie ma i nie 
wiadomo kiedy będzie. A w 
ogóle w takich sprawach to są 
procedury. Pani miała dyżur 
do rana, a więc dużo czasu, 
ale ja go nie miałem, bo mnie 
już wścieklizna brała.

Postanowiłem nie czekać 
i skorzystać z porady dokto-
ra, który w swoim gabine-
cie przy ul. Królowej Jadwigi 
jest do dyspozycji pacjentów 
dzień i noc. Tam doktor pro-
fesjonalnie zajął się moimi 
ranami. Odkaził, zabanda-
żował, dał zastrzyk, antybio-
tyk i wszystkie dane... Szpita-
la Zakaźnego w Warszawie.

Pojechałem do War-
szawy, gdzie mnie przyję-
to natychmiast, nawet bez 
skierowania i do tej pory  
biorę tam serię zastrzyków 
przeciw wściekliźnie.

Dlatego ostrzegam i 
proszę wszelkie służby o 
zwrócenie uwagi na wa-
łęsające się  bez kagań-
ców psy, żeby nie doszło do 
większej tragedii.

Szpitalną służbę zdro-
wia pozdrawiam, ale  tę 
w Warszawie, bo lokalna 
rządzi się swoimi... „proce-
durami”!

FAN 

W MIEŚCIE 7

REKLAMA

Jestem z miasta

Kły w nogi

SOCHACZEWSKA SZKOŁA UMIEJĘTNOŚCI
 przyjmuje do:

SZKOŁY DZIENNEJ

● Liceum Ogólnokształcącego dla Młodzieży

SZKÓŁ ZAOCZNYCH
● Gimnazjum - szansa dla osób, które nie ukończyły gimnazjum (od 16 roku życia)

● Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych (po szkole podstawowej i gimnazjum 3 lata,  
      a po zasadniczej szkole zawodowej 2 lata)

● Szkoły Policealnej o kierunkach:

     ► opiekun medyczny (1 rok)
     ► technik BHP (1,5 roku)
     ► technik administracji (2 lata)
● Kursy kwalifikacyjne np.:
     ► prowadzenie działalności handlowej
     ► inne w zależności od zainteresowania

Szkoły posiadają uprawnienia szkoły publicznej
Sekretariat: Sochaczew, ul. 15 Sierpnia 44, pokój nr 35 (budynek Szkoły Podstawowej nr 2)

Tel. 46 862-14-12; 603-676-987  604-973-368   
e-mail:sochaczewska_szkola_umiejetnosci@op.pl

ZS-58

* Pod koniec sierpnia 
udało się uzyskać 5-mi-
lionowe dofinansowanie 
na zagospodarowanie 
terenów nad Bzurą wraz 
z ruinami Zamku Książąt 
Mazowieckich. 

Przedsięwzięcie po-
prowadzi spółka Skanska. 
Pierwsze prace mają rozpo-
cząć się już w styczniu.

Ekipy f irmy Skan-
ska planują przepro-
wadzić wycinkę drzew 
i krzaków. Chcą także 
doprowadzić na szczyt 
wzniesienia przyłącza 
energetyczne.

- Pierwsze działa-
nia, które zaplanowali-
śmy w Sochaczewie, nie 

są spektakularne. Stano-
wią one jednak niezbęd-
ne prace przygotowawcze, 

bez których nie ruszymy 
dalej - powiedziała nam 
Agnieszka Piejak, głów-
ny specjalista firmy. - Je-
żeli pogoda nadal będzie 
nam sprzyjać, pod ko-
niec stycznia zajmiemy 
się montażem żelbetono-
wych pali wzmacniają-
cych wzniesienie. 

Najbardziej zagro-
żone osuwiskami są za-
chodni i północny stok 
wzgórza zamkowego. 
Skanska wyceniła swoją 
pracę na prawie 4,6 mln 
zł. Oprócz niej o zlecenie 
ubiegały się jeszcze dwie 
f irmy. (ap)

Pierwsze prace na wzgórzu

W najgorszym stanie są północny i zachodni stok

Wysokość opłaty będzie 
zależała wyłącznie od licz-
by członków danego gospo-
darstwa domowego. Firma 
„śmieciowa”, która zosta-
nie wyłoniona w przetargu 
będzie musiała odebrać od 
nas wyprodukowane śmie-
ci. System zachęcać ma do 
ich segregowania. Ci, któ-
rzy będą to robić, zapłacą za 
odbiór o połowę mniej. We-
dług uchwały przyjętej przez 
radę miasta stawka opłaty 
za odpady komunalne wy-
nosiłaby w Sochaczewie 12 
zł miesięcznie od osoby za-
mieszkującej daną nierucho-
mość. Jeżeli odpady byłyby 
zbierane w sposób selektyw-
ny, płacilibyśmy 6 zł za oso-
bę. 

Zgodnie z przyjętymi 
przepisami płatności mają być 
wnoszone w systemie kwar-
talnym. Powyższe stawki sta-
nowią tylko prognozę. Jakie 
rzeczywiście będą ceny, po-
każe dopiero przetarg. Kal-
kulację oparto na cenach za 
podobne usługi, jakie obowią-
zują aktualnie na naszym tere-
nie. Duże znaczenie ma także 
to, że przetarg ogłoszą wspól-
nie wszystkie gminy powiatu 
sochaczewskiego. Burmistrz i 
wójtowie mają nadzieję, że za-
mówienie dotyczące około 80 
tysięcy mieszkańców będzie 
stanowić atrakcyjną ofertę dla 
firm śmieciowych. 

Kontrola i pieniądze
W przypadku domów 

jednorodzinnych sprawa 
jest prosta. O wiele łatwiej 

jest zweryfikować, ile osób 
mieszka na danej posesji, a 
także to, czy faktycznie se-
gregują śmieci. Trudności 
pojawiają się w stosunku do 
mieszkańców bloków. Przy-
kładowo - jeżeli lokatorzy bu-
dynku zadeklarują chęć se-
lektywnej zbiórki odpadów, 
a w praktyce okaże się, że nie 
wszyscy wywiązują się z tego 
obowiązku, jak wskazać kto 
i kiedy go nie dopełnił? Inne 
kwestie dotyczą także tego, 
kto ma zbierać pieniądze za 
odbiór śmieci. 

- Nie widzę przeszkód 
jeżeli chodzi o udostępnie-
nie miejsc na postawienie 
kontenerów na śmieci i tzw. 
kloszy na odpady posegre-
gowane, a także umożliwie-
nie swobodnego dojazdu do 
nich. Co do ściągania należ-
ności, uważam, że jest ono 
w gestii urzędu miasta. To 
on ma możliwości ściągnię-

cia od ludzi pieniędzy z tzw. 
podatku śmieciowego - po-
wiedział nam prezes SM 
„Victoria” Jan Matusiak. 

Z kolei Stanisław Dzie-
koński, prezes SM L-W 
martwi się, że w realiach 
osiedli mieszkaniowych nie 
da się kontrolować, czy ktoś 
segreguje śmieci, czy też nie. 

- Zapoznałem się z no-
wymi przepisami. W mo-
jej opinii, nie da się wziąć 
odpowiedzialności za setki 
spółdzielców. Cały czas ktoś 
musiałby stać i pilnować kon-
tenerów - mówi. 

Firma sprawdzi?
- Spółdzielnie i wspólnoty 

mieszkaniowe będą musia-
ły zebrać deklaracje od loka-
torów. Oddzielnie w stosun-
ku do każdej nieruchomości. 
Istnieje możliwość, że jeden 
blok zdecyduje się na selek-
tywną zbiórkę, a inny wybie-

rze droższą opcję, czyli od-
pady zmieszane - wyjaśnia 
kierownik referatu ochro-
ny środowiska Urzędu Miej-
skiego Agnieszka Tomaszew-
ska. - Jeżeli chodzi o kontrolę 
przestrzegania ustaleń, to bę-
dzie ona w gestii firmy, któ-
ra wygra przetarg na odbiór 
śmieci. Jeżeli jej pracownicy 
zauważą, że mieszkańcy nie 
przestrzegają zasad segrega-
cji, zgłoszą to urzędowi mia-
sta. Ratusz naliczy w takim 
przypadku wyższą opłatę. 

Zdaniem Agnieszki To-
maszewskiej, kluczową role 
we wdrażaniu nowych regu-
lacji odegra przetarg na od-
biór odpadów. Zostanie on 
ogłoszony najprawdopodob-
niej w marcu. 

Spotkania  
ze spółdzielcami

W poniedziałek 7 stycz-
nia z burmistrzem Osieckim 
o nowych przepisach roz-
mawiały władze SM L-W. 
Na 17 stycznia ratusz zapro-
sił przedstawicieli wszystkich 
spółdzielni i wspólnot miesz-
kaniowych. Zostaną na nim 
omówione najważniejsze 
kwestie związane z wejściem 
w życie ustawy. W najbliż-
szym czasie ruszy też kampa-
nia informacyjna skierowana 
do sochaczewian. 

O jej przebiegu, a także 
postępach prac związanych 
z wdrożeniem nowych re-
gulacji będziemy na bieżąco 
informować naszych czytel-
ników.

Agnieszka Poryszewska

Reforma śmieciowa 
w spółdzielniach

 ■ Od lipca 2013 płacić będziemy jednolity „podatek śmieciowy”. Będzie on niższy,  
jeżeli zdecydujemy się segregować śmieci. Zmiany budzą wiele pytań ze strony  
osób zamieszkujących budynki spółdzielcze i wspólnoty mieszkaniowe.  
W ratuszu odbyło się pierwsze z serii spotkań mających wyjaśnić wątpliwości. 

Segregacja pozwala znacznie obniżyć koszty odbioru śmieci
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REKLAMA

Ogłoszenie o licytacji nieruchomości
Komornik Sądowy przy Sądzie Rejonowym w Socha-

czewie Przemysław Kosyra (tel. 46 811-16-76) ogłasza, 
że: dnia 7.02.2013 r. o godz. 14.00 w budynku Sądu 

Rejonowego w Sochaczewie mającego siedzibę przy  
ul. 1 Maja 7 w sali nr według wokandy, odbędzie się 

pierwsza licytacja nieruchomości 
należącej do: Piotr Tymorek
położonej: 96-500 Sochaczew, Mokas,
dla której Sąd Rejonowy w Sochaczewie Wydział Ksiąg 
Wieczystych prowadzi księgę wieczystą nr KW [NKW: 
PL1O/00007428/9].

Przedmiotem sprzedaży jest nieruchomość gruntowa 
stanowiąca działkę gruntu nr 249 obszaru 0,44 ha, położo-
na we wsi Mokas 23, w gminie Sochaczew wraz z zabudo-
waniami w postaci budynku mieszkalnego o powierzchni 
użytkowej 163,40 m2, budynku gospodarczego z podda-
szem gospodarczym, budynku garażowego oraz stodoły.

Suma oszacowania wynosi 425 000,00 zł, zaś cena 
wywołania jest równa 3/4 sumy oszacowania i wynosi 
318 750,00 zł.

Licytant przystępujący do przetargu zobowiązany 
jest złożyć rękojmię w wysokości 1/10 sumy oszacowa-
nia, tj. 42 500,00 zł w gotówce.

Zgodnie z przepisem art. 976 §1 kpc w przetargu nie mogą 
uczestniczyć osoby, które mogą nabyć nieruchomość tylko 
za zezwoleniem organu państwowego, a zezwolenia tego nie 
przedstawiły oraz inne osoby wymienione w tym artykule.

Komornik Sądowy
Przemysław Kosyra

ZS-72

Gmina Miasto Sochaczew  
- Zakład Gospodarki Mieszkaniowej  

w Sochaczewie ogłasza: 

I (pierwszy) ustny przetarg nieograniczony 
(licytację) na najem lokalu użytkowego poło-

żonego w Sochaczewie przy ul. Mickiewicza 5 
o powierzchni 36,85 m2. Lokal usytuowany na 

parterze, wyposażony w instalację elektryczną, 
wod-kan, c.o., c.w.

► Cena wywoławcza (stawka czynszu)  
  - 25,00 zł za 1 m2 pow. użytk. + 23% VAT
► Wadium uprawniające  
  do przystąpienia do przetargu - 1 000 zł

Przetarg odbędzie się w dniu 12.02.2013 roku (wtorek) o godz. 
10.00 w siedzibie Zakładu przy al.600-lecia 90 w Sochaczewie.

Warunkiem przystąpienia do przetargu jest wpłata 
wadium jw. w kasie Zakładu lub na konto ZGM w Ban-
ku Spółdzielczym w Sochaczewie Nr 67 9283 0006 0010 
2313 2000 0010 oraz okazanie dowodu wpłaty przed 
rozpoczęciem przetargu. Wadium osoby, która wygra 
przetarg, zostanie zaliczone na poczet czynszu za lokal, 
natomiast pozostałym uczestnikom - zwrócone bezpo-
średnio po przetargu.

Z przetargu zostaną wykluczone osoby fizyczne/
podmioty gospodarcze, które mają zobowiązania fi-
nansowe wobec ZGM.

Bliższe informacje w pok. nr 11 lub telefonicznie:  
(46) 862-81-06, 862-93-14 lub 863-31-71 wew. 28.

ZS-83

Media Expert to jeden z liderów w branży RTV, AGD, IT/MM.  
Posiadamy blisko 300 własnych salonów sprzedaży w całej  
Polsce. Nasi pracownicy to zespół profesjonalistów. W związku  
z dynamicznym rozwojem firmy poszukujemy pracowników  
na stanowisko:

Prosimy o składanie swojej aplikacji (CV i listu motywacyjnego) poprzez 
stronę www.mediaexpert.pl.  

W zakładce „informacje” praca u nas (zamieszczona na dole strony 
internetowej) prosimy o wybranie interesującej Państwa oferty i 

zaaplikowanie na nią za pomocą przycisku „Aplikuj”.
Prosimy o dopisanie klauzuli: ,,Wyrażam zgodę na przetwarzanie moich 
danych osobowych przez TERG S.A., zawartych w ofercie dla potrzeb 
niezbędnych przy realizacji procesu rekrutacji zgodnie z Ustawą z dn. 

29.08.97 o Ochronie Danych Osobowych (DZ.U. nr 101, poz. 926)”

ZS-84

Miejsce pracy: 
Sochaczew

Kierownik Salonu odpowie-

dzialny jest za:
- zarządzanie  salonem  RTV, AGD, 
   IT/MM 
- zarządzanie zespołem pracowników
- realizacje planów sprzedażowych
- utrzymanie wysokiego standardu 
   obsługi klienta
- motywowanie i ocenę pracowników
- organizację i planowanie czasu pracy 
  podległego zespołu
- coaching pracowników
Od kandydatów oczekujemy:
- min. 2 letniego doświadczenia 
  na stanowisku kierowniczym  
  (mile widziane zarządzanie w handlu)

- wiedzy i umiejętności z zakresu 
  zarządzania zespołem pracowników
- odporności na stres oraz doskonałej 
  organizacji pracy
- komunikatywności, kreatywności,  
  samodzielności
- znajomość branży RTV, AGD, IT/MM  
  będzie dodatkowym atutem

Naszym pracownikom 
oferujemy:
- umowę o pracę w pełnym wymiarze  
  czasu pracy
- stabilną pracę w dużej firmie o  
  ugruntowanej pozycji na rynku 
- atrakcyjne wynagrodzenie
- możliwość doskonalenia 
  zawodowego poprzez system szkoleń 
- dużą samodzielność w działaniu

 PRACA

 KIEROWNIK SALONU

Przypomnijmy, że dwie 
firmy przewozowe, PKS 
Skierniewice i PKS Gro-
dzisk Mazowiecki, szuka-
jąc oszczędności, podzieliły 
się trasą Sochaczew - Skier-
niewice. Niestety to co jest 
korzystne dla nich, nieko-
niecznie zadowala pasaże-
rów. Już na wstępie okazało 
się, że łączna suma za prze-
jazd na całej trasie wzro-
sła o 4,20 zł, a dodając bilet 
powrotny aż o 8,40 zł. Pod-
wyżka jest również znaczna 
w przypadku biletów mie-
sięcznych, bo obecnie na 
trasie Sochaczew - Bolimów 
płacimy 255 zł, zaś na dru-
gim jej odcinku - Bolimów 
- Skierniewice - 227,80, to 
łącznie 482,80 zł, gdy po-
przednio, przed zmianą, 
było zaledwie 340 zł.

Oczekiwanie 
w deszczu

Na to skarżą się nasi 
czytelnicy, pasażerowie do-
jeżdżający tą trasą do pracy 
oraz rodzice uczniów spie-
szących do szkół w Skier-
niewicach lub Sochaczewie. 
Ale wyższe ceny biletów to 
nie wszystko. Najważniej-
sze, by w Bolimowie przy-
jazdy autobusów z obu stron 
się zazębiały, a ludzie nie 
czekali godzinami na prze-

siadkę, zwłaszcza że stoi się 
tam pod gołym niebem, co 
w deszcz i mróz z pewnością 
nie należy do przyjemności.

Prześledźmy zatem mo- 
żliwości pasażerów chcą-
cych dotrzeć z Sochacze-
wa do Skierniewic. Pierw-
szy autobus wyrusza w trasę 
o 6.40 i dojeżdża do Boli-
mowa o 7.12. Jak wynika 
z rozkładu podanego nam 
przez dyspozytora ruchu 
w PKS Skierniewice, wra-
cający z Łowicza do Skier-
niewic PKS jest w Bolimo-
wie o 7.05, a więc uczniowie 
mają szansę na dotarcie do 
szkół na 8.00. Natomiast go-
rzej jest z tym wyruszają-
cym z Sochaczewa o 7.15, 
który jest w Bolimowie do-
piero o 8.05, bo jeśli na nie-
go nie poczeka jadący z Ło-
wicza do Skierniewic ten o 
7.55, to następny mamy do-
piero o 10.25.

Czy autobus 
poczeka?

Sprawnie wygląda na-
tomiast połączenie z godz. 
13.45 z Sochaczewa, bo 
wówczas autobus jest w Bo-
limowie o 14.17, zaś wra-
cający z Łowicza do Skier-
niewic o 14.25. Podobna 
sytuacja ma miejsce z połą-
czeniem o godz. 14.45, gdzie 

na przesiadkę, według roz-
kładu, czekać się powinno 
zaledwie osiem minut, po-
dobnie jak z ostatniego wy-
jeżdżającego z Sochaczewa 
o 16.45.

Natomiast w drodze po-
wrotnej Skierniewice - So-
chaczew, przynajmniej we-
dług rozkładu, większość 
połączeń ma szansę na szyb-
ką przesiadkę, z wyjątkiem 
autobusów o 11.00 i 13.00 ze 
Skierniewic, z których trze-
ba czekać od godziny do 

trzech na połączenie z So-
chaczewem. Zdesperowani 
decydują się wówczas na au-
tobus do Łowicza i stamtąd 
pociąg do Sochaczewa, ale 
w ten sposób również tracą 
czas i pieniądze.

Co innego jednak roz-
kład, a co innego codzien-
na praktyka. Pasażerowie 
skarżą się, że nie zawsze 
autobus poczeka, bo więk-
szość tras jest tak ustawio-
na, że te ze Skierniewic są 
w Bolimowie (planowo, we-

dług rozkładu) dwie minuty 
po odjeździe PKS-u do So-
chaczewa.

Zdarzy się i 
piechotka

Czytelniczka, której syn 
dojeżdża do szkoły w Skier-
niewicach, skarży się, że z 
powodu długich oczekiwań 
na przesiadkę podczas zim-
na i wiatru „dorobił się” już 
zapalenia oskrzeli, a gdy po 
lekcjach wsiada w Skiernie-
wicach do autobusu o 16.00 

czy 17.00, nigdy nie może 
być pewien, że w Bolimo-
wie będzie czekał drugi do 
Sochaczewa. I zdarzyło się 
już i tak, że musiał z Boli-
mowa do domu maszero-
wać na pieszo. Czytelniczka 
w związku z tym postulu-
je, aby zachęcić firmy, któ-
rych busy kursują na trasie 
Warszawa - Sochaczew, by 
i na tę skierowały kilka po-
jazdów. Na pewno, jej zda-
niem, nie stracą, bo wszyscy 
mają już dość niepewnych 
przesiadek.

Zwłaszcza dotyczy to 
dni wolnych od nauki szkol-
nej, bo zarówno PKS Skier-
niewice jak i PKS Grodzisk 
Mazowiecki nastawiają się 
głównie na uczniów. Dys-
pozytor ze Skierniewic oraz 
wiceprezes zarządu spółki 
PKS z Grodziska, Radosław 
Marek zgodnie potwierdza-
ją, że ich autobusy w ogó-
le nie kursują w weekendy, 
święta oraz inne dni wol-
ne od pracy, co tworzy dużą 
lukę w komunikacji na tej 
trasie.

Pan wiceprezes przyzna-
je jednak, że wcześniejsze 
ustalenia między obydwo-
ma przewoźnikami nie do 
końca są poprawnie realizo-
wane i zapewnia ponowne 
spotkanie, by usprawnić ko-
munikację autobusów na tej 
trasie. Oby przyniosło ono 
skutek.

Małgorzata Pałuba 

Przesiadki z kłopotami
 ■ Od 1 grudnia z Sochaczewa do Skierniewic 

jeździmy z przesiadką w Bolimowie. Mimo 
zapewnień obu przewoźników, że nic się nie 
zmieni, pasażerowie bardzo narzekają.

Podróż na trasie Sochaczew - Skierniewice nie jest dla pasażerów łatwa
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1. Wykonanie robót drogowych polega-
jących na:
- wykonanie nakładki asfaltowej na miejscach 
postojowych na istniejącej podbudowie z tłucznia - 
ok.90m²
- przełożenie/wymiana/podniesienie nawierzchni 
chodników osiedlowych  - w sumie ok.330 m²
2. Dostawa i wymiana okien na okna 
PCV w lokalach mieszkalnych - ok. 50 
lokali.
3. Dostawa i wymiana okien na okna 
PCV na klatkach schodowych i w 
piwnicach - 393 szt.
4. Roboty hydrauliczne polegające na 
wymianie pionów wody zimnej, ciepłej 
i kanalizacji w niżej wymienionych 
budynkach Spółdzielni Mieszkaniowej:
- bud.  Okrzei 3 - 30 lokali
- bud.  Żeromskiego 22 - 50 lokali
- bud.  Żeromskiego 33A - 30 lokali
5. Drobne roboty ogólnobudowlane 
w zasobach Spółdzielni. Z uwagi na 
różnorodny zakres prac, rozliczenie 
prac odbywać się będzie na podstawie 
kosztorysu powykonawczego. Prosimy 
zatem o podanie składników kalkulacyj-
nych do kosztorysowania, tj.: 
stawka roboczogodziny R =
koszty ogólne Ko = 
zysk (liczony od R+S+Ko) Z = 

Materiały - wartość nabycia wg średnich cen 
Sekocenbudu
sprzęt - stawki sprzętu wg średnich cen 
Sekocenbudu
podatek VAT 8 % lub 23%

6. Przeglądy techniczne 5 letnie w niżej 
wymienionych budynkach Spółdzielni 
Mieszkaniowej:

- Grunwaldzka 4 - 12 lokali
- Słowackiego 9 - 18 lokali
- Piłsudskiego 28 - 34 lokale + pomieszczenie sklepowe
- 15 Sierpnia 51A - 30 lokali
- 15 Sierpnia 51B - 30 lokali
- 1 Maja 3 - 20 lokali
- W.Polskiego 3 - 50 lokali
- W.Polskiego 5 - 50 lokali
- W.Polskiego 7 - 50 lokali
- Piłsudskiego 24 - 50 lokali 
- Warszawska 74 - 40 lokali
- Senatorska 6 - 20 lokali
- Senatorska 8 - 100 lokali
- Zawadzkiego 1 - 20 lokali
- Senatorska 12 - 20 lokali
- Żeromskiego 26 - 40 lokali 
- Al.600-lecia 23 - 50 lokali
- Al.600-lecia 23A - 30 lokali
- Al.600-lecia 68 - 40 lokali
- Kochanowskiego 33 - 20 lokali
- Kochanowskiego 35 - 50 lokali
- Al.600-lecia 27 - 40 lokali
- Al.600-lecia 29 - 30 lokali
- Żeromskiego 30 - 30 lokali

- Żeromskiego 39A - 85 lokali
- Żeromskiego 28 - 50 lokali
- Targowa 10A - 30 lokali
- Targowa 8A - 30 lokali
- Targowa 10 - 40 lokali
- Targowa 12 - 30 lokali
- Trojanowska 2 - 30 lokali
Razem 1130 lokali 

7. Nadzór inwestorski w branży budow-
lanej, instalacyjnej i elektrycznej.

Materiały przetargowe (formularze ofertowe, spe-
cyfikacje i kosztorysy) oraz informacje dotyczące wy-
magań stawianych oferentom można uzyskać w siedzi-
bie Spółdzielni Mieszkaniowej przy ul. Piłsudskiego 26 
w Sochaczewie, pokój Nr 4 na parterze w godz. 8.00-
16.00, a także na stronie internetowej Spółdzielni 
Mieszkaniowej www.sml-w.pl

Oferty na każdy rodzaj prac należy składać na for-
mularzach ofertowych w zamkniętych i zabezpieczo-
nych kopertach  w Sekretariacie Spółdzielni do dnia 
29-01-2013 r. do godziny 10.00. 

Otwarcie ofert nastąpi w dniu 29-01-2013 r. o go-
dzinie 10.30. 

Osobą uprawnioną do kontaktów z oferentami jest 
Pan Andrzej Gołaszewski, tel. 46/862-21-59, wew. 32.

Warunkiem uczestnictwa w przetargu jest wpłata 
wadium w wysokości określonej w specyfikacji.

Spółdzielnia zastrzega sobie prawo unieważnienia 
przetargu bez podania przyczyny.

ZS-85 

Spółdzielnia Mieszkaniowa Lokatorsko-Własnościowa w Sochaczewie przy ul. Piłsudskiego 26 
ogłasza przetarg nieograniczony dwustopniowy na wykonanie w 2013 r. niżej wymienionych 

prac remontowych oraz pełnienie nadzoru inwestorskiego

REKLAMA

LISTY DO REDAKCJI

W ostatnim czasie pojawiły 
się pewne  trudności związane 
z tym przedsięwzięciem.  Doty-
czą one błędów, które popełniła 
firma projektowa, a dokładniej 
rozwiązań z zakresu bezpie-
czeństwa przeciwpożarowego. 

- Musieliśmy starać się o 
uzyskanie tzw. pozwolenia za-
miennego. Niektóre prace mo-
gły zostać wznowione dopie-
ro po jego uprawomocnieniu, 
co stało się 12 grudnia - powie-
działa nam naczelnik wydziału 
inwestycji i modernizacji UM 
Urszula Cielniak. -  Wykonaw-
ca ma przedłużony termin re-
alizacji inwestycji do końca lu-
tego.

Jak zapewnia pani naczel-
nik, miastu w żaden sposób nie 
grozi utrata 85-procentowego 
dofinansowania dla tego przed-
sięwzięcia. 

- Podpisaliśmy odpowied-
ni aneks z Mazowiecką Jed-
nostką Wdrażania Programów 
Unijnych. Dla zakończenia prac 
wskazaliśmy termin 30 czerw-
ca 2013. Daje nam to duży mar-
gines bezpieczeństwa. Możemy 
być więc spokojni o przebieg tej 
inwestycji - mówi Urszula Ciel-
niak. 

Kramnice to jeden z naj-
cenniejszych zabytków Socha-
czewa. Wpisany został do ich 
rejestru w 1961 roku.  Rewita-
lizacja współfinansowana jest  z 
Europejskiego Funduszu Roz-
woju Regionalnego. Umowa w 

tej sprawie podpisana została 
w 2010 roku przez burmistrza 
Piotra Osieckiego. Zgodnie z jej 
treścią, dofinansowanie projek-
tu wynieść ma aż 85 proc.  kwo-
ty wydatków, a więc ponad 7,2 
mln zł. Całkowita wartość pro-
jektu to 8,5 mln zł.  

Zdecydowana większość 
prac zaplanowanych w ramach 
tego zadnia została już wykona-
na. Zmiany u zbiegu ulic War-
szawskiej i 1 Maja są widoczne 
na pierwszy rzut oka, do cze-
go najbardziej przyczynia się 
nawiązująca do historycznego 
wyglądu budynku nowa ele-
wacja.  W kramnicach m.in. 
nadbudowano piętro, przebu-
dowano dach i przeszklono 
wewnętrzne podwórze. Utwo-

rzono także  dodatkową klat-
kę schodową, osuszono ściany, 
wzmocniono fundamenty oraz 
wykonano renowację arkad. 

Ratusz prowadzi przygoto-
wania do ogłoszenia przetar-
gu na wynajem znajdujących 
się w kramnicach pomiesz-
czeń. Uchwała zezwalająca na 
ogłoszenie przetargu i podpi-
sanie umów na czas nieokreślo-
ny przyjęta została  przez Radę 
Miasta. Do wynajęcia jest par-
ter i połowa drugiej kondygna-
cji. Na parterze na najemców 
czeka 600 mkw. Większość zaj-
muje sala przeznaczona przez 
projektanta na restaurację. Od 
strony ul. Warszawskiej mają 
się mieścić lokale usługowe i 
handlowe. Pierwsze piętro za-

gospodaruje Miejska Bibliote-
ka Publiczna. Znajduje się tam 
również sala konferencyjna.  
Drugi poziom będzie miał w 
połowie przeznaczenie komer-
cyjne. Część pomieszczeń bę-
dzie użytkował samorząd oraz 
organizacje pożytku publiczne-
go. Resztę będą mogły wynająć 
podmioty prywatne. Czeka na 
nie łącznie osiem pomieszczeń 
biurowych.  Ich powierzchnia 
waha się od 11  do 22 mkw. Z 
jakimi  kosztami będą musie-
li liczyć się potencjalni najemcy, 
jeszcze nie wiemy. Wyjściową 
stawkę do licytacji na przetargu 
ma określić burmistrz w spe-
cjalnym zarządzeniu.  

Agnieszka Poryszewska

Kramnice będą 
gotowe w lutym

 ■Rewitalizowany obiekt miał być gotowy na koniec grudnia. Formalności związane z koniecznością 
uzyskania dodatkowego pozwolenia sprawiły, że prace przedłużą się o dwa miesiące. 

Pomimo że remont nadal trwa, kramnice już prezentują się efektownie

Proszę o zamieszczenie moje-
go podziękowania dla burmistrza 
Sochaczewa Piotra Osieckiego za 
natychmiastową  reakcję na moje 
pismo złożone w Urzędzie Miej-
skim w dniu 2012.11.19.

Podziękowanie należy się 
także MOPS-owi, służbie podle-
głej burmistrzowi.

Przyznam, że ogarnęło 
mnie zakłopotanie i pytanie czy 
mam prawo interweniować w 
takiej sprawie, ale mieszkańcy 
z ul. Nowowiejskiej utwierdzili 
mnie w przekonaniu, że muszę.

Zainteresowanie i podjęcie 
działań przez p. burmistrza i 
MOPS przeszło moje najśmiel-
sze oczekiwania. Rodzinie, w 
sprawie której interweniowałam 
udzielono wszelkiej możliwej 
pomocy.

Składam serdeczne podzię-
kowania i życzenia pomyślności 
w dalszej pracy.

Krystyna Maria Szymańska 
była radna osiedla 

„Za Stadionem”
Od redakcji

Autorce listu chodzi o rodzi-
nę osieroconą przez 27-letniego 
mężczyznę. Dwójka dzieci i ich 
matka zostały rzeczywiście od-
powiednio zaopatrzone. Paczki 
świąteczna przygotowała także 
nasza redakcja.

* W listopadzie Rada Miej-
ska przyjęła oświadczenie 
w sprawie konieczności 
wprowadzenia procedur i 
zasad realizacji części bu-

dżetu miasta w formie tzw. 
„budżetu obywatelskiego”.

Zadanie przeprowa-
dzenia tej procedury rad-
ni powierzyli burmistrzowi, 
który 30 listopada podpi-
sał zarządzenie określają-
ce skład zespołu pracujące-
go nad tym zagadnieniem, 
zasady funkcjonowania i 
wdrożenia „budżetu”. Ze-
spół pracujący nad „budże-
tem obywatelskim” składać 
się będzie z 8 osób. 

Na szefa zespołu bur-
mistrz powołał swego za-
stępcę Marka Fergińskie-
go, wskazał też, że zasiądą 
w nim przedstawiciele czte-
rech klubów radnych (po 
jednej osobie z klubu Po-
rozumienie Obywatelskie - 
Sochaczew, Porozumienie 
Ziemi Sochaczewskiej, Pra-
wo i Sprawiedliwość, So-
chaczewskie Forum Samo-
rządowe), oraz po jednym 
przedstawicielu Powiatowej 
Izby Gospodarczej, Socha-
czewskiej Rady Działalno-
ści Pożytku Publicznego i 
Sochaczewskiej Rady Spor-
tu. 

W środę i czwartek, 19 
i 20 grudnia, w ratuszu od-
były się posiedzenia Socha-
czewskiej Rady Sportu i 

Sochaczewskiej Rady Dzia-
łalności Pożytku Publicz-
nego. Jak informuje Robert 
Małolepszy, naczelnik wy-
działu promocji i aktywiza-
cji UM, jednym z punktów 
obrad było wytypowanie 
przedstawicieli tych gre-
miów do zespołu. 

- Środowisko sportowe 
jednogłośnie oddelegowało 
do prac Mieczysława Głu-
chowskiego, dyrektora MO-
SiR. Podobnie zgodną de-
cyzję podjęli reprezentanci 
kilkudziesięciu organizacji 
pozarządowych, wskazując 
Alicję Ozimek, prezesa sto-
warzyszenia Uniwersytet 
Trzeciego Wieku - mówi. 

Wkrótce poznamy na-
zwiska pozostałych człon-
ków zespołu. Przed nimi 
zadanie napisania projek-
tu uchwały Rady Miejskiej 
określającej zasady wdro-
żenia „budżetu obywatel-
skiego” w 2014 roku, wska-
zującej wysokość środków 
przewidzianych do rozdy-
sponowania na zadania wy-
brane przez mieszkańców, 
kryteria oceny poszczegól-
nych wniosków inwestycyj-
nych, sposób głosowania 
na projekty, opisującej spo-
sób prowadzenia kampanii 
informacyjno-edukacyjnej 
promującej ideę „budże-
tu obywatelskiego”. Zespół 
ma na to czas do 30 kwiet-
nia 2013 roku.

Daniel Wachowski

Wokół budżetu 
obywatelskiego
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* Do naszej redakcji zwró-

cił się jeden z sochaczew-

skich abonentów Vectry 
Jacek Tymiński. Jak nam 
powiedział, od dwóch tygo-

dni odwiedza  sochaczew-

skie biuro tej firmy. Drzwi 
są cały czas zamknięte. 
* 

W międzyczasie otrzymał 
pismo związane z konieczno-
ścią odbioru dekodera. Nie-
stety, pan Jacek nadal nie miał 
szczęścia do kontaktów z tą sie-
cią. Tym razem nie odpowia-
dał numer telefonu wskazany w 
korespondencji. W efekcie jest 
on  zniecierpliwiony zaistniałą 
sytuacją. 

- Vectra zachowuje się nie-
poważnie względem klientów. 
Straciłem już mnóstwo czasu i 
sporo nerwów próbując się z nią 
skontaktować. Firma powinna 
przemyśleć,  czy chce działać w 
tym rejonie. Jeżeli tak, niech w 
końcu  zacznie odbierać telefo-

ny. Teraz włącza się tylko auto-
matyczna sekretarka - stwier-
dził. 

 Jak mówił, nie jest to pierw-
szy tego typu przypadek wśród 
abonentów na terenie Socha-
czewa. W ubiegłych latach zda-
rzały się podobne sytuacje. O 
udzielenie wyjaśnień popro-
siliśmy  Krzysztofa Stefaniaka 
z biura public relations Grupy 
Vectra. 

- To prawda, że od począt-
ku grudnia sochaczewskie Biu-
ro Obsługi Klienta Vectry jest 
nieczynne. Planujemy uru-
chomić je ponownie w po-
łowie stycznia 2013 roku. W 
tym miejscu chciałbym zwró-
cić uwagę, że obecnie każdą 
sprawę można załatwić telefo-
nicznie bez konieczności wy-
chodzenia z domu,  poprzez in-
folinię - przekazał nam. 

Krzysztof Stefaniak utrzy-
muje, że kontakt z Vectrą jest 
więcej niż prosty. 

-  Rozwijamy tę dogodność 
inwestując w telefoniczne cen-
trum obsługi klienta (COK), 
które obsługuje wszystkie po-
łączenia telefoniczne kierowane 
do lokalnych przedstawicielstw 
Vectry z całego kraju. Można 
tu zamówić dowolną usługę, 
uzyskać pomoc techniczną lub 
zgłosić uwagi (w tym reklama-
cje) do działania usług firmy w 
dowolnym mieście - utrzymu-
je. - Jeśli zachodzi taka potrze-
ba, pracownicy infolinii kierują 
do mieszkania abonenta odpo-
wiedniego przedstawiciela Vec-
try w celu np. podpisania umo-
wy, instalacji urządzenia lub 
usunięcia awarii. Obecnie w 
COK zatrudnionych jest pra-
wie 300 konsultantów.

Jak nas zapewniono, każ-
dy abonent Vectry może wyja-
śnić wszelkie sprawy dotyczące 
telewizji dzwoniąc pod numer:  
801 0 801 80 i 58 742 65 00 (na 
ten drugi numer można dzwo-

nić także z telefonu komórko-
wego). Infolinia jest dostępna 7 
dni w tygodniu (również w każ-
de święta).

- Do sprawy, że telefon nie 
odpowiada, będę mógł się od-
nieść, jeśli poznam numer te-
lefonu abonenta. Wtedy od-
powiem, ile razy dzwonił i jak 
długo czekał na połączenie. 
Wszelkie te dane są u nas gro-
madzone i analizowane w celu 
poprawy obsługi ruchu telefo-
nicznego. Jeśli chodzi o odbiór 
dekodera - wystarczy, że nasz 
abonent umówi się telefonicz-
nie na wizytę instalatora, a de-
koder zostanie mu dostarczony 
- kończy Krzysztof Stefaniak. 

Jeżeli czytelnik chce uzy-
skać szczegółowe wyjaśnienia, 
powinien skontaktować się z 
naszym rozmówcą mailowo, 
pisząc na adres: k.stefaniak@
vectra.pl, lub telefonicznie: 601-
715-976.

Agnieszka Poryszewska

Jak skontaktować się z Vectrą?
To kolejne osiedle w 

mieście, na którym ener-
getycy dokonują wymiany 
starych słupów i linii ener-
getycznych na nowe. 

Tym razem wymia-
na dotyczy osiedla za sta-
dionem, na ulicach No-
wowiejskiej, Olimpijskiej, 
Jasińskiego. Na starych 
drewnianych słupach z be-
tonowymi obudowami były 
rozciągnięte sieci energe-
tyczne składające się z kil-
ku drutów. Niektóre z nich 
były już tak przerdzewiałe, 
że zrywał je byle wiatr. 

Na montowanych obec-
nie słupach będzie tylko je-
den przewód izolowany, 
doprowadzający prąd do 
budynków. Przed nimi in-
stalowane są nowe skrzyn-
ki energetyczne z licznika-
mi, do których dostęp będą 
miały ekipy energetyczne. 
Kłopotem dla firmy reali-
zującej inwestycję był pro-
jekt linii energetycznej.  Słu-
py stoją bowiem nie tylko 
w chodniku miejskim, ale 
również na działkach pry-
watnych. (jw)

Elektryfikacja osiedla 
za stadionem

Plątaninę kabli zastąpił jeden, porządnie zaizolowany, przewód

Awarie wodne na uli-
cach miasta zdarzają się o 
każdej porze roku. Po takiej 
awarii wykonawca ma obo-
wiązek przywrócić jezdnię 
od stanu pierwotnego. Jeżeli 
na ulicy jest położony asfalt, 
teren po wykopie powinien 
być najpierw utwardzony 
tłuczniem i w miarę moż-
liwości pogodowych przy-
kryty nowym asfaltem. 

Na ulicy 1 Maja w Wigi-
lię Bożego Narodzenia pę-
kło przyłącze wodne do bu-
dynku mieszkalnego. Po 
usunięciu awarii przez pra-
cowników ZWiK, utwar-
dzono teren tłuczniem. Po 
Nowym Roku, gdy pogoda 
pozwoliła na położenie as-
faltu, została wynajęta fir-
ma, która wykop przykryła 
nową nawierzchnią. (jw)

Naprawy ulic  
nawet zimą

Rada Miasta uchwali-
ła już wysokość dotacji dla 
Zakładu Komunikacji Miej-
skiej oraz dopłat do tzw. 
wozokilometra. 

Do każdego przejecha-
nego przez autobus kilome-
tra ratusz dopłaci 1,95 zł. To 
więcej niż w ubiegłym roku, 
kiedy to zakład otrzymy-
wał za tę samą usługę 1,87 
zł. Władze szacują, że ZKM 
wykona prawie 674 tys. km, 
co daje łączną sumę dopłat 
rzędu 1,3 mln zł. 

W tym roku przyję-
to inną metodę rozlicza-
nia dopłat do wozokilome-
tra dla ościennych gmin, w 
których kursuje nasz tabor. 
Ustalenie ich wysokości po-
przedzono badaniem na-
tężenia ruchu na poszcze-

gólnych liniach. Przyjęto 
zasadę, że im więcej pasaże-
rów zanotowano na terenie 
danej gminy, tym mniej do-
płaci ona ZKM. 

- Uważam, że ta metoda 
jest bardziej sprawiedliwa. 
Jeszcze w ubiegłym roku 
wszystkie samorządy, z któ-
rymi porozumienie podpi-
sał Urząd Miasta, płaciły 
tyle samo: 2,53 zł do jedne-
go wozokilometra - powie-
dział nam dyrektor ZKM 
Krzysztof Sieczkowski. - Te-
raz gmina Sochaczew, z któ-
rej mieliśmy najmniej pasa-
żerów, dopłaci nam 4,28 zł. 
Brochów, gdzie wynik był 
trochę lepszy - 3,57 zł. Naj-
niższe stawki dotyczyć będą 
Nowej Suchej. Będzie to 
2,63 zł. (ap)

Miasto dopłaci  
do autobusów

 ■ Od 19 stycznia 
mają wejść  
w życie nowe zasady 
egzaminowania 
kierowców oraz 
wyższe stawki opłat 
za egzaminy  
na prawo jazdy.

Ministerstwo transportu, 
które zmiany przygotowało, 
wyjaśnia, że do wprowadzenia 
nowych zasad egzaminowa-
nia kierowców zobowiązuje nas 
Komisja Europejska. Mają one 
pomóc w ograniczeniu liczby 
wypadków drogowych spowo-
dowanych przez młodych kie-
rowców. Obecnie bowiem do 
co piątego wypadku dochodzi z 
winy osób w wieku 18 - 24 lata. 

Czym będzie się różnił eg-
zamin teoretyczny na prawo 
jazdy kategorii B? Do tej pory 
składał się on z 18 pytań testo-
wych wielokrotnego wyboru, 
na które trzeba było odpowie-
dzieć w ciągu 25 minut. Ponie-
waż były one jawne, można się 
było ich wyuczyć na pamięć 
i odpowiedzieć poprawnie w 
ciągu kilku minut. W myśl no-
wych zasad baza pytań nie bę-
dzie już ogólnodostępna, a test 
podzielony zostanie na część 
ogólną, obejmującą 20 pytań 
i specjalistyczną z 12 pytania-
mi i uzupełniony symulacją 
wideo. Zmieni się też czas na 
udzielenie odpowiedzi do kil-
kudziesięciu sekund, a popra-
wienie jej nie będzie, jak dotąd, 
możliwe.

Natomiast wprowadzenie 
podwyżki ministerstwo tłumaczy 
po pierwsze kryzysem, po dru-
gie niżem demograficznym, a po 
trzecie wzrostem kosztów prze-
prowadzania egzaminów, w tym 
również cen paliwa. Urzędni-
cy tłumaczą, że dane statystyczne 
wskazują, iż w najbliższych latach, 
na skutek niżu, nastąpi spadek ilo-
ści zdających o około 40 proc., a to 
z kolei zmniejszy przychody Wo-
jewódzkich Ośrodków Ruchu 
Drogowego, które ma zrekom-
pensować ta podwyżka.

Tak więc opłaty wzrosną i to 
niemało, bo około 30 proc. Na 
przykład obecna cena najpopu-
larniejszego egzaminu na kate-
gorię B to 22 zł za część teoretycz-
ną i 112 za praktyczną. Po wejściu 
w życie rozporządzenia ministra 
ceny wzrosną odpowiednio do 
30 i 140 zł, czyli łącznie o 43 zł. 
W przypadku kategorii A cena 
wzrośnie o 48 zł, podobnie jak w 
przypadku kat. D.

Jak nam powiedział właści-
ciel jednego z sochaczewskich 
Ośrodków Szkolenia Kierow-
ców „Automar” Marek Stasiak, 
podwyżki nigdy nie są mile wi-
dziane, zwłaszcza że wpłyną na 
pewno na zmniejszenie się ilo-
ści kandydatów na kierowcę. 
Uważa, że argument ze wzra-
stającymi cenami paliwa, choć 
zrozumiały, to jednak nie do 
końca trafiony, bowiem to prze-
cież ośrodki szkolenia powinny 
pierwsze podnieść ceny. Pod-
czas jazd próbnych benzyny 
idzie znacznie więcej niż pod-
czas egzaminów. Jednak on o 
podwyżce cen kursów na razie 

nie myśli. Popiera natomiast w 
większości zmiany w konstru-
owaniu testów egzaminacyj-
nych. Twierdzi, że teraz pytania 
będą logiczniejsze i wymusza-
jące dokładne poznanie prze-
pisów ruchu drogowego. Jego 
zdaniem do tej pory było tak, 
że kandydat mógł znać dobrze 
zasady ruchu drogowego, a eg-
zamin teoretyczny oblać. Rów-
nież ministerstwo transportu 
uważa, że nowa forma testu po-
winna przygotować kierowców 
do intuicyjnego reagowania w 
rzeczywistych warunkach ru-
chu drogowego. 

Małgorzata Pałuba

Drogie prawko 
po nowemu

Czy nowe przepisy i droższe prawo jazdy nie zniechęcą przyszłych kierowców

Stawki opłat egzaminacyjnych za część praktyczną:
140 zł - dla prawa jazdy kategorii AM,
180 zł - dla prawa jazdy kategorii A1, A2 lub A
140 zł - dla prawa jazdy kategorii B, 
170 zł - dla prawa jazdy kategorii B1, C1, D1 lub T,
200 zł - dla prawa jazdy kategorii C, D, B+E,
245 zł - dla prawa jazdy kategorii C1+E, C+E lub D+E 
125 zł - w celu wydania pozwolenia na kierowanie tramwajem
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Zacznijmy od sportsmenek. Drużyna powsta-
ła w roku 2001 i była pierwszym żeńskim zespołem 
rugby w Polsce. Przez 11 lat nasze rugbistki odniosły 
wiele sukcesów. Zawodniczki reprezentowały Polskę 
między innymi w Mistrzostwach Europy. Miniony 
sezon był bardzo udany dla sochaczewianek, któ-
re w klasyfikacji końcowej Mistrzostw Polski zajęły 
drugie miejsce. Tygrysice w turniejach klasyfikacyj-
nych były raz pierwsze (Łódź, w turnieju tym poko-

nały Lechię Gdańsk - aktualne Mistrzynie Polski), 
trzy razy drugie (Sochaczew, Częstochowa, Gdańsk) 
i dwa razy trzecie (Warszawa, Ruda Śląska).  

W zespole trenuje obecnie 20 rugbistek w wie-
ku od 15 do 28 lat, a sześć z nich to reprezentantki 
Polski.

Zespół od 2008 roku trenuje Marcin Stencel 
(przez większość czasu społecznie) i on z pewnością 
jest ojcem wielu sukcesów Tygrysic. Trener uczest-

niczy również w konsultacjach żeńskiej reprezentacji 
Polski w rugby, zajmując się drugą drużyną. Jedno-
cześnie Marcin Stencel jest czynnym zawodnikiem 
drużyny seniorów RC Orkan Sochaczew.

Drugą miłością trenera jest muzyka. Jako DJ za-
prezentował swoje sety podczas „Kulturalnego Lata” 
oraz „Nocy Sylwestrowej”. Grał także na imprezach 
miejskich w Płocku oraz Skierniewicach. 

Tomasz Ertman

WYDARZENIA 11

Sochaczewianin Roku 2012

TYGRYSICE  

i MARCIN STENCEL

Wojciech Błaszczyk

Natalia Partyka

Adam Radożycki

Sławomir Cypel

 ■ Już po raz piętnasty wybieramy 
Sochaczewianina Roku. Jak zawsze 
liczymy więc, że zechcecie Państwo 
zgłosić swoich kandydatów. 
Przypomnijmy, że celem plebiscytu jest 
popularyzowanie i prezentacja osób, 
które w upływającym roku wyróżniły się 
swoją działalnością na rzecz Sochaczewa 
i lokalnej społeczności. Czekamy na 
Państwa propozycje. Dziś kolejna 
nominacja.

* Miejski Ośrodek Pomocy 
Społecznej w Sochaczewie 
zakończył piątą edycję pro-

jektu ,,Nowe umiejętności 
- Nowa jakość życia”. Pro-

jekt jest współfinansowany 
z Europejskiego Funduszu 
Społecznego.

Celem „Nowych Umie-
jętności” jest aktywiza-
cja społeczna i zawodowa 
mieszkańców znajdujących 
się w trudnej sytuacji ży-
ciowej. Uczestnicy rekruto-
wani są wśród podopiecz-
nych MOPS.  Są to osoby 
bezrobotne, niejednokrot-
nie borykające się z proble-
mem niepełnosprawności. 
W ostatnim projekcie wzię-
ło udział 22 sochaczewian. 

W ciągu ostatnich mie-
sięcy korzystali z indy-
widualnych i grupowych 
spotkań z doradcą zawo-
dowym oraz warsztatach 
przedsiębiorczości. Odby-
wały się również  indywi-
dualne i grupowe treningi 
kompetencji społecznych. 
Prowadzona była także  te-
rapia psychospołeczna. Za-
równo uczestnicy projektu, 
jak i ich otoczenie, byli ob-
jęci tzw. wsparciem środo-
wiskowym. W jego ramach 
odbył się piknik rodzinny 
oraz wyjazd do teatru. Dla 
małych dzieci uczestników 
projektu zapewniono opie-
kę  przedszkolną.

Jednym z najważniej-
szych elementów „Nowych 
Umiejętności” były oczy-
wiście kursy zawodowe. 
Zostały one dostosowa-
ne do indywidualnych po-

trzeb poszczególnych osób. 
Uczestnicy mogli zdobyć 
umiejętności w następują-
cych dziedzinach: konser-
wator terenów zielonych, 
kierowca wózków jezdnio-
wych, kucharz, glazurnik, 
magazynier z obsługą kom-
putera. Do wyboru były 
także: zaawansowany kurs 
komputerowy, kurs kosme-
tyczny, bukieciarstwa oraz  
fryzjerski.

Zdobyte przez uczestni-
ków umiejętności szeroko 
zaprezentowano w grudniu 
podczas konferencji kończą-
cej projekt. Jej scenariusz i 
forma  w dużej mierze były  
przygotowane przez  samych 
uczestników.  Samodziel-
nie opracowali szatę graficz-
ną zaproszeń  na spotkanie. 
Uczestnicy szkolenia w za-
kresie konserwator terenów 
zielonych upiększyli teren 
wokół ośrodka. Absolwent-
ka szkolenia z dziedziny 
fryzjerstwa zaprezentowa-
ła swoje  umiejętności, ukła-
dając fryzury kilku chętnym 
uczestniczkom projektu. 
Przygotowanie poczęstunku  
było z kolei okazją do zapre-
zentowania swoich zdolno-
ści przez osoby, które ukoń-
czyły szkolenie w zawodzie 
kucharz.

Na zakończenie konfe-
rencji Joanna Kamińska, 
naczelnik wydziału polityki 
społecznej i ochrony zdro-
wia Urzędu Miasta,  wrę-
czyła wszystkim uczestni-
kom projektu certyfikaty 
potwierdzające ukończone 
szkolenia.

opr. (ap)

Umiejętności  
z certyfiaktem

 ■ W niedzielę 13 
stycznia po raz 21. 
zagra w Sochaczewie 
Wielka Orkiestra 
Świątecznej Pomocy. 
Hasło tegorocznej 
kwesty to: „Dla 
ratowania życia 
dzieci i godnej 
opieki medycznej 
seniorów”.

Podczas dotychczasowych 
20 finałów orkiestra grała na po-
trzeby chorych dzieci. Po latach, 
także dzięki WOŚP, sytuacja na 
tych oddziałach znacznie się po-
prawiła. Postanowiono więc w 
tym roku część zebranych środ-
ków przeznaczyć na opiekę ge-
riatryczną. Okazuje się bowiem, 
że tu z kolei jest źle. W Polsce 
jest w sumie na oddziałach ge-
riatrycznych zaledwie 750 łóżek. 
To kropla w morzu, biorąc pod 
uwagę, że społeczeństwo się sta-
rzeje. A więc 50 proc. na dzieci i 
50 proc. na seniorów.

Jak powiedział nam szef 
głównego sztabu w mieście 
Krzysztof Wasilewski, nasi za-
częli wcześniej, bo już 11 grud-
nia wolontariusze z Sochacze-
wa brali udział w nagraniu w 
warszawskim studiu telewizyj-
nym spotów reklamujących 21. 
finał orkiestry.

Natomiast w niedzielę 13 
stycznia na ulice miasta i po-
wiatu z tego sztabu wyjdzie 
330 wolontariuszy. Ponadto do 
WOŚP przystąpiły wszystkie 
wiejskie szkoły, by na swoim te-

renie organizować kwesty i róż-
ne atrakcje dla mieszkańców.

Do akcji przystąpią też mo-
tocykliści Boruta MC, którzy 
już w sobotę, przy okazji 2-le-
cia istnienia sochaczewskiego 
klubu, zagrają od godz. 18.00 
na strzelnicy Jacka Pliszki w 
Paprotni. Będzie to rodzaj pik-
nikowej zabawy z koncerta-
mi zespołów (m. in. Dell Arte), 
muzyką elektroniczną, kon-
kursami strzeleckimi, licyta-
cją gadżetów. Nie zabraknie też 
części gastronomicznej, więc 
zapowiada się świetna zaba-
wa. Zebrane przy tej okazji pie-
niądze przekazane zostaną do 
sztabu WOŚP.

W Sochaczewie jak zwykle 
działać będą dwa sztaby. Głów-
ny w hufcu ZHP pod wodzą ko-
mendanta Krzysztofa Wasilew-
skiego, drugi w Gimnazjum 
nr 2 pod opieką nauczycielki 
Anny Torzewskiej. Z drugiego 
uczniowskiego sztabu na ulicę 
miasta wyjdzie 80 wolontariu-

szy z puszkami i identyfikato-
rami, ale kwestujących będzie 
jak zawsze wielokrotnie więcej.

- Gramy już od czwartku, 
kiedy to w szkole przeprowa-
dzona zostanie loteria oraz fe-
stiwal karaoke, przy którym 
młodzież  dobrze się bawi - 
mówi Anna Torzewska. - A po 
południu dyskoteka, na której 
zawsze są tłumy. W piątek na-
tomiast świetnie zapowiada się 
koncert uczniowskich talen-
tów z udziałem grup tanecz-
nych (DNA), pokazami zum-
by i warsztatami bębnowymi 
L’ombelico del Mondo. Odbę-
dzie się też wielojęzyczny kon-
cert kolęd. W niedzielę oczy-
wiście uliczna kwesta uczniów 
wraz z żołnierzami jednost-
ki wojskowej w Bielicach. Zaś 
podczas telewizyjnego fina-
łu, w którym  co roku uczest-
niczymy, widoczne będzie jak 
zwykle nasze wielkie gimna-
zjalne serce a także tort cukier-
ni Lukrecja.

Niedzielna kwesta obu szta-
bów rozpocznie się rano, nato-
miast od 14.00 do 16.00 na es-
tradzie na placu Kościuszki 
zagrają sochaczewskie zespo-
ły, zatańczą grupy taneczne, 
zabębni L’ombelico del Mon-
do. W radiu Fama od 14.00 do 
18.00 trwać będzie licytacja or-
kiestrowych gadżetów. Eks-
ponowane one będą wcześniej 
w witrynie sklepu „Vice ver-
sa” przy ul. Warszawskiej. Póź-
niej licytowane będzie złote ser-
duszko. 

- Znów udało nam się je do-
stać - mówi Krzysztof Wasilew-
ski - choć w kraju jest 1800 szta-
bów, a serduszek tylko 10. 

Wszystko zakończy Świa-
tełko do Nieba obok zamko-
wego wzgórza lub na placu Ko-
ściuszki.

Organizatorzy akcji liczą na 
to, że sochaczewianie po raz kolej-
ny otworzą serca i portfele. Zresz-
tą jak zawsze przy takich okazjach. 

Małgorzata Pałuba

Orkiestra dla 
dzieci i seniorów

W warszawskim studiu telewizyjnym byli również nasi wolontariusze

NOMINOWANI

Adwokat. Przywódca 
akcji protestacyjnych  
w obronie sądów.

Dyrektor najlepszej 
sochaczewskiej 
szkoły, Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących 
im. F. Chopina.

Zawodniczka Socha-

czewskiego Klubu 
Tenisa Stołowego. 
Olimpijka i mistrzyni 
paraolimpiady.

Założyciel i trener klubu 
sportów walki Dragon.
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Ogłoszenie o licytacji lokalu mieszkalnego  
stanowiącego odrębną nieruchomość

Komornik Sądowy przy Sądzie Rejonowym w Sochaczewie  
Przemysław Kosyra (tel. 46 811-16-76) ogłasza, że: dnia 14.02.2013 r. o godz. 14.15 
w budynku Sądu Rejonowego w Sochaczewie mającego siedzibę przy ul. 1 Maja 7 

w sali nr według wokandy, odbędzie się
pierwsza licytacja lokalu mieszkalnego
należącego do: Robert Sobiecki
położonego: 96-500 Sochaczew, Senatorska 10/44
dla którego Sąd Rejonowy w Sochaczewie Wydział Ksiąg Wieczystych  
prowadzi księgę wieczystą nr KW [NKW: PL1O/00035238/5].

Lokal mieszkalny o powierzchni 17,95 m2, składający się z 1 pokoju, kuchni i łazien-
ki znajduje się na IV-tym piętrze budynku wielorodzinnego. Jest wyposażony w peł-
ne instalacje wewnętrzne. Do lokalu mieszkalnego przynależy prawo współwłasności 
w wysokości 1795/364001 części wspólnych budynku i współużytkowania wieczystego 
działki gruntu nr ewid. 999/15 obszaru 945 m2 położonej w Sochaczewie, przy ulicy Se-
natorskiej 10, której stan prawny uregulowano w księdze wieczystej nr PL1O/00007720/6 
prowadzonej przez V Wydział Ksiąg Wieczystych Sądu Rejonowego w Sochaczewie. Lo-
kal jest niezamieszkały.

Suma oszacowania wynosi 68 500,00 zł, zaś cena wywołania jest równa 3/4 sumy 
oszacowania i wynosi 51 375,00 zł.

Licytant przystępujący do przetargu zobowiązany jest złożyć rękojmię w wysoko-
ści 1/10 sumy oszacowania, tj. 6 850,00 zł w gotówce najpóźniej w dniu poprzedzają-
cym przetarg.

Zgodnie z przepisem art. 976 §1 kpc w przetargu nie mogą uczestniczyć osoby, któ-
re mogą nabyć nieruchomość tylko za zezwoleniem organu państwowego, a zezwolenia 
tego nie przedstawiły oraz inne osoby wymienione w tym artykule.

Komornik Sądowy
Przemysław Kosyra

ZS-73 

REKLAMA

* Niecodzienną wiadomość 
otrzymała w Sylwestra 
mama Kuby Sajdaka, cze-

kającego na poważną ope-

rację serca. Anonimowy 
darczyńca wpłacił całą po-

trzebną kwotę - 36 tys. euro.

O czteroletnim Kubie pi-
saliśmy wielokrotnie. Chłopiec 
cierpi na rzadką chorobę, zwa-
ną potocznie lewym sercem. 
Miał już trzy operacje ratują-
ce życie, ale przy ostatniej prze-
szedł udar mózgu, co spowodo-
wało m.in. niedowład kończyn.

Kuba powinien jak naj-
szybciej przejść kolejną ope-
rację. Podjął się jej znany kar-
diochirurg, prof. Malec, który 
obecnie operuje  w klinice w 
Monachium. Był tylko jeden 
problem - pieniądze. Koszt ope-
racji to 36 tys. euro.

- 31 grudnia skontaktowa-
ła się ze mną przedstawiciel-
ka fundacji Cor Infantis, za po-

średnictwem której zbieraliśmy 
pieniądze. Kiedy powiedzia-
ła, że mamy całą sumę, zanie-
mówiłam z wrażenia. To chyba 
jakiś cud - mówi podekscyto-
wana Agnieszka Sajdak. - Nie 
mogłam uwierzyć, że się uda-
ło. Nie wiem, kto jest darczyń-
cą. Osoba ta zastrzegła sobie 
anonimowość, ale jednorazo-
wo przelała na konto fundacji 
całą potrzebną kwotę. Ponadto 
ofiarodawca wyraził chęć dal-
szej pomocy finansowej zwią-
zanej z leczeniem i rehabilitacją 
Kubusia - dodaje.

Cieszymy się razem z rodzi-
ną Kuby, tym bardziej, że już nic 
nie stoi na drodze do operacji. 

- Czekamy teraz na ustale-
nie terminu wyjazdu do Mo-
nachium. Wierzę, że to będzie 
jeszcze w styczniu. Teraz waż-
ne jest, aby Kuba nie złapał ja-
kiejś poważnej infekcji, która 
uniemożliwiłaby nasz wyjazd 
- mówi Agnieszka Sajdak. (sos)

Są pieniądze  
na operację Kuby

 ■ Anonimowi Żarłocy 
to ludzie chorzy na 
jedzenie. Wymagają 
specjalnej terapii.

Próbowali wszystkich bodajże 
diet, głodówek, obozów odchu-
dzających, magicznych prepa-
ratów i drastycznych ćwiczeń. 
Stracili kontrolę nad jedzeniem. 
Kiedy zaczynają jeść kompul-
sywnie, czyli poza kontrolą, nie 
mogą przestać.

Anonimowi Żarłocy są 
wspólnotą osób, które, po-
przez dzielenie się doświad-
czeniem, siłą i nadzieją, zdro-
wieją z kompulsywnego 
objadania się. Członkowie AŻ 
nie płacą składek ani nie wno-
szą opłat; finansujemy się po-
przez własne dobrowolne dat-
ki, nie ubiegając się o dotacje 
z zewnątrz ani ich nie akcep-
tując. AŻ nie jest związane z 
żadną publiczną ani prywat-
ną instytucją, ruchem poli-
tycznym, ideologią ani dok-
tryną religijną; nie zajmuje 
stanowiska wobec spraw spo-
za Wspólnoty. Naszym ce-
lem jest powstrzymanie się 
od kompulsywnego jedzenia i 
niesienie posłania zdrowienia 
tym, którzy jeszcze cierpią - 
mówi posłanie wspólnoty AŻ.

Żarłok, który obiecuje so-
bie, że skończy jeść po pierw-
szym kęsie swego „zapalnika”, 
czyli produktu, który „zapa-
la” jego kompulsje / najczęst-

szy zapalnik to cukier i biała 
mąka/, jest podobny do oso-
by, która wyskakuje z 10 pietra 
z mocną decyzją, że zatrzyma 
się na pierwszym. Uzależnie-
nie od jedzenia to choroba taka 
sama jak narkomania i alkoho-
lizm, ale mniej znana.

Uzależnienie od jedzenia 
jest lekceważone przez samych 
uzależnionych i społeczeństwo. 
A przecież, pośrednio, tak samo 
jak inne nałogi, jest to choroba 
śmiertelna. Zawał serca, miaż-
dżyca, choroby krążenia, de-
presja, wreszcie próby samo-
bójcze, to konsekwencje tego 
uzależnienia.

Chorzy na jedzenie, podob-
nie jak alkoholicy, jedzą nie z 

głodu czy z pragnienia. Jedze-
nie jest sposobem na problemy 
życiowe, na trudności w rela-
cjach, na lęki, na brak umiejęt-
ności życia po prostu.

Ta choroba, jak każde uza-
leżnienie, jest całkowicie wy-
leczalna. Jednak nie przez die-
tę czy prohibicję. Chory musi 
zaakceptować swoją chorobę i 
podjąć decyzję o leczeniu.

W Sochaczewie od 
dwóch lat, w MOK Bory-
szew, w każda środę, w go-
dzinach 17-19, odbywają się 
spotkania Anonimowych 
Żarłoków. Tam wspólnie le-
czy się ciało, umysł i duszę. 
Podstawa to uznanie swojej 
bezsilności wobec jedzenia 

i zaprzestanie prób radze-
nia sobie, od tylu lat przecież 
bezskutecznego, samemu. 
W AŻ zdrowieje się w gru-
pie, ze sponsorem, z progra-
mem na każdy dzień.

Z okazji Dnia Niesienia 
Posłania Zdrowienia AŻ w 
czytelniach w Sochaczewie 
zostały urządzone kąciki z 
broszurami i ulotkami. Jeśli 
myślisz, że Ty lub ktoś Ci bli-
ski jest uzależniony od nad-
miernego jedzenia, głodzenia 
się, bulimii- zajrzyj, weź ulot-
kę do domu.

Informacja jest też do-
stępna na stronie www.ano-
nimowizarlocy.org.

opr. (sos)

Kiedy jedzenie  
staje się problemem

Uzależnienie od jedzenia to poważna choroba

Szanowni Państwo
Mam przyjemność poinformować  
o otwarciu filii warszawskiej Kancelarii  
Adwokackiej w Sochaczewie przy  
ul. Wąskiej 7 piętro III.

Z poważaniem
Adwokat Marta Kwiatkowska-Cylke
  604 292 181

 m.kwiatkowska.cylke@mkckancelaria.pl

Zaproszenie na bal

Sala Hegor zaprasza na bal karnawałowy 
26 stycznia 2013 r. o godz. 20.00.
Oprawę muzyczną zapewnia  
zespół Ex Bolo.
Cena 120 zł od osoby.
Kontakt 608-603-971 lub 46 862-31-31.

ZS-98
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Camerata noworocznie
Burmistrz Sochaczewa serdecznie zaprasza 13 stycz-

nia 2013 r. o godzinie 18.00 do sali Miejskiego Ośrodka 
Kultury przy ul. 15 Sierpnia 83 na Koncert Noworoczny 
„Rytmy karnawałowe - oblicza perkusji”. Wystąpi Socha-
czewska Orkiestra Kameralna CAMERATA MAZOVIA 
pod dyrekcją Artura Komorowskiego.

W grudniu w żyrardow-
skich loftach odbył się wyjąt-
kowy wernisaż. Zaprezento-
wano na nim prace czterech 
artystek związanych z Socha-
czewem. 

Na terenie tzw. Starej Przę-
dzalni podziwiać można było 
malarstwo Ewy Kubeł-Zieliń-
skiej, Emilii Rurarz, Małgo-
rzaty Widomskiej oraz Barba-
ry Derdy. 

Podobne imprezy od-
bywają się w Żyrardowie cy-
klicznie. Do tej pory artyści 
prezentowali się wyłącznie in-
dywidualnie. Swoje obrazy 
eksponowała np. Ewa Kubeł - 
Zielińska. 

Zdaniem organizatorki 
wernisażu Agnieszki Kosiorek, 

pomysł połączenia twórczości 
kilku artystek  na jednej prze-
strzeni sprawdził się. 

- Dużo dało też samo miej-
sce, w którym odbywała się 
wystawa. Stara Przędzalnia 
jest obiektem wpisanym na li-
stę dziedzictwa kulturowego. 
Ma ona specyficzną atmosferę, 
która sprzyja obcowaniu z róż-
nymi formami sztuki.    Wy-
bierając twórców jestem su-
biektywna. Stawiam przede 
wszystkim na różnorodność. 
Są to osoby bardziej i mniej 
znane, tworzące w równych 
stylach i technikach. Uważam, 
że nie należy zamykać się na 
żaden rodzaj sztuki - powie-
działa nam Agnieszka Kosio-
rek. (ap)

Sochaczewskie 
malarki w Żyrardowie

26 stycznia 2013 r. o godz. 
16.00 w  MOK przy ul. Żerom-
skiego 8 wystąpi kabaret „Pa-
ranienormalni” w programie: 
„Żarty się skończyły”. 

Coraz bardziej popularny 
kabaret Paranienormalni wy-
stąpi w Sochaczewie. Dwugo-
dzinny, nowy program „Żar-
ty się skończyły” zaprezentują: 

Robert - najlepszy głos w 
kabarecie, najsilniejszy czło-
wiek w kabarecie, ale w woj-
sku nie był. Igor - kopalnia po-
mysłów, wiecznie pobudzony, 

zwany Panem Mariolką. Mi-
chał - aktor, reżyser kina akcji, 
miłośnik majonezu.

Mówią o sobie: „Nie upra-
wiamy satyry politycznej, 
bacznie obserwujemy przyro-
dę, zjawiska obyczajowe i spo-
łeczne, fenomeny popkultury”.

Bilety w cenie 45 zł do na-
bycia: MOK ul. Żeromskiego 
8, www.biletynakabarety.pl;      
www.kabaretowebilety.pl

Dodatkowe informacje: 
tel. 698 927 117.

Paranienormalni  
wystąpią w MOK

* Kolejne puchary, kolejne 
medale i kolejne uśmiechy 
na twarzach tancerzy oraz 
trenerów zespołu Abstrakt.

W grudniu 2012 r. 
uczestniczyliśmy w Mi-
strzostwach Europy w Jazz 
Dance, Pucharze Świata w 
Modernie oraz XII World 
Dance Week - Międzynaro-
dowym Festiwalu Tanecz-
nym. Impreza zawsze odby-
wa się w zaprzyjaźnionym 
już Hotelu Gołębiewskim w 
Mikołajkach.

Cała reprezentacja Abs-
traktu, zarówno najmłod-
si, jak i najstarsi, pojechali 
tam z pozytywnym nasta-
wieniem i zapałem do walki 
o najwyższe podium. W fe-
stiwalu, jak co roku, wzięło 
udział wiele krajów. Atmos-
fera tych zawodów z roku na 
rok jest coraz bardziej eks-
cytująca. 

Nasi zawodnicy star-
towali w kategoriach di-
sco dance, disco dance fre-
estyle, show dance, hip-hop, 
a ponadto modern i jazz. 
Wszyscy stanowiliśmy zgra-
ną ekipę, kibicowaliśmy so-

bie wzajemnie i naprawdę 
mocno zżyliśmy się ze sobą. 
Oprócz zawodów udało się 
nam znaleźć też trochę czasu 
na zasłużony odpoczynek. 

Nasze treningi i tym ra-
zem przyniosły oczekiwane 
efekty. 

Chciałabym w imieniu 
całego zespołu podzięko-
wać naszym trenerkom, za 
trud i serce, które wkładają 
w codzienną pracę z nami. 
Jesteśmy bardzo wdzięczni, 

ponieważ bez nich nie by-
libyśmy w stanie tyle osią-
gnąć. A do Sochaczewa 
udało nam się przywieźć 
sporo tytułów:

MISTRZOSTWA EU-
ROPY JAZZ DANCE:

II m. Joanna Wachow-
ska i Bartłomiej Kamiński 

PUCHAR ŚWIATA 
MODERN

II m. Bartłomiej Kamiń-
ski; Katarzyna Regulska i 
Bartłomiej Kamiński 

MIĘDZYNARODOWY 
FESTIWAL TAŃCA

I m. Joanna Wachowska 
- Disco Dance Solo; Bar-
tłomiej Kamiński - Dance 
Show Solo

II m. Abstrakt II - Disco 
Dance Miniformacje; Bar-
tłomiej Kamiński - Disco 
Dance Solo; Agata Koźbiał 
i Bartłomiej Kamiński - Di-
sco Dance Duety

III m. Joanna Wachow-
ska i Katarzyna Regulska - 
Disco Dance Duety; Agata 
Koźbiał - Disco Dance Solo; 
Katarzyna Regulska - Dan-
ce Show Solo; Szymon Sta-
chlewski - Disco Dance Solo

IV m. Katarzyna Regul-
ska i Bartłomiej Kamiński 
- Dance Show Duety; Ka-
tarzyna Regulska - Disco 
Dance Solo; Marcin Buczek 
- Disco Dance Solo

V m. Hubert Pietras - 
Disco Dance Solo

VI m. Sebastian Majew-
ski - Disco Dance Solo

VIII m. Joanna Wa-
chowska- Dance Show Solo

 Agata Koźbiał

Mikołajki World Dance Week

Joanna Wachowska i Bartek Kamiński ze swoimi trofeami

„Trudno wyobrazić so-
bie małe ojczyzny bez tych 
frasobliwych Chrystusów 
na rozstajach dróg, błękit-
nych Madonn czy scho-
wanych pośród krzewów 
dzikiej róży drewnianych 
krucyfiksów. Przez wie-
ki przydrożne kapliczki i 
krzyże stały się świadkami 
ważnych wydarzeń, nie tyl-
ko o znaczeniu lokalnym, 
sławiły Boga Najwyższego i 
Matkę Boską, przypomina-
ły o osobistych dramatach 
lub były podziękowaniem 
za doznane cuda” - pisze we 
wstępie do swojej książki pt. 
„Kapliczki z Młodzieszyna” 
Marek Orzechowski.

Autor opisał i udoku-
mentował fotograficznie 
105 małych obiektów sa-
kralnych, przemierzając w 
tym celu wsie gminy Mło-
dzieszyn.  Rozmawiał z 
mieszkańcami, dopytywał o 
historię kapliczek, nazwiska 
ich fundatorów i okoliczno-
ści powstania. Jak wspomi-
na, wszędzie spotykał się z 
ciepłym przyjęciem.

Niektóre obiekty mają 
ciekawą historię. Upamięt-

niają epidemię cholery, 
jaka nawiedziła te okoli-
ce w XIX w., inne wybudo-
wano jako wotum po stra-
cie bliskich, jeszcze inne są 
pamiątką po misjach św. 
Fundatorami byli często 
sami mieszkańcy, czasem 
strażacy, a nawet myśliwi. 
Wszystkie opisane krzy-
że i kapliczki zostały sfo-

tografowane, dzięki czemu 
książka zyskała na atrak-
cyjności.

Autor jest z zawodu na-
uczycielem historii. Od 12 
lat pracuje w Gimnazjum 
w Młodzieszynie, gdzie za-
inicjował powstanie gazetki 
szkolnej o charakterze hi-
storycznym pt. „Młodziesz”. 
Pismo oraz jego autorzy 

wielokrotnie nagradzani 
byli w Konkursie Młodych 
Dziennikarzy organizowa-
nym przez naszą redakcję. 
Marek Orzechowski w 2010 
roku opublikował książkę 
„Mokas”, będącą pierwszą 
monografią wsi w powiecie 
sochaczewskim. Jest także 
współpracownikiem porta-
li bkwiatkowski.pl oraz bo-
haterowie1939.pl.

Jak sam mówi, „Kaplicz-
ki z Młodzieszyna” powsta-
ły dzięki namowom oraz 
wsparciu pani wójt Joan-
ny Szymańskiej, która za-
biegała o powstanie książ-
ki. Pomocy udzieliło także 
Stowarzyszenie Przyjazne 
Dzieciom „Pinokio”. 

Książkę wydano w 500 
egzemplarzach. Można ją 
otrzymać w Urzędzie Gmi-
ny Młodzieszyn. Kilkoma 
bezpłatnymi egzemplarza-
mi dla naszych Czytelników 
dysponuje także redakcja 
„ZS”. Pozostali zaintereso-
wani mogą ją wypożyczyć 
w sochaczewskich bibliote-
kach.

Zachęcam do lektury.
Jolanta Sosnowska

Młodzieszyńskie 
kapliczki

 ■ Przydrożne krzyże i różnorakie kapliczki rozsiane na terenie gminy Młodzieszyn doczekały 
się swoistej inwentaryzacji. Dokonał jej, w formie książkowej, nauczyciel miejscowego 
gimnazjum Marek Orzechowski.

Jeden z prezentowanych obrazów autorstwa Ewy Kubeł-Zielińskiej
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USŁUGI
 OVertal 
- żaluzje   
- werticale 

-rolety materiałowe 

-rolety antywłamaniowe, 
moskitiery. 
Producent, montaż, VAT,  
tel. 602-736-692, 
512-342-751.

ZS-1

 OAutozłom,  
kasacje pojazdów,  
odbiór pojazdów,  
tel. 46 861-94-66.

ZS-2

 O„VIDEOCOLOR”  
WIDEOFILMOWANIE, 
HD, FOTOGRAFOWA-

NIE, WESELA,  
PLENERY,  
TEL. 501-350-075.

ZS-3 B,D

 OPrzeprowadzki - trans-

port kompleksowo,  
tel. 510-121-089.

ZS-9 B,R

 OUsługi hydrauliczne, 
nowoczesne instalacje 
sanitarne  

w miedzi i plastiku,  
tel. 46 863-40-87, 
601-154-847.

ZS-10

 OPranie dywanów  
i tapicerek,  
tel. 608-582-751,  
46 863-57-55.

ZS-12 B,R

 OROLETY, ŻALUZJE, 
VERTICALE, 
MOSKITIERY, MAR-

KIZY, REFLEKSOLE. 
DARMAR Sochaczew, 
ul. Kochanowskiego 60 
(„Merkury”). Największy 
wybór! Najniższe ceny! 
www.darmar-sochaczew.pl  
tel. 46 862-86-07, 
602-459-904.

ZS-16

 OGlazura, terakota, 
gładzie, malowanie, 
zabudowy K.G.,  
panele, parkiety, 
docieplanie, kominki,  
tel. 604-166-988

ZS-18 B

 OMalowanie,  
gipsowanie, KG,  
tel. 602-383-118.

ZS-19

 ONAJLEPSZE W 
MIEŚCIE PRANIE 
DYWANÓW, WYKŁA-

DZIN, TAPICEREK 
MEBLOWYCH I SAMO-

CHODOWYCH. PRZY 
TRZECH DYWANACH 
KOLEJNY DO 6 M2 
GRATIS.  
TEL. 602-380-336.

ZS-21 Cz,D,B

 OTynki maszynowe, 
profesjonalnie,  
tel. 608-444-405.

ZS-23

 OWylewki maszynowe,  
tel. 511-440-509.

ZS-31 B

 OFirma Budowlana 
MAR-BUD podejmie się 
budowy domów  
i obiektów handlowo-

-usługowych profe-

sjonalne wykonanie, 
atrakcyjne ceny,  
tel. 692-487-743.

ZS-32 B

 OUsługi remontowe, młody 
bez nałogów,  
tel. 696-091-786.

ZS-36

 OWypożyczalnia 
narzędzi, elektronarzędzi 
budowlano-drogowych. 
Paprotnia, ul. Skośna 45 
(Teresin), 
 tel. 601-77-00-14,  
46 861-55-76, tel.  
do operatora:  
691-77-00-97.

ZS-37

 ODocieplanie budynków, 
tel. 694-124-842.

ZS-38

 O Izolacje balkonów, 
tarasów oraz roboty 
wykończeniowe,  
tel. 668-071-806.

ZS-39

 OAdaptacja poddaszy, 
kompleksowe wykoń-

czenie wnętrz, budowa 
domów i garaży,  
tel. 506-265-915.

ZS-44

 OWywóz szamba,  
tel. 664-627-946.

ZS-50

 OGlazura, hydraulika, 
remonty, solidnie,  
tel. 602-670-035.

ZS-59

 OCyklinowanie bezpyłowe, 
tel. 666-088-518.

ZS-64

 OPROFESJONALNE 
PRANIE DYWANÓW, 
WYKŁADZIN, TAPICEREK,  
www.profesjonalnepranie.pl,  
tel. 516-689-712.

ZS-67 2B,K

 OTransport mebli, przepro-

wadzki, przyjmę zlecenia, 
wystawiam faktury VAT, 
tel. 604-442-235.

ZS-78

 OWywóz szamba,  
tel. 606-374-093.

ZS-79

 OUsługi hydrauliczne,  
tel. 662-480-962.

ZS-81

 OCyklinowanie bezpyłowe, 
układanie podłóg, solidnie,  
tel. 604-075-293.

ZS-87

 OTanie wysyłki kurierskie, 
ul. Targowa 13A. 
Informacja: 693-778-112.

ZS-92 Cz

NIERUCHOMOŚCI
 OSprzedam lub wynajmę 
67,8 m2 - 3 pokojowe, 
osiedle Targowa,  
tel. 606-882-310.

ZS-26

 OWynajmę w centrum 
lokale biurowe oraz 
budynek z przeznacze-

niem na działalność, 
usługi, garaż,  
tel. 602-237-042.

ZS-27

 OSprzedam M-4,  
o powierzchni 45 m2,  
IV piętro, Sochaczew,  
ul. Żeromskiego 15,  
tel. 503-743-974.

ZS-29

 OSprzedam działki 
Zakrzew, gm. Nowa 
Sucha,  
tel. 518-597-704.

ZS-33

 OWynajmę mieszkanie  
w Sochaczewie,  
ul. Warszawska 54,  
41 m2, po remoncie,  
tel. 696-329-275.

ZS-34 R,B

 OSprzedam działkę 
budowlaną 1500 m2, 
ul.Trojanowska,  
Sochaczew,  
wymiary 25 m x 60 m, 
tel. 602-340-151.

ZS-35

 OSprzedam mieszkanie  
2 pok., 36 m2,  
tel. 604-877-630.

ZS-40

 OSprzedam  

bezczynszowe 

 mieszkanie, 60 m2, 
II piętro, w centrum 
Sochaczewa,  
tel. 510-090-525.

ZS-45

 ODo wynajęcia  
3-pokojowe mieszkanie  
w Sochaczewie,  
tel. 534-691-714, 
695-408-129.

ZS-46

 OSprzedam mieszkanie 
M-3, o powierzchni  
51 m2 na osiedlu przy  
ul. Żwirki i Wigury,  
tel. kont. 501-431-418.

ZS-49

 OSprzedam działki  
1300 m2, woda,  
gaz, prąd,  
tel. 601-239-766.

ZS-51

 OSprzedam dom tanio lub 
zamienię na mieszkanie, 
tel. 863-08-43,  
888-980-947.

ZS-52

 OSprzedam mieszkanie 
M-4, 70 m2, I piętro,  
nowa Victoria,  
tel. 797-930-354.

ZS-53

 ODo wynajęcia lokal 
handlowy w centrum  
o pow. 170 m2,  
tel. 668-048-954.

ZS-55

 OSprzedam M-4,  
w Sochaczewie,  
niski czynsz,  
tel. 605-633-007.

ZS-56

 ODomy w stanie surowym, 
jednorodzinne  
o małym metrażu na 
niewielkich działkach, 
przy ul. Konopnickiej, 
może być na współwła-

sności,  
tel. 606-944-088.

ZS-57

 OSprzedam dom  

210 m2, w stanie 
surowym otwartym,  
na działce 868 m2  

w Sochaczewie  
- osiedle Malesin,  
tel. 600-064-444.

ZS-62

 OSprzedam działkę  
6800 m2, położoną - 
Ignacówka,  
tel. 502-645-154.

ZS-63

 OSprzedam kiosk,  
tel. 515-729-455.

ZS-65

 OKawalerka do wynajęcia 
w centrum,  
tel. 46 862-49-60.

ZS-66

 OSprzedam działkę  
3000 m2 uzbrojoną, 
Janów - Ruszki,  
tel. 501-236-928.

ZS-68

 OSprzedam mieszkanie  
2 pokoje, III piętro,  
ul. Żeromskiego,  
tel. 609-598-981.

ZS-69

 OSprzedam mieszkanie  
38 m2 pokój z kuchnią,  
w centrum do remontu, 
tel. 602-367-962.

ZS-76

 OKawalerka  
- aneks, do wynajęcia,  
tel. 784-101-891.

ZS-77

 OM-3 do wynajęcia 
795-242-871.

ZS-80

 OSprzedam mieszkanie 
w Sochaczewie, pokój + 
kuchnia 36 m2, I piętro 
centralne, ciepła woda, 
duża piwnica.  
Blok ocieplony,  
tel. 696-581-886.

ZS-89

 OSprzedam mieszkanie 
trzy pokoje z kuchnią,  
63 m2, I piętro,  
aleja 600-lecia 

tel. 512-085 220
ZS-94

 OSprzedam dom w stanie 

surowym, otwartym,  
na działce 800 m2  

w Sochaczewie 

tel. 503-494-947
ZS-95

 OSprzedam dom z gara-

żem wolno stojącym w 
trakcie budowy, na działce 
2577 m2 z bezpośrednim 
dostępem do rzeki Bzury, 
Sochaczew, 
tel. 503-494-947

ZS-96

OGŁOSZENIA14

DROBNE

Niniejszym informujemy 
o przerwach w dostawie energii 
elektrycznej jakie wystąpią 
na terenie Sochaczewa i okolic:

14-15.01.2013 r. w godz. 8:00-16:00: 
Sochaczew ul.: Wyszogrodzka, Mostowa, Wodociągo-

wa, Kilińskiego.
14-17.01.2013 r. w godz. 8:00-15:00: 
Wężyki 1. 
16-17.01.2013 r. w godz.8:00-16:00: 
Sochaczew ul. 15 Sierpnia (od Licealnej do Łuszczew-

skich),  Pionierów.      
17.01.2013 r. w godz.8:00-16:00: 
Kościelna Góra 2.

ZS-71

Twoje ogłoszenie w „Ziemi” przeczyta  
wiele tysięcy osób w mieście i powiecie

„Ziemia Sochaczewska” to najstarsza i najpopu-

larniejsza gazeta na naszym prasowym rynku

Nie wierzysz? Zapytaj w kiosku!

profesjonalną i pełną obsługę księgową
wszystkie formy rachunkowości 
- księgowość, podatki, kadry, płace, ZUS, rozliczenia roczne, 
rozliczenie zwrotu VAT od materiałów budowlanych

Dla nowych klientów upust
tel. kom. 503-093-222, tel./fax 46 862-41-77
96-500 Sochaczew, ul. Targowa 18, paw. 7 (przy poczcie)
e-mail: malcomp@op.pl 
czynne pon.-pt. 8.00-18.00, sob.- 11.00-18.00

ZS-34

BIURO RACHUNKOWE

OFERUJE

PRACUJ Z NAMI
Redakcja tygodnika  
„Ziemia Sochaczewska”,  
w związku z rozwojem biura ogłoszeń, 
podejmie współpracę w zakresie reklamy. 

Poszukujemy odpowiedzialnych i operatywnych osób do pozyskiwania 
ogłoszeń z terenu miasta i gmin powiatu sochaczewskiego.

Proponujemy atrakcyjne wynagrodzenie

Zapraszamy do biura ogłoszeń, ul. Żeromskiego 12, tel. 46 862 23 55.
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 ODo wynajęcia  
pokój z kuchnią, 
tel. 511-073-473

ZS-97

FINANSE
 OSTOP! Zatrzymaj się! 
Przyjdź do nas! Czeka  
na Ciebie chwilówka  
do 1000 zł wypłacana  
od ręki! Odbierz  
pieniądze i prezent,  
tel. 46 862-15-40.

ZS-42

MOTORYZACJA
 OKupię lub zezłomuję auta 
sprawne i uszkodzone. 
Transport. Gotówka,  
tel. 508-392-155.

ZS-70

ZDROWIE
 OCentrum Stomatologiczne 
„Eldent”, ul. 15 Sierpnia 1, 
862-50-61, pon.-pt. 9-19, 
sob. 9-12. Ortodoncja, 
protetyka estetyczna, 
chirurgia stomatologiczna. 
Pełny zakres usług. 

ZS-4

 OLekarz  
specjalista dermatolog 
Ewa Brochocka-

-Zegadło. Gabinet 
prywatny Sochaczew, 
ul. Trojanowska 20,  
Tel. 691-513-051.

ZS-13 B

 OPrywatny Gabinet Psycho-

logiczny - Joanna Rojek. 
Psycholog. Certyfikowany 
psychoterapeuta. Diagnoza 
psychologiczna, psycho-

terapia - dorośli, młodzież, 
dzieci. Zapisy pod nr  
tel. 608-349-658.  
Sochaczew, ul. Wąska 7.

ZS-74

 OPensjonat „Pod Wierzbami” 
w Ładach, k/Iłowa zaprasza 
na turnusy rehabilitacyjne 
i leczenie poszpitalne 
pod opieką kardiologa. 
Możliwość dofinansowania 
z PFRON-u  
www.podwierzbami.com, 
tel. 24 277-40-71  
601-803-830.

ZS-28

PRACA
 OZwrot podatku z pracy, 
rodzinne - Niemcy, 
Holandia, Anglia, 
Irlandia, Dania, Belgia, 
Austria, Norwegia,  
tel. 71 385-20-18, 
601-75-97-97.

ZS-22 B

 OPraca dla ulotkarzy  
z Sochaczewa!  
tel. 784-371-394.

ZS-43

 OTokarz, frezer  
z doświadczeniem 
od zaraz, docelowo 
umowa stała. 
Praca w tworzywach 
konstrukcyjnych, dobra 
znajomość czytania 
rysunków technicznych, 
tel. 505-075-667, 46 
863-04-00, Aneta@
nylonbor.pl Nylonbor 
Sp z o.o. - Sochaczew, 
na terenie Zakładów 
Boryszew ERG S.A.

ZS-49

 OZatrudnię  
w gastronomii energiczną 
kobietę do pomocy 
kierowniczej.  
Prawo jazdy kat. B,  
tel. 508-079-034.

ZS-86

 OZatrudnimy  
dyspozycyjną sekretarkę, 
do pracy w szkołach 
zaocznych, najchętniej 
tegoroczną absolwentkę 
szkoły śred. z dobrą 
znajomością obsługi 
komputera.  
Oferty  
przesyłać listownie  
na adres:  
Zakład Szkolenia 
Zawodowego, 
 ul. Warszawska 35, 
96-500 Sochaczew.

ZS-88

RÓŻNE
 OStroje balowe  
dla dzieci,  
Sklep KRAM, 
 al. 600-lecia 21F,  
tel. 46 862-76-77.

ZS-54

 OSprzedam drewno 

opałowe, dębowe,  
tel. 535-12-11-64.

ZS-90

 OParking strzeżony, 
monitorowany - Targo-

wa/600-lecia.  
Zapisy na wolne miejsca, 
tel. 693-778-112.

ZS-91 Cz

 OGlazura - terakota. 
Malowanie gładź  
tel. 607-728-362

ZS-99

OGŁOSZENIA 15

Giełda Pracy
Powiatowy Urząd Pracy w Sochaczewie 

(tel. 46 862-33-93 w. 148 i 149)

PRACOWNIA USG
(jamy brzusznej, tarczycy, 

piersi, węzłów chłonnych, 
ginekologiczne, ortopedyczne,  
echo serca)

MAMMOGRAFIA
PORADNIA:

● LARYNGOLOGICZNA
● ENDOKRYNOLOGICZNA
● DERMATOLOGICZNA
● GINEKOLOGICZNA
● KARDIOLOGICZNA  (EKG, ECHO)
● REUMATOLOGICZNA
● ONKOLOGICZNA
● PULMUNOLOGICZNA
● ORTOPEDYCZNA  
    - DZIECI I DOROŚLI
● NEUROLOGICZNA 
    - DZIECI I DOROŚLI
● OKULISTYCZNA 
    - DZIECI I DOROŚLI
● REHABILITACJI 
    -  MASAŻ LECZNICZY
● CENTRUM MEDYCYNY PRACY
● PSYCHOLOGICZNA 
    (PSYCHOTESTY)
● CHIRURGII NACZYNIOWEJ
● LOGOPEDA
● DIETETYK
● INTERNISTA
● GASTROLOG

● CODZIENNE BADANIA KRWI  
   (8.00-10.00)
● GIMNASTYKA KOREKCYJNA  

    WAD POSTAWY U DZIECI
● SZKOŁA RODZENIA 

    SZPITALA POŁOŻNICZEGO

KLINIKA ALFA
Ul. Polna 9
(naprzeciwko budowy osiedla 

przy ul. Kochanowskiego)
Rejestracja: 
46 86 11 321, 46 86 33 874

ZS-211

O K U L I S T Y K A
- laserowe zabiegi oczu,
- USG oczu,
- pracownia angiografii oczu,
- poradnia leczenia jaskry,
- poradnia okulistyki dziecięcej,
- komputerowe bad. pola widzenia,
- cyfrowe badanie dna oczu,
- zabiegi laserowe w cukrzycy,
- zabiegi plamki (siatkówki),
- bezdotykowy pomiar ciśnienia oka.

dr Mikołaj Krajewski, 
dr Dorota Matusiak
dr Jadwiga Juszko

dr Barbara Popiołek
dr Agnieszka Chustecka

Tel. 46 863-38-74

KLINIKA ALFA 
ZS-11

Podejmę pracę
■ Podejmę każdą pracę:  opieka nad chorymi dziećmi - 
profesjonalnie, a także jako pomoc w sklepie, kiosku, sprzątanie 
biur z wyjątkiem pracy gosposi, tel. 695-721-440.

Kupon dla szukających pracy
Imię: ............................................................................................................
Nazwisko: ...................................................................................................
Treść: ............................................................................................................ 
........................................................................................................................ 
........................................................................................................................
........................................................................................................................
........................................................................................................................

STOMATOLOG
Lek.stom. 

Anna
Wrzesińska-Bartosik
- stom.zachowawcza, dziecięca
- protetyka
- chiruriga stomatologiczna

Tel. 607-797-930
ul. Żeromskiego 27, Sochaczew

ZS-1526 

Windykator tereno-
wy, pracownik ds. ekspor-
tu, spedytor, przedstawi-
ciel handlowy, specjalista 
ds. controllingu, lekarz me-
dycyny rodzinnej, dorad-
ca klienta z językiem nie-
mieckim, specjalista ds. 
rynku, technik obsługi 
obiektu, diagnosta badań 
technicznych pojazdów, 
monter plandek, serwisant 
piór wiecznych, sprzedaw-
ca - kasjer, monter obuwia, 
operator wózka widłowe-
go, operator linii produk-
cyjnej, opiekunka domowa, 
fryzjer, mechanik samocho-
dów ciężarowych, maszyni-
sta pojazdów trakcyjnych, 
ustawiacz, pracownik pro-
dukcyjno - magazynowy, 
odlewnik, spawacz, kierow-
ca z prawem jazdy kat. C+E, 
monter rurociągów, elektro-
monter, rozbieracz - wykra-

wacz mięsa, pracownik fi-
zyczny - elektromechanik, 
pracownik hali.

OFERTY  

PRACY EURES

CZECHY - spawacz, in-
dykator. FRANCJA - po-
sadzkarz, pracownik do 
układania wykładzin i lino-
leum. HOLANDIA - pra-
cownik produkcyjny, asy-
stent w supermarkecie. 
NIEMCY - pracownik ma-
gazynu, elektromonter, be-
toniarz-zbrojarz, stajenny, 
monter instalacji. NORWE-

GIA - radiolog, lekarz we-
terynarii, geolog. WIELKA 

BRYTANIA - brygadzista 
parku maszyn CNC, pra-
cownik magazynu, pielę-
gniarka, tapicer, kierowca z 
prawem jazdy kat. C+E, spa-
wacz budowlany mig, ope-
rator prasy krawędziowej. 

LARYNGOLOG
ALERGOLOG

dr Andrzej Wojdas
■ Konsultacje i porady
■ Badania endoskopowe
    krtani, nosa i zatok
■ Diagnostyka i leczenie: 
    - chrapania 
    - bezdechów sennych
■ Testy i odczulanie alergii
■ Spirometria

Sochaczew
ul. Żeromskiego 41 A lok. 22

(NZOZ ,,Almed” I piętro)

Przyjęcia
we wtorki i piątki 17 -20.

Zapisy

46 862-88-92,  
501-44-03-22

ZS-7
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Jakiś czas temu rozpoczę-
liśmy prezentację zwierza-
ków z miejskiego schroniska 
„Azorek”, które pilnie poszu-
kują swoich byłych albo no-
wych właścicieli. Przepełnio-
na ochronka w Kożuszkach 
nie może pomieścić wszystkich 
bezdomnych psów i kotów. Po-
szukując czworonożnego przy-
jaciela, zastanówmy się czy nie 
przygarnąć schroniskowego 
Misia.

Dziś przedstawiamy dwie 
dostarczone do naszego schro-
niska pod koniec grudnia sucz-
ki. Pierwsza z nich to piękny 
husky znaleziony 23 grudnia w 
okolicach ul. Wojska Polskiego. 
Jak mówi kierownik schroniska 
Zyta Rybowicz, jest wypielęgno-
wana, bardzo dobrze utrzyma-
na i strasznie tęskni. Być może 
ktoś rozpozna ją na zdjęciu. Jest 
młoda, ma około 1,5-2 lat. Dru-
ga maleńka sunia z aksamitną, 
wygłaskaną sierścią znaleziona 
została przy ul. Staszica. Mia-
ła problemy z oczami, które wy-
magały interwencji weteryna-
rza. Może z uwagi na problemy 
ze wzrokiem nie mogła trafić 
do domu. Nie jest młoda, bo ma 
około 10 lat, ale również jest za-
dbana i dobrze odżywiona.

Jeśli więc ktoś chciałby 
przytulić te dwa psiaki, czekają 
w schronisku. „Azorek” mieści 
się w Kożuszkach Parcel (gm. 
Sochaczew), tel. 668 43 24 19 
lub 692 00 57 58. (pab)

KSAWERY  
JACZYŃSKI

Ksawery to trzeci 
syn Ewy i Zbigniewa 
Jaczyńskich z Teresina. 
Urodzony w sobotę, 29 
grudnia 2012 r. o godz. 
4.00. Waga 3,070 kg. 
Wzrost 53 cm.

OLIWIA  
NIEWIADOMSKA

Oliwia to drugie 
dziecko Anny Niewia-
domskiej z Sochacze-
wa. Urodzona w nie-
dzielę, 30 grudnia 2012 
r. o godz. 19.55. Waga 
2,250 kg. Wzrost 48 cm.

FILIP MIKOŁAJ 
SZWAROCKI

Filip to pierwsze 
dziecko Elżbiety Dębic-
kiej i Arkadiusza Szwa-
rockiego z Sochaczewa. 
Urodzony w poniedzia-
łek, 31 grudnia 2012 r. o 
godz. 4.35. Waga 4,6 kg. 
Wzrost 58 cm.

MARCELINA  
ŚWITKIEWICZ

Marcelina to dru-
ga córka Justyny i Artu-
ra Świtkiewicz z Mokasu, 
gm. Sochaczew. Urodzona 
w poniedziałek, 31 grudnia 
2012 r. o godz. 10.55. Waga 
3,520 kg. Wzrost 53 cm.

BARTEK WIELGUS
Bartek to drugie 

dziecko Sylwii i Ro-
berta Wielgus z So-
chaczewa. Urodzo-
ny w środę, 2 stycznia 
2013 r. o godz. 8.00. 
Waga 3,140 kg. Wzrost 
54 cm.

NIKOŁAJ  
KALDRAR

Nikołaj to czwarte 
dziecko Marii i Ada-
ma Kaldrar z Rumu-
nii. Urodzony w czwar-
tek, 3 stycznia 2013 r. o 
godz. 11.00. Waga 2,940 
kg. Wzrost 51 cm.

ROZMAITOŚCI16
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NASZE DZIECI urodzone w szpitalu  
od 29 grudnia do 3 stycznia 

WEŹ DO DOMU PRZYJACIELA

Pierwszym dzieckiem urodzonym w socha-

czewskim szpitalu w 2013 roku jest PIOTR 
PAWEŁ RYNKIEWICZ, który przyszedł na 
świat we wtorek, 1 stycznia 2013 r. o godz. 
23.45. Chłopiec waży 4,1 kg i ma wzrost 56 
cm.
Piotr Paweł jest pierwszym dzieckiem pań-

stwa Anety i Pawła Rynkiewiczów.
Mama pierwszego sochaczewianina pracuje 
jako sekretarka w Sochaczewskiej Szkole 
Umiejętności, natomiast ojciec jest policjan-

tem zatrudnionym w sochaczewskiej komen-

dzie w wydziale ds. nieletnich.
Redakcja „Ziemi Sochaczewskiej” obdarowa-

ła z tej okazji rodzinę państwa Rynkiewiczów 
noworoczną paczką, a także roczną prenume-

ratą tygodnika. (bus)

Dwie sunie szukają domu

Pierwszy sochaczewianin 
2013 roku

W piątek 4 stycznia, czte-
ry pary odebrały w USC 
medale za długoletnie po-
życie. Byli to: Czesława i 
Mieczysław Janiak, Daniela 
i Edward Tarnowscy, Jadwi-
ga i Stanisław Toneccy, Ma-
rianna i Zbigniew Karwaccy.

- Jest mi niezmier-
nie miło powitać Państwa 
w tak ważnym dla Was 
dniu. Niektórzy z Was zna-
ją mnie z lat mojej młodo-
ści, dlatego tym bardziej 

jestem zaszczycony - powie-
dział burmistrz Piotr Osiec-
ki podczas uroczystości. - 
Wczoraj, będąc na otwarciu 
mostu w Kamionie, biskup 
łowicki powiedział piękne 
słowa, które utkwiły w mo-
jej pamięci, a którymi chcę 
się dzisiaj z Państwem po-
dzielić: mosty są bardzo 
ważne, bo łączą brzegi rze-
ki, ale jeszcze ważniejsze są 
mosty, które ludzie budują 
między sobą. Wy takie mo-

sty zbudowaliście w czasach 
trudnych. To były mosty zo-
bowiązań i wyzwań. Po tych 
mostach zaczęły też space-
rować Wasze rodziny, które 
się pojawiły. Cieszę się, że są 
one dzisiaj wśród nas - do-
dał burmistrz.

Zasługi złotych jubila-
tów docenił Prezydent RP 
Bronisław Komorowski, 
przyznając im odznaczenia 
za długoletnie pożycie mał-
żeńskie.

Złote gody dla czterech 
par małżeńskich

* „Obiecuję być dobrym zu-

chem, zawsze wypełniać 
Prawo Zucha” to słowa 
uroczystej obietnicy, któ-

rą złożyły zuchy z klasy I b 
Szkoły Podstawowej nr 3 w 
Sochaczewie.

Będzie to niezapomniany 
dzień zarówno dla uczniów, jak 
i dla szkoły. Wydarzeniu temu 
towarzyszyli zaproszeni goście, 
a wśród nich burmistrz Piotr 
Osiecki, radny miasta i prze-
wodniczący komisji oświaty Ar-
kadiusz Karaś, komendant Huf-
ca ZHP Sochaczew dh Krzysztof 
Wasilewski, dyrektor SP 3 
Krzysztof Werłaty, wicedyrek-
tor Anna Gołębiowska, delegacje 
harcerzy z hufca Sochaczew, byłe 
zuchy z kl. IV b, rodzice oraz bab-
cie i dziadkowie. 

Goście byli świadkami po-
konywania kolejnych prób zu-
chowych. Mali kandydaci wy-
kazali się znajomością Prawa 
Zucha, układając w szóstkach 
rozsypanki rebusowe. Udo-
wodnili, że są dzielni, pokonu-
jąc próbę ognia. Wykazali się 
także odwagą, pokonując wy-
znaczoną trasę z niespodzian-
kami z zawiązanymi oczyma. 
Jedną z niespodzianek na trasie 
było „wyparzanie języka”, żeby 

język zucha nie mówił brzyd-
kich wyrazów. Wszyscy kan-
dydaci musieli w tym miejscu 
przełknąć chrzan. 

Po takim przygotowaniu 
pierwszoklasiści złożyli Obiet-
nicę zuchową. Ten uroczysty 
moment zakończony został 
śpiewem obrzędowych piose-
nek i wręczeniem przez gości 
znaczków zucha. Miłym ak-
centem były wspomnienia bur-
mistrza Piotra Osieckiego z 
czasów, kiedy sam był zuchem. 

Dorośli będący świadka-
mi tego obrzędu także poddali 
się próbie. Ten z gości, kto zjadł 
plaster cytryny i uśmiechnął 
się do zdjęcia, został przyjacie-

lem zuchów. Kolejnym obrzę-
dem zuchowym i harcerskim 
był wspólny wielki krąg przy-
jaźni, w którym dh komendant 
przekazał wszystkim uczest-
nikom uroczystości iskierkę 
przyjaźni. Uroczystość zakoń-
czył słodki poczęstunek przy-
gotowany przez rodziców zu-
chów kl. I b i komendanta ZHP, 
który zafundował na tę okolicz-
ność wspaniały tort ze znacz-
kiem zucha. 

Wszystkim gościom naszej 
uroczystości składam serdecz-
ne podziękowania, przesyłając 
zuchowe pozdrowienie CZUJ!

drużynowa  
hm. Krystyna Stańkowska

Obiecuję, że będę 
grzeczny i odważny

Drużynowa Krystyna Stańkowska ze swoimi zuchami
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BOGUSŁAW KWIATKOWSKI

Funkcje te pełnili rów-
nież przedstawiciele innych na-
cji narodowościowych - Niem-
cy, Rosjanie, wreszcie Francuzi. 
Sochaczewscy burmistrzowie i 
starostowie najczęściej znajdo-
wali swoje miejsce pochówku, 
z oczywistych względów, w So-
chaczewie. Ale ich groby znaj-
dziemy również w Warszawie, 
Łodzi, Łowiczu, Krakowie, Ra-
domiu, Zawadach, Kozłowie 
Biskupim, a także poza grani-
cami kraju - w Niemczech, Ro-
sji, czy nawet Republice Połu-
dniowej Afryki. 

Dzisiaj chciałbym zatrzy-
mać się nad postacią jednego z 
burmistrzów, w Sochaczewie 
całkowicie nieznanym, a po-
chowanym w Łodzi - Andrze-
ju Rosickim (burmistrz socha-
czewski w latach 1860-1862).

Burmistrz i prezydent
Jego sylwetkę warto przy-

pomnieć z przynajmniej trzech 
powodów - barwnego życiory-
su, faktu, że jego rządy przypa-
dały tuż przed wybuchem po-
wstania styczniowego, którego 
150 rocznicę będziemy obcho-
dzili. Wreszcie warto również 
wspomnieć, że jest jednym z 
niewielu byłych burmistrzów 
Sochaczewa, jeśli nie jedynym, 
który doczekał się swojej bio-
grafii w „Polskim Słowniku 
Biograficznym” i ulicy swojego 
imienia, tyle że w Łodzi i nie z 
racji swojej działalności w So-
chaczewie.

Po opuszczeniu Socha-
czewa pełnił bowiem w latach 
1862-1865 funkcję trzeciego z 
kolei prezydenta Łodzi, gdzie 
dał się poznać jako gorący pa-
triota. Sprzyjał powstańcom 
styczniowym wydając całą kasę 
miejską Łodzi na cele zbroj-
ne. Urodził się 13 października 
1814 roku we Władysławowie 
koło Konina, w rodzinie szla-
checkiej, jako syn Walentego 
Rosickiego i Marianny z Idzi-
kowskich.  

Początkowo kształcił się w 
szkole elementarnej, później 
rodzice zapewnili mu prywat-
nych nauczycieli. Karierę zawo-
dową rozpoczął jako aplikant 
przy Urzędzie Municypalnym 
we Władysławowie, później 
piastował ten sam urząd w Ko-
ninie, wreszcie awansował na 
pisarza Deputacji Kwaterniczej 
Konina. Wkrótce znów awan-

sował, tym razem na stanowi-
sko burmistrza - najpierw Śle-
sina, następnie Kazimierza w 
powiecie konińskim, a później 
Sochaczewa.

Gospodarz  
na trudny czas

W kilka tygodni po obję-
ciu stanowiska burmistrza w 
Sochaczewie, 23 czerwca 1860 
roku, Andrzej Rosicki sporzą-
dził na żądanie Komisji Rzą-
dowej Spraw Wewnętrznych i 
Duchowych opis statystyczny 
miasta opracowany na podsta-
wie otrzymanego kwestionariu-
sza. W ciągu miesiąca od jego 
otrzymania miał go przekazać 
do biura naczelnika powiatu, 
który po sprawdzeniu danych 
miał obowiązek odesłać opis do 
tejże Komisji Rządowej. Intencją 
władz nadrzędnych było uzy-
skanie jak najbardziej wiarygod-
nych informacji na temat miast, 
z których większość znajdowała 
się w stanie poważnego kryzysu 
gospodarczego. Ustalenie jego 
skali miało być punktem wyj-
ścia do podjęcia odpowiednich 
działań naprawczych.

Wymieniony dokument - 
podobnie jak opis z 1820 roku 
- jest jednym z ważniejszych 
źródeł informujących o stanie 
Sochaczewa w okresie Króle-
stwa Polskiego. Podstawą jego 
opracowania były bowiem akta 
miejskie zgromadzone w magi-
stracie. Odpowiedź na część py-
tań wymagała formy opisowej, 
odpowiadając na inne wystar-
czało przytoczyć krótkie dane 
statystyczne. Dokument nale-
ży jednak traktować z ostroż-
nością, gdyż zwraca uwagę duża 
niestaranność przy jego spo-
rządzaniu; część informacji jest 
bardzo ogólnikowa. W sporzą-
dzonym opisie miasta Rosicki 
ubolewał, że „Miasto Sochaczew 
przez otwarcie Kolej Żelaznej 
warszawsko wiedeńskiej oraz 
przez wyniesienie Biura Powiatu 
i Ładu Okręgowego do Miasta 
Łowicza - coraz więcej przycho-
dzi do upadku z powodu braku... 
i stagnacy i handlu”. Rosicki nie 
widział jednak wyjścia z trud-
nej sytuacji pisząc, że „na przy-
wrócenie więc Miastu lepszego 
bytu Magistrat dziś nieprzewi-
duje żadnych środków”.

Za rządów Rosickiego w 
1861 rozpoczął się okres ma-
nifestacji patriotycznych, a de-

monstracje na prowincji były 
naśladownictwem wydarzeń w 
stolicy. Na jarmarkach i w więk-
szych skupiskach ludności roz-
dawano odezwy konspiracyjne 
nawołujące do buntów. Socha-
czew również był wymieniony 
w literaturze historycznej jako 
miejsce manifestacji patriotycz-
nej w 1861 roku.

Z Sochaczewa 
do Łodzi

W 1862 roku Andrzej Ro-
sicki przeniósł się do Łodzi, 
gdzie 16 grudnia 1862 roku zo-
stał powołany na stanowisko 
prezydenta tego 30-tysięczne-
go wówczas miasta. Stało się to 
po dymisji Franciszka Traege-
ra. Rosicki był jedynym kandy-
datem na to stanowisko, który 
spełniał surowe wymogi. Trze-
ci z kolei prezydent Łodzi - po 
dwóch Niemcach z pochodze-
nia i wyznania ewangelickiego 
- był Polakiem wyznania rzym-
skokatolickiego. Rosicki - po-
dobnie jak jego poprzednicy na 
tym urzędzie - znał trzy języ-
ki: polski, rosyjski i niemiecki, 
a także przepisy służby admi-
nistracyjnej, policyjnej i skarbo-
wej. Jak piszą historycy, trudno 
było znaleźć chętnego na urząd 
prezydenta, bo wiązał się on z 
wieloma obowiązkami, a pensja 
była marna. Jego prezydentura 
rozpoczęła się w bardzo trud-
nym momencie szalejącego 
kryzysu gospodarczego, duże-
go bezrobocia. Wojna secesyj-
na w Stanach Zjednoczonych 
spowodowała wstrzymanie do-
staw bawełny, a więc surowca 
dla łódzkich fabryk. Ale nie był 

to jedyny powód kryzysu. Ko-
lejny - niosący za sobą robot-
nicze bunty - to mechanizacja 
produkcji. Kolejni fabrykanci 
instalowali w swoich zakładach 
maszyny, a to pozbawiało rze-
sze robotników pracy, a ich ro-
dziny - środków do życia. 

     Prezydent Rosicki robił co 
mógł, by zażegnać negatywne 
skutki kryzysu i ratować Łódź. 
Wspierany przez Radę Miejską 
starał się o budowę kolei z Roki-
cin przez Łódź do Kalisza i Kut-
na, by w ten sposób zachęcić fa-
brykantów do inwestowania w 
mieście. Wraz z nowymi zakła-
dami miały się pojawić w Łodzi 
miejsca pracy. Władze miasta 
udzielały też pożyczek budow-
lanych, by i w taki sposób uła-
twić rozwój przemysłowej Ło-
dzi. W 1864 roku prezydent 
Rosicki stworzył urząd archi-
tekta miasta. 

Rosicki rządził Łodzią nie-
spełna trzy lata, a kres jego 
rządom położyło powstanie 
styczniowe. W nocy z 30 na 31 
stycznia 1863 roku powstańcy 
pod wodzą wikariusza kościo-
ła Najświętszej Maryi Panny ks. 
Józefa Czajkowskiego pojawili 
się przed ratuszem, zerwali ro-
syjskiego orła ze ściany, ogłosili 
powstanie Rządu Narodowego, 
a z kasy miejskiej zarekwirowa-
li 18 tysięcy rubli. Legenda łódz-
ka głosi, że to sam prezydent 
Rosicki oddał powstańcom 

wszystkie pieniądze miasta, ale 
dla zachowania pozorów kazał 
się powstańcom przywiązać do 
fotela. Miało to oznaczać, że zo-
stał napadnięty, a w pojedynkę 
nie był w stanie w żaden spo-
sób łódzkich finansów obro-
nić. Przybyli na miejsce carscy 
żandarmi zastawszy opróżnio-
ny z pieniędzy ratusz i związa-
nego prezydenta chyba jednak 
zorientowali się, że to była in-
scenizacja. 

Rosicki musiał dbać o po-
zory, gdyż przed objęciem urzę-
du złożył przysięgę i podpisał 
deklarację lojalności wobec ro-
syjskich władz. Powstańcy za-
brali również pieniądze z łódz-
kiej filii warszawskiego Banku 
Polskiego oraz broń z siedziby 
Towarzystwa Strzeleckiego. A 
22 lutego 1863 roku triumfalnie 
przemaszerowali przez Łódź. 
O wszystkich wydarzeniach 
w Łodzi prezydent Rosicki lo-
jalnie meldował naczelnikowi 
wojennemu. W samym mie-
ście mówiło się otwarcie, że po-
wstańcom pomagała żona pre-
zydenta - Anna, a i jego brat brał 
udział w walkach. 

Patriotyzm Rosickiego w 
czasie walk powstańczych nie 
podobał się Rosjanom, mimo 
że nie mieli żadnych dowodów 
jego nielojalności. Właśnie brak 
dowodów winy Rosickiego ura-
tował go przed pewną zsyłką na 
Sybir. Ale niemal natychmiast 
pojawiły się pogłoski o jego rze-
komych nadużyciach władzy w 
czasach, gdy był burmistrzem 
Sochaczewa i to wystarczyło, 
by pozbawić Rosickiego urzę-
du. Zrobił to baron Aleksander 
von Broemsen, naczelnik wo-
jenny, który zjawił się w Łodzi 
już na początku 1863 roku. Od 
razu został nowym przewodni-
czącym Rady Miejskiej, a wraz 
z Rosickim odwołał pięciu jej 

członków. Oczywiście tych, któ-
rych Rosjanie posądzali o patrio-
tyzm i pomoc powstańcom. 

Za udzielanie pomocy 
uczestnikom powstania stycz-
niowego Rosicki został oficjalnie 
usunięty przez władze rosyjskie 
ze stanowiska prezydenta Ło-
dzi 15 lutego 1865 roku. Mimo 
odwołania z funkcji, namiest-
nik Królestwa Polskiego Fiodor 
Berg 23 października 1868 roku 
przyznał prezydentowi Rosic-
kiemu emeryturę w wysokości 
375 rubli rocznie za trzydziesto-

letnią pracę. Po dymisji Rosicki 
wyjechał na pewien czas z Łodzi. 
W 1872 roku zajął się organiza-
cją Towarzystwa Kredytowego 
Miasta Łodzi, którego był jedno-
cześnie od 31 października 1872 
roku: dyrektorem, księgowym i 
kasjerem. Bank został stworzo-
ny z prywatnego kapitału łódz-
kich fabrykantów i udzielał po-
życzek na lepszych warunkach 
niż bank państwowy. Funkcję 
dyrektora pełnił do końca życia. 
Był również członkiem Towa-
rzystwa Akcyjnego Wyrobów 
Bawełnianych J.K. Poznańskie-
go w Łodzi. 

Jak święty Andrzej    
Andrzej Rosicki zmarł 17 

stycznia 1904 roku w Łodzi w 
wieku 89 lat. Uroczystość po-
grzebowa stała się wielotysięcz-
ną manifestacją patriotyczną 
mieszkańców Łodzi. Po odej-
ściu z prezydentury „nie rzą-
dził miastem, lecz rządził serca-
mi mieszkańców” - mówił nad 
jego grobem ks. Karol Szmi-
del, proboszcz z parafii Pod-
wyższenia Świętego Krzyża. 
Patriotyzmem i zaangażowa-
niem w tworzenie banku Ro-
sicki zasłużył sobie na szacunek 
łodzian. „Był powszechnie sza-
nowany dla prawości charakte-
ru, wielkiej pracy i niezwykłej 
sprawności w organizacyjnych 
pracach Towarzystwa Kredyto-
wego” - tak pisano o Rosickim 
w 1924 roku w niedzielnym do-
datku do „Kuriera Łódzkiego”. 
Został pochowany na starym 
cmentarzu katolickim przy ul. 
Ogrodowej w Łodzi. Nad jego 
grobem wznosi się pomnik w 
formie granitowego głazu o 
wysokości około 3-4 metrów 
wzniesiony przez Towarzystwo 
Kredytowe, a wykonany w pra-
cowni Antoniego Urbankow-
skiego. U dołu siedzi, odlana z 
brązu, prawie naturalnych wy-
miarów postać żałobnicy w an-
tycznej sukni. Grób był konser-
wowany w 1998 roku. 

Andrzej Rosicki, nieba-
wem po zaprzestaniu pełnienia 
funkcji prezydenta, otrzymał w 
Łodzi ulicę swojego imienia. Z 
oczywistych względów na uli-
cę jego imienia Rosjanie by się 
nie zgodzili, nazwano ją zatem, 
dla niepoznaki, imieniem św. 
Andrzeja, na co Rosjanie przy-
stali. Ale i tak wszyscy wiedzie-
li, kto jest patronem ulicy. Po II 
wojnie światowej rodowód uli-
cy poszedł w zapomnienie,  na-
zwano ją imieniem lewicowego 
pisarza i przeciwnika sanacji 
Andrzeja Struga.

Bogusław Kwiatkowski

Nieznany burmistrz Sochaczewa,
czyli opowieść o Andrzeju Rosickim
 ■Na przestrzeni dziejów Sochaczewem 

zarządzało ponad 300 burmistrzów i ponad  
80 starostów. Oczywiście w różnych okresach 
dziejów te stanowiska różnie były określane i inne 
były ich kompetencje.

Andrzej Rosicki - burmistrz Sochaczewa w latach 1860 - 1862

>>Był powszechnie szanowany dla prawo-

ści charakteru, wielkiej pracy i niezwykłej sprawności 
w organizacyjnych pracach Towarzystwa Kredytowe-

go<< - tak pisano o Rosickim w 1924 roku.
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Tylko sześć spotkań za-
kończyło się remisem, a naj-
więcej ich na swoim koncie 
ma ekipa z Teresina. Jak do-
tychczas najwyżej wygrał 
Dudek, który 11:0 pokonał 
MFO. Kolejne mecze SLF 
odbędą się 26 stycznia i po-
nownie zapowiada się sporo 
emocji.

Wyniki
III termin - 29.12.2012

Mars - MFO  5:1 (4:1)
M. Wiciak, J. Danowski, Ł. Piórkowski, K. Tabara, 
P. Kubisz - R. Muras

Fast Service - Choda-

ków  4:1 (0:1)
K. Stencel (3), T. Oziemblewski - T. Winnicki

Transport Dudek - He-

gor  7:2 (1:0)
T. Grzywacz (3), K. Bartosiewicz (2), M. Trzos,  
T. Trafalski - M. Kołodziejczyk, G. Komorowski

Mars - Chemitex  3:2 (0:2)
P. Kubisz (2), M. Wiciak - M. Chudzyński,  
R. Walczak

Fast Service - MFO  7:1 (3:0)
K. Stencel (4), K. Kuśmider (2), A. Binienda -  
M. Pilichowski

Chodaków - Tesco  1:0 (0:0)
M. Gerasik

Transport Dudek - 

Chemitex  5:3 (3:0)
D. Skrzynecki (3), T. Grzywacz (2) - P. Malinowski 
(2), R. Walczak

Mars - KM Aktywni  

5:1 (2:1)
K. Tabara (2), P. Kubisz (2), M. Wiciak -  
S. Strzelczyk

OBI - MFO  2:1 (1:1)
S. Mikulski (2) - R. Dąbrowski

Fast Service - Tesco  4:0 (2:0)
K. Stencel, T. Oziemblewski, D. Popławski,  
A. Binienda

Transport Dudek - Ark 

Pol  2:2 (1:1)
T. Trafalski (2) - M. Sapiński, M. Majcher

Teresin - Chemitex  4:0 (1:0)
J. Antczak (2), P. Radzikowski (2)

OBI - Tesco  3:2 (0:1)
K. Grajczak, P. Musiejewski, M. Trawiński -  
A. Dąbrowski (2)

Ark Pol - KM Aktywni  

5:0 (2:0)
M. Sapiński (3), A. Znajdek, D. Flakowski

IV termin - 5.01.2013

Ark Pol - Mars  1:0 (0:0)
M. Sapiński

Tesco - Hegor  2:1 (2:0)
E. Botorowicz, T. Jurczak - T. Śliwiński 

Teresin - Chodaków  0:0

Transport Dudek - Fast 

Service  2:1 (1:0)
K. Bartosiewicz, D. Jagiełło - K. Stencel (z rzutu 
karnego)

Teresin - Mars  2:2 (1:0)
G. Węsek, Ł. Chojnacki - M. Wiciak, K. Tabara

Hegor - MFO  2:0 (1:0)
S. Gajewski, M. Kołodziejczyk

Tesco - KM Aktywni  

5:0 (2:0)
K. Tondera (2), A. Dąbrowski (2), P. Plichta

Transport Dudek - 

Chodaków  2:0 (1:0)
K. Bartosiewicz, T. Trafalski

Hegor - Ark Pol  2:1 (0:0)
T. Śliwiński, M. Kołodziejczyk - M. Majcher

OBI - KM Aktywni  3:1 (1:1)
S. Mikulski (2), M. Trakul - J. Stańczyk

Tesco - Chemitex  7:2 (4:1)
A. Dąbrowski (2), A. Rybicki (2), K. Tondera,  
P. Plichta, R. Bajurski - P. Malinowski (2) 

Chodaków - MFO  2:1 (0:0)
P. Szewczyk (2) - R. Bajurski

Fast Service - KM Ak-

tywni  5:0 (3:0)
K. Stencel (2), K. Wiśniewski, K. Kuśmider,  
A. Binienda

Transport Dudek - OBI  

5:2 (2:1)
K. Bartosiewicz (3), D. Skrzynecki, B. Walewski 
- M. Trakul (2)

Tabela

1.Transport Dudek 23 40-16

2.Fast Service 22 41-11 

3.Chodaków 16 15-8

4.Mars 16 26-17

5.Ark Pol 13 17-14

6.Tesco 13 29-21

7.Chemitex 12 16-21

8.OBI 12 19-33

9.Teresin 10 16-14

10.Hegor 10 12-15

11.MFO 3 11-39

12.KM Aktywni 3 7-40

Najskuteczniejszy piłkarz
16 - Kamil Stencel (Fast Service) 
15 - Kamil Bartosiewicz (Transport Dudek) 
10 - Przemysław Kubisz (Mars) 
9 - Patryk Malinowski (Chemitex), Adrian 
Dąbrowski (Tesco)

8 - Krzysztof Grajczak (OBI), Tomasz Grzywacz 
(Dudek)

7 - Konrad Kuśmider (Fast Service), Krzysztof 
Tabara (Mars), Tomasz Trafalski (Dudek)

Sochaczewska Liga Futsalu

Ćwierć tysiąca goli
 ■ Uczestnicy SLF zakończyli stary i rozpoczęli nowy rok meczami ligowymi. Do tej pory odbyły 

się cztery „terminy”, w których rozegrano 53 mecze i strzelono 249 goli (średnio 4,7 w meczu). 

Przemysław Kubisz (Mars) walczy o piłkę z jednym z rywali

Już w najbliższą niedzie-
lę (13.01) odbędzie się w hali 
sportowej Gimnazjum nr 
2 Turniej Piłki Nożnej im. 
Henryka Orzeszka. Piętna-
sta edycja tej imprezy roz-
pocznie się o godzinie 9.50 
(uroczyste otwarcie), a dzie-
sięć minut później na bo-
isko wybiegną dwie pierw-
sze drużyny. Zakończenie 

zawodów planowane jest na 
godzinę 18.00.

W tym roku zagrają: Or-
kan Sochaczew, Bzura Cho-
daków, Jaguar Unico Mo-
rąg, Euro 2012, Transport, 
Wydział Sędziowski War-
szawa, Pizzeria Łowicka 
oraz triumfator poprzed-
nich zawodów Peter-Gum 
Płock.

Pamiętamy o Heniu

Piłkarska młodzież Or-
kana (rocznik 2001) zakoń-
czyła rok zwycięstwem w 
turnieju halowym, który 
odbył się w Łowiczu (28.12). 
Sochaczewianie okazali się 
najlepsi w stawce dziesię-
ciu drużyn. Drugi nasz po-
wiatowy zespół - Unia Iłów 
walczył bardzo ambitnie 
i ostatecznie zajął siódme 
miejsce. Królem strzelców 
został zdobywca pięciu goli 
Krystian Tabara (Orkan).

Nasze drużyny zapre-
zentowały się w składach:

Orkan Sochaczew: 

Adam Zwierz, Kacper 
Kopka, Szczepan Felczak, 
Igor Tomaszewski, Kry-
stian Tabara, Adrian Tom-
czyk, Michał Bociek, Patryk 
Żakowski, Dominik Bro-
dowski, Karol Siejka, Mi-
chał Pszczółkowski (tre-
ner) oraz Stanisław Marecki 
(asystent trenera) 

Unia Iłów: Jakub Lis, 
Marcin Tomaszewski, Ra-
fał Bartosiak, Hubert Duda, 
Mateusz Regulski, Szymon 
Dragan, Dawid Szczepanik, 

Jakub Świątek, Artur Sto-
dulski oraz Piotr Piotrowski 
(trener)

Wyniki
Eliminacje grupowe

Orkan Sochaczew - Pe-
likan I Łowicz  1:0 (Tabara)

Orkan Sochaczew - Unia 
Iłów  4:0 (Tabara - 2, Toma-
szewski, gol samobójczy)

Orkan Sochaczew - Stal 
II Głowno  2:0 (Tabara, 
Tomczyk)

Orkan Sochaczew - Wi-
dzew Łódź  0:0

Unia Iłów - Widzew 
Łódź  1:1 (Lis)

Unia Iłów - Pelikan Ło-
wicz  0:0

Unia Iłów - Stal II Głow-
no  1:1 (Lis)

Półfinały

Orkan Sochaczew - Ży-
rardowianka Żyrardów  1:0 
(Tabara)

mecz o VII miejsce

Unia Iłów - Pelikan II 
Łowicz  2:0 (Lis - 2)

Finał

Orkan Sochaczew - Wi-
dzew Łódź  1:0 (Tomaszewski)

Zakończyli  
rok turniejem

W Iłowie (22.12) odbył 
się halowy turniej piłki noż-
nej dla rocznika 2001-2002. 
Na starcie stanęło sześć 
drużyn, które zagrały syste-
mem każdy z każdym. Naj-
lepsi okazali się piłkarze Pe-
likana Łowicz, a najcelniej 
strzelał Krystian Tabara 
(Orkan, 7 goli).

Kolejność turnieju

1.Pelikan Łowicz 13 21-2

2.Orkan I Sochaczew 13 15-3

3.Orkan II Sochaczew 7 6-10

4.Unia I Iłów 6 6-14

5.Unia II Iłów 4 3-11

6.Bzura Chodaków 0 5-15

Pograli w Iłowie

Ostatni dzień poprzed-
niego roku dziewiątka Ak-
tywnych postanowiła spę-
dzić w Łodzi. Okazją był 
XXIX Bieg Sylwestrowy, 
który odbył się na Artu-
rówku. Młodzież rywali-
zowała na leśnej trasie o 
długości 2,5 km. Dorośli 
mieli przed sobą do poko-
nania cztery razy dłuższy 
dystans.

Wyniki
Bieg młodzieżowy (118 

zawodników)
14.Filip Raczkowski (7 miejsce w roczniku 1997)
18.Piotr Marczak (9 miejsce w roczniku 1997)
21.Mikołaj Wosiński (1 miejsce w roczniku 2000)

Bieg Open (663 zawod-

niczek i zawodników)
55.Emanuel Zimny
154.Damian Smus
247.Jan Kocimski (2 miejsce w M60)
320.Krzysztof Orzechowski (3 miejsce w M60)
573.Kamila Kocimska
622.Ryszard Nowakowski

Sylwester w Łodzi

W sobotę (8.12) Luzik 
Wymysłów był organizato-
rem dwóch kolejek Mazo-
wieckiej Ligi Szkolnej. Ju-
niorska drużyna gospodarzy 
(Paweł i Piotr Pęsiek, Prze-
mysław Nitek, Dariusz Olej-
nik) po zaciętych bojach po-
konała AZS UW 2 Warszawa 
17:13 (40-31) oraz stołeczną 
Spójnię 16:14 (42-38). Mło-
dzicy Luzika (Weronika Pa-
sińska, Kacper Kopka, Bo-
gumił Wierzchowski, Michał 
Przybyliński) niestety dwa 
mecze przegrali. Pierwszy ze 
Spójnią 14:16 (32-35), a drugi 
z AZS UW 2 4:26 (2-41).

Aktualna tabela

1.AZS UW 1 Warszawa 94 276-83

2.AZS UW Staszic Ia 
Warszawa

68 151-42

3.Luzik „Junior” 
Wymysłów

62 191-141

4.Luzik „Młodzik” 
Wymysłów

55 127-151

5.Spójnia Warszawa 54 132-94

6.AZS UW 2 Warszawa 37 72-42

7.AZS UW Staszic IIa 
Warszawa

36 90-56

8.AZS UW Ie Warszawa 13 40-186

9.AZS UW Ib Warszawa 7 63-168

10.AZS UW Katolicka SP 
Warszawa

5 4-50

11.AZS UW Gim.42 
„Twarda” IIe Warszawa

4 26-159

12.AZS UW Gim.42 
„Twarda” IIb Warszawa

0 0-0

Ligowe licytacje

W piątek (4.01) w wymy-
słowskim gimnazjum odbył się 
pierwszy w nowym roku tur-
niej brydżowy par zorganizowa-
ny wspólnie przez Piast Feliksów 
i UKS Luzik. Na starcie stanę-
ło 11 par, a różnica wieku po-
między najmłodszym i najstar-
szym uczestnikiem wyniosła 
60 lat. Najlepiej licytowali Irene-

usz Liberadzki i Zenon Filipiak 
- 68,75%. Drugie miejsce zajęła 
130-letnia para Tadeusz Wojtyś 
i Tadeusz Osiecki (57,73%), a tuż 
za nimi uplasowali się „młodzi 
gniewni” Kacper Kopka i Da-
riusz Olejnik (w sumie mają 29 
lat) - 57,50%.

Podsumowany został po-
przedni rok, w którym od 
września do grudnia odbyło 
się 31 turniejów. Sklasyfikowa-
no w nich 32 osoby.

1.Kacper Kopka 378

2.Weronika Pasińska 328

3.Paweł Pęsiek 320

4.Piotr Pęsiek 298

5.Dariusz Olejnik 273

6.Przemysław Nitek 237

Nieważny jest wiek

Najstarsza para turnieju miała 
łącznie 130 lat
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Do rywalizacji przystąpi-
ło szesnaście debli. Ze względu na 
liczbę meczów grano systemem 
pucharowym do dwóch wygra-
nych setów z decydującym super 
tiebrekiem w przypadku stanu 1:1. 

Od pierwszej rundy nie 
brakowało emocji i gry na wy-
sokim poziomie. Na korcie, jak 
i poza nim, panowała sympa-
tyczna, koleżeńska atmosfera, 
a wszystkie spotkania odbywa-
ły się przy udziale licznie zgro-
madzonej publiczności nagra-
dzającej grających brawami. 
W tym roku nie zabrakło nie-
spodzianek, gdyż już w fazie 
ćwierćfinałów swój udział za-
kończyli zeszłoroczni finaliści. 
Przegrana turniejowej „jedyn-
ki” (Jamka/Kuliński) z deblem 
Górski/Petrykowski wzbudza 
mniejsze zdziwienie, ponieważ 
Robert i Darek tworzą od wielu 

lat zgrany duet i mają na swoim 
koncie kilka sukcesów. Sensa-
cją była porażka Romualda So-
kołowskiego i Waldemara Za-
bosta (rozstawieni byli z nr. 2) 
z eksperymentalnym duetem 
Dorywalski/Szczypiński. 

W ćwierćfinale odrodził 
się rodzinny debel Wysockich 
oraz zwycięstwo odniósł go-
spodarz obiektu Dariusz Mił-
kowski, któremu partnerował 
Krzysztof Jaworski. Te wła-
śnie pary spotkały się w finale. 
Nim jednak do tego doszło, na 
kort wyszli Górski/Petrykow-
ski i Dorywalski/Szczypiński, 
by rozstrzygnąć, który z duetów 
zajmie trzecie miejsce. Od po-
czątku spotkanie kontrolowa-
li ci pierwsi i zasłużenie wygrali.

Ostatni mecz turnieju to 
spektakl „dwóch aktorów”. Wy-
soccy zagrali bardzo dobrze. 

Dominowali w wymianach z 
głębi kortu oraz przy siatce. Dali 
sobie wydrzeć jedynie 3 gemy 
i zasłużenie stanęli na najwyż-
szym stopniu podium. 

Po ostatniej piłce fina-
łu Florian Smulewicz, w imie-
niu żony i córek Ryszarda Żur-
ka, podziękował wszystkim za 
udział w turnieju i wręczył pu-
chary. Ostatnim akcentem była 
wspólna fotografia. 

Wyniki
I runda

Sławomir Jamka/Arkadiusz Kuliński(1) - Wojciech 
Dumała/Maciej Wojtaczak 6:0 6:1

Robert Górski/Dariusz Petrykowski - Stanisław 
Kędziora/Andrzej Siekierski 6:4 6:3

Filip Wysocki/Radosław Wysocki(4) - Krzysztof 
Korniluk/Jerzy Przybyłowski 6:3 6:2

Jerzy Poczobut/Paweł Rogowski - Szymon 
Gawiński/Jakub Załuski 3:6 6:0 10-7

Marcin Cybulski/Sebastian Poświata - Adam Fura/
Przemysław Zatorski 6:1 6:0

Krzysztof Jaworski/Dariusz Miłkowski(3) - Dariusz 
Dziubiński/Zbigniew Kołbuchowski 7:6(4) 3:6 10-7

Sławomir Dorywalski/Adam Szczypiński - Ariel 
Lisowski/Rafał Skrobosz 6:7(4) 6:3 10-3

Romuald Sokołowski/Waldemar Zabost(2) - Piotr 
Majewski/Ireneusz Pietrzak 6:1 6:2

II runda
Robert Górski/Dariusz Petrykowski - Sławomir 
Jamka/Arkadiusz Kuliński(1) 7:5 6:1

Filip Wysocki/Radosław Wysocki(4) - Jerzy 
Poboczut/Paweł Rogowski 3:6 6:4 10-7

Krzysztof Jaworski/Dariusz Miłkowski (3) - Marcin 
Cybulski/Sebastian Poświata 5:7 7:5 10-7

Sławomir Dorywalski/Adam Szczypiński - Romuald 
Sokołowski/Waldemar Zabost(2) 6:2 3:6 10-7

Półfinały
Filip Wysocki/Radosław Wysocki(4) - Robert 
Górski/Dariusz Petrykowski 7:6(0) 2:6 11:9

Krzysztof Jaworski/Dariusz Miłkowski(3) - Sławomir 
Dorywalski/Adam Szczypiński 6:3 7:6(3)

mecz o III miejsce
Robert Górski/Dariusz Petrykowski - Sławomir 
Dorywalski/Adam Szczypiński 6:4 6:3

Finał
Filip Wysocki/Radosław Wysocki(4) - Krzysztof 
Jaworski/Dariusz Miłkowski(3) 6:2 6:1

Między świętami 
a nowym rokiem

 ■ Jak co roku w okresie między Bożym Narodzeniem a Nowym Rokiem w hali sportowej 
ZSRCKU odbył się Świąteczno-Noworoczny Turniej Par Deblowych im. Ryszarda Żurka. 
Frekwencja w zawodach była rekordowa. 

Pamiątkowe zdjęcie uczestników turnieju

W sobotę (5.01) miały 
się odbyć w chodakowskiej 
hali MOSiR trzy mecze VII 
kolejki ALPS. Niestety tylko 
pierwszy z nich doszedł do 
skutku. Dwie ekipy zacho-
wały się co najmniej niepo-
ważnie.

ZSRCKU Sochaczew - 

Volley Sochaczew  3:0 (25-

16, 25-21, 25-15)

Przemysław Woźniak, 
Marcin Gawroński, Adam 
Cierebiej, Bernard Kac-
przak, Maciej Kujawa, Ma-
ciej Radzion, Wojciech So-
cha, Rafał Tomaszkiewicz 
- Paweł Dąbrowski, Tomasz 
Najmrocki, Piotr Gałecki, 
Andrzej Koźbiał, Łukasz 
Przydatek, Robert Gajda, 
Jakub Stasiak

Liderzy rozgrywek nie 
mieli większych problemów 
z pokonaniem „starszych 

panów”. Zawodnikiem me-
czu został Maciej Kujawa 
(ZSRCKU Sochaczew)

Paprotnia - KS Bielice  

3:0 v.o.

Drużyna z Bielic spóźni-
ła się na mecz ponadregula-
minowy limit czasu. Odbył 
się jednak mecz towarzyski, 
w którym lepsi okazali się 
siatkarze z Paprotni (3:0)

Skarpa Wyszogród - 

Galop Guzów  3:0 v.o.

Drużyna Galopu nie sta-
wiła się na mecz.

Tabela

1.ZSRCKU Sochaczew 20 21-3

2.Skarpa Wyszogród 13 15-11

3.KS Bielice 13 15-11

4.Paprotnia 9 11-13

5.UKS Galop Guzów 5 9-19

6.Volley Sochaczew 3 6-20 

Amatorska Liga Piłki Siatkowej

Prawie same 
walkowery

Sochaczewska hala 
MOSiR była miejscem 
(22.12) XV Gwiazdkowe-
go Turnieju Judo Dzieci 
z  UKS „Siódemka”. Sę-
dzią głównym był Święty 
Mikołaj, który sprawie-
dliwie ogłaszał wyniki. 
Licznie przybyła publicz-
ność brawami nagradza-
ła zwycięzców oraz po-
konanych.

Otwarcia turnieju do-
konali trenerzy Janusz 
Piechna i Marcin Niemiec, 
którzy przypomnieli, że od 
takich turniejów swoją ka-
rierę sportową zaczynały 
największe sławy judo, Pa-
weł Nastula,Waldemar Le-
gień oraz Janusz Pawłow-
ski. Turniej Gwiazdkowy 
zakończył bardzo udany 
dla „siódemkowiczów” se-
zon 2012. 

kategoria wagowa 25kg
1.Dawid Błaszczyk
2.Tosia Grzelka
3.Paweł Brejnar i Marysia Niemiec
kategoria wagowa 27kg
1.Jakub Łasica 
2.Adrian Dul 
3.Bartek Pytkowski i Michał Szajewski
kategoria wagowa 29kg
1.Jakub Górka
2.Eryk  Zdanowski 
3.Ernest Ogrzebacz
kategoria wagowa 33kg
1.Adrian Miller

2.Nikodem Górski 
3.Dawid Ziembiński
kategoria wagowa 37kg
1.Krystian Kantorski 
2.Maciej Małodobry
3.Mikołaj Brzozowski
kategoria wagowa 39kg
1.Paulina Chłystek
2.Paweł Pawłowski 
kategoria wagowa 60kg
1.Krystian Tempczyk
2.Marcel Grzelka
3.Patryk Romanowski i Łukasz Ziółkowski.

Gwiazdkowe tatami

30 grudnia 28 biegaczy 
i biegaczek z KM „Aktyw-
ni” Sochaczew postanowi-
ło pożegnać się na sportowo 
ze starym rokiem. Ich ce-
lem stał się Bieg Sylwestro-
wy dookoła Mszczonow-
skich Term. 

Rywalizowano na trzech 
dystansach 500 m (rocz-
nik 2000 i młodsi),  2500 m 
(gimnazjaliści i licealiści) 
oraz 5 km (bieg Open).

Dzielnie spisała się gru-
pa Emanuela Zimnego. W 
biegu na 500 metrów drugie 
miejsce zajęła Julia Dragań-
ska, trzecia była Aleksandra 
Pietruszka, a czwarta Na-
talia Dobijańska. W pierw-
szej dziesiątce „załapały” 
się jeszcze Elżbieta Mierz-
wińska i Julia Wosińska. 
Najmłodsze Aktywne, de-
biutantki, Natalia Celarek 
i Julia Gabryś, mile będą 
wspominać swój pierwszy 
bieg. Na ich szyjach zawi-
sły medale za ukończenie 
zawodów. Wśród chłopców 
wysokie trzecie miejsce za-

jął Mikołaj Wosiński, ósmy 
był Hubert Kępczyński, a 
swój pierwszy start zaliczył 
Jakub Sieprawski. W biegu 
gimnazjalistek zwyciężyła 
Klaudia Lelonek, druga do 
mety dobiegła Aneta Gon-
ta. Gimnazjaliści otarli się o 
pudło. Czwarty bieg ukoń-
czył Piotr Marczak, a chwi-
lę po nim finiszował Jakub 
Kosk. Bieg licealistów przy-
niósł Aktywnym srebro 
Adama Ząbczyńskiego. W 
biegu open na najniższym 
stopniu podium stanął 
Krzysztof Zakrzewski.

Bieg Open kobiet
12.Katarzyna Zakrzewska

Bieg Open mężczyzn
3.Krzysztof Zakrzewski
9.Emanuel Zimny 
12.Adrian Kowalski (2 miejsce w M30)
17.Mirosław Adamkiewicz 
22.Damian Smus (3 miejsce w M30)
23.Jacek Jastrzębski 
28.Patryk Kowalski 
31.Dariusz Makulec 
33.Jan Kocimski 
35.Damian Kowalski 
50.Artur Kazimierski 
53.Ryszard Nowakowski

Biegiem  
pożegnali stary rok
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Okres świąteczny aż po syl-
wester to czas wyjątkowo pu-

stych sal na sochaczewskiej po-

rodówce. Na ogół mówi się, że 
wówczas kobiety nie mają czasu 
na rodzenie, bo muszą przygo-

tować świąteczne dania. Jednak 
w tym przypadku powód był po-

ważniejszy, bo dziewięć miesię-

cy wcześniej, w marcu, Socha-

czew był w największym ogniu 
walki o nasz sąd. Mężczyźni wo-

leli być ostrożni. Bez sądu i roz-

wody były zagrożone.

Pewna firma dała ogłosze-

nie do gazety, że poszukuje no-

wego nocnego stróża. Efekt był 
natychmiastowy. Następnej nocy 
okradziono im magazyn.

W telefonie jednostki rakie-

towej na Bielicach jako sygnał 
grają „Pierwszą Brygadę”. W 
rakietowej może lepsza byłaby 
Doda.

Gmina Młodzieszyn chwa-

li się na swojej internetowej 
stronie inwestycjami. Piszą, 
że w październiku zakończyli 
program operacyjny pt. „Edu-

kacja Kobiet Gminy Młodzie-

szyn” ze środków zewnętrz-

nych o wartości 48.140 zł. 
Z tego 33 tysiące poszły na 
gminny festyn. I bardzo słusz-

nie, bo sam widziałem, jak na 
tym festynie uczono kobie-

ty celnych rzutów wałkiem do 
makiety męża.

Krajan

Wtorek, 1 stycznia
O Pierwsze dni 2013 to dni bar-

dzo znamienne. Już 1 stycznia przy-
pada rocznica rewolucji kubańskiej, 
zaś 3 - rocznica powstania Związ-
ku Młodzieży Socjalistycznej. Czy 
mamy dziś jeszcze taką młodzież? 
Bo jeśli tak, mogłaby skoczyć na 
Kubę, by świętować rocznicę rewo-
lucji. Tych Fidel nie wyCastro.

O Początek roku to okres wróżb 
i przewidywań, co czeka nas w nad-
chodzącym nieuchronnie okre-
sie. Uaktywnili się więc wróżbici, a 
wśród nich niejaki Kazimierz Ol-
szewski - rumpolog. Przepowia-
da on duże sukcesy lewicy i Józe-
fa Oleksego osobiście. Dodajmy, że 
rumpolog to specjalista od wróże-
nia z damskich pośladków. Czyżby 
zapatrzył się na łysinę Oleksego? A 
swoją drogą czy ktoś słyszał o kur-
sach na rumpologa? Byłbym chętny.

Środa, 2 stycznia
O Przedstawiciele Ruchu Pa-

likota poddali ostrej krytyce fatal-
ny stan zarybienia polskich stawów 
i rzek. Winą obarczają rabunkową, 
jak twierdzą, gospodarkę Polskie-
go Związku Wędkarskiego. Czyżby 

szykowali się już „na ryby”? A może 
Janusz P. znów pokaże w telewizji ja-
kiś spławik?

O Niejaki Piotr Ikonowicz, były 
poseł PPS, zaprosił na wigilijną ko-
lację bezdomną rodzinę z dziec-
kiem. A że miejsc przy stole miał 
więcej, doprosił też prasę, bo repor-
terzy tabloidów, wiadomo, nie mają 
czasu na jedzenie. Pojedli więc pew-

nie i oni i jeszcze zarobią za reportaż 
o szlachetnej postawie gospodarza. 
Bezdomna rodzina podobno chciała 
wpadać częściej, ale okazało się, że 
reporterzy nie mają czasu...

Czwartek, 3 stycznia
O Co prawda zapowiadanego 

końca świata na razie nie było, ale 
jedna z gazet poprosiła kilku znanych 
reżyserów o napisanie scenariuszy 
wielkiego finału. Powstało kilka cie-
kawych projektów i pewnie z czasem 
któryś wejdzie do realizacji.

O Nie milkną komentarze na te-
mat skoku Austriaka Felixa Baum-
gartnera z wysokości 39 kilometrów. 
Telewizja pokazała w święta film, z 
którego dowiedzieliśmy się, że cia-
ło Baumgartnera, spadając z ta-
kiej wysokości, w pewnym momen-
cie przekroczyło prędkość dźwięku. 
Tyle że nie wszystkie organy ciała 
tego śmiałka przekraczały ją jedno-
cześnie. I tak myślę, co by było, gdy-
by jego kiszka stolcowa przekroczyła 
prędkość dźwięku wcześniej niż żo-
łądek?

Piątek, 4 stycznia
O Znany aktor Jan Nowicki po-

dzielił się w wywiadzie z czytelnika-
mi swoim snem. Nowickiemu śni-
ła się erotycznie Angela Merkel. „To 
kolejny dowód na to, że człowiek tak 
naprawdę w swoich snach jest wol-
ny” - skomentował zdarzenie aktor. 
A nam się wydaje, że to dowód na to, 
iż z wiekiem nie tylko potrzeby, ale i 
wymagania maleją.

O Telewizja emituje reklamę, w 
której słyszymy takie hasło: „Daj so-
bie wycisk na drążku rozporowym”. 
Dobrze, że nie dodają: „Pracuj nad 
rzeźbą”. 
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„Echo Powiatu” nr 53 (741)

- Twardziel...

- UTZ... Uniwersytet Trzeciego Zakrętu?

- Trudno to nazwać niespodzianką.

Pamiętacie państwo, jak aktor Nalberczak u Barei 
podróżował spod Błonia do pracy w Warszawie? Naj-
pierw kilka kilometrów z buta i mleczarką do Błonia, 
dalej podmiejskim na zachodnią, i potem już z górki: 
tramwajem, autobusem i czymś tam jeszcze i w robo-

cie był kilka minut przed czasem. To jadł obiad, żeby 
po pracy nie czekać. Z powrotem znów kilka przesia-

dek, a w domu... śniadanie, golenie i spać.
Tak się kiedyś jeździło! A dziś co? Ludziom się w 

siedzeniach poprzewracało! Narzekają na przesiadkę w Bolimowie! Że 
teraz do Skierniewic jest dłużej i drożej, bo dwa PKS-y podzieliły się 
trasą, a jak krótszy odcinek, więcej się płaci. A co, nie słyszeli, że mniej-
sze jest droższe? Miniaturyzacja kosztuje.

Ponadto nie dość że drożej, to trzeba często czekać pod gołym nie-
bem na przesiadkę! A o opłacie klimatycznej nie słyszeli? Toż to samo 
zdrowie, wiejskiego powietrza powdychać, mózg dotlenić i serce. To 
rzeczy bezcenne. A jeszcze jak czasem trzeba podbiec, żeby autobus nie 
uciekł, to i ruchu się zażyje.

Co prawda zimą czasem się marznie, ale zawsze przecież można wpaść 
na coś ciepłego do mieszkającej w pobliżu bolimowskiego rynku ciepłej 
wdówki. Trochę przedsiębiorczości proszę panów. Albo do monopolowe-
go, ale nie żeby zaraz na konsumpcję, choć i to dobre, jak czas się dłuży. 
Tam jednak jest inna atrakcja: kolektura Lotto! Ta sama, gdzie padło 30 
dużych baniek! Teraz tam pielgrzymki ciągną jak do Świętej Lipki, bo każ-
dy myśli, że mu też odpali. Więc pasażerowie powinni się cieszyć z przerwy 
w podróży, zwłaszcza, że podobno ta kasa jest jeszcze do podjęcia.

Tak więc, należy docenić inicjatywę obu przewoźników i nie narze-
kać, bo na dodatek jest tam szerokie pole dla gospodarczej inicjatywy. 
Choćby wynalazek pana Zenona z Wyszogrodu, który wziął udział w te-
lewizyjnym programie „ Jak zostać biznesmenem” i zaprezentował tam 
oryginalną palarnię na kółkach, wzywaną telefonicznie, jak karetkę do 
nagłych przypadków. A gdyby tak pomysł rozszerzyć i przykręcić kółka 
do toj tojki? Jakiś silniczek lub konik i... wio Baśka, bo komuś na przy-
stanku w Bolimowie pęcherz pęka. A jeszcze w drogę można by łebka za-
brać, to by deskę zagrzał. Tak niewiele trzeba, aby życie stało się ciekawe.

Sławomir Burzyński
slawomirburzynski@spoko.pl 
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Podróż z przygodami

„Wieści z ziemi sochaczewskiej” nr 7 (37)

„Echo Powiatu” nr 51/52 (734/5)

Jak widzimy, w Zakrzewie mają wyjątkowo niską zabudowę. W piwnicznej 
izbie głos dziecka słychać: - Kurde, jakie tu szczury!

 - Takie piękne różki,  
pewnie da do puszki.

  - Eleganckie towarzystwo,  
a już nabłocili. Nogi do góry!


